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2" SUPPLEMENTARY FINAL REPORT
(Under Section 173(8) Cr.P.C.)

IN THE COURT OF HON'BLE PRINCIPAL SPECIAL JUDGE
[FOR CBI CASES] NAMPALLY, HYDERABAD.

Name o_f Branch

CBI/SC-lll/New Delhi

FIR No. RC 052202050004 4D faopo
Year 2020
Date 09.07.2020
2. | Final Report/Charge sheet |05/2023
No.
3. |Date 28.06.2023
4. | Act/Sections (i) Indian Penal Code: Sec.
120-B r/w 302 r/w 201 and
substantive offences thereof.
(ii) Other Acts: Nil
5. | Type of Final Form/Report | Charge-sheeted
(Charge-sheeted/ Not Charge-sheeted
for want of evidence/ FR undetected/ FR
untraced/ FR offence abated/ FR
Un-occurred) -Tick applicable portion
6. |If Final Report Un-occurred | N.A.
(False/Mistake of fact/Mistake of
Law/Non-cognizable/Civil Nature) —
Tick applicable portion
7. |If Charge sheeted Supplementary
(Original /Supplementary) -
Tick applicable portion
8. | Name of the IO Mukesh Sharma
Rank Addl. Supdt. of Police
CBI/SC-llI/New Delhi
9. | Name of the Complainant | Shri M.V. Krishna Reddy R/o D.
No. 3-5-57/2, Near
Mittamalleswara Oriental High
School, Pulivendula, Kadapa, AP.
Father’s name ~Shri Muli Narasimha Reddy
10. | Details of Properties/

Articles/ Documents
recovered/ Seized during
the investigation and relied
upon (Separate list can be

.| attached, if necessary)

As per Annexure- ‘C’
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[RC 052202050004 DATED 09.07.2020}
[SHRI Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]
[SC-HIl, CBI, NEW DELHI]

e

11. | Particulars of accused persons charge sheeted.
(Use separate sheet for each accused)
(i) (A-6)
i. | Name  Shri Gajjala Uday Kumar Reddy
@ G. Uday Reddy @ Uday Reddy
Whether verified Yes |
ii. | Father’s Name Shri Gajjala Jai Prakash Reddy
iii. | Date/Year of Birth 25.06.1984
iv. | Sex Male
v. | Nationality Indian
vi. | Passport No. / Aadhar No. | Aadhar No. 857062573282
Date of issue N.A.
Place of issue N.A.
vii. | Religion Christianity
viii. | Whether SC/ST/OBC N.A.
ix. | Occupation Public Servant:  General
_Foreman (Mechanical), Uranium
il Corporation India Limited, (UCIL)
Thummalapally, Kadapa.
X. | Address R/o 3-7-11-3-1 Bhakarapuram,
opposite to Dinesh Nursing
Home, Pulivendula, Kadapa, AP.
Whether verified Verified.
xi. | Provisional Criminal No N.A.
xii. | Regular Criminal No. N.A.
(if known) /
xiii. | Date of Arrest 14.04.2023 v~
xiv. | Date of release on bail N.A.
xv. | Date on which forwarded | In Judicial Custody
to Court A
xvi. | Under Acts & Sections Sec. 120-B r/w 302 and 201 IPC
xvii. | Name(s) of bailers/sureties | N.A.
and address
xviii. | Previous convictions with | N.A.
case reference
xix. | Status of the accused In Judicial Custody
(Forwarded/Bailed by Police/ Bailed
" by Court/Judicial Custody
" /Absconding /Proclaimed offender) N
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[RC 052202050004 DATED 09.07.2020]
[SHRI Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]
[SC-IHl, CBI, NEW DELHI]

(Forwarded/Bailed by Police/
Bailed by Court/Judicial Custody
/Absconding /Proclaimed
offender)

(i) A-7)
i. | Name Shri Yeduguri Sandinti Bhaskar
“TReddy @ Y. S. Bhaskar Reddy
) Whether verified Yes
ii. | Father’s Name Late Sh. Y.S. Chinna Konda
Reddy
iii. | Date/Year of Birth Age 72 years
iv. | Sex: Male
v. | Nationality Indian
vi. | Passport No. / Aadhar No. | Aadhar No.: 836511071465
Date of issue N.A.
Place of issue N.A. |
vii. | Religion Christianity
viii. | Whether SC/ST/OBC N.A—
ix. | Occupation \+Private Person
x. | Address R/O D. No. 3-9-76
Bhakarapuram, Pulivendula,
Kadapa, AP
Whether verified Verified
xi. | Provisional Criminal No N.A.
xii. | Regular Criminal No. (if N.A.
known) _—
xiii. | Date of Arrest L{-16.04.2023
xiv. | Date of release on bail N.A. . )
xv. | Date on which forwarded In Judicial Custody
to Court .
xvi. | Under Acts & Sections 7120-B r/w 302, 201 IPC and
substantive offence u/s 201 IPC
xvii. | Name(s) of bailers/sureties | N.A.
and address
xviii. | Previous convictions with | N.A. -
case reference /
xix. | Status of the accused V’K Judicial Custody
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[RC 052202050004 DATED 09.07.2020]
[SHRI Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]
[SC-lll, CBI, NEW DELHI]

(iii) (A-8)
i. | Name hri Yeduguri Sandinti Avinash
~TReddy @ Y. S. Avinash Reddy
Whether verified Yes
ii. | Father’s Name Sh. Y. S. Bhaskar Reddy
iii. | Date/Year of Birth 27.08.1984
iv. | Sex: Male
v. | Nationality Indian
vi. | Passport No./ Aadhar No. | Aadhar No. 443440637149
Date of issue N.A.
Place of issue N.A.
vii. | Religion Christianity
| viii. | Whether SC/ST/OBC | N.A.
ix. | Occupation Member of Parliament, Kadapa,
Lok Sabha Constituency.
X. | Address R/O D. No. 3-9-76, Bhakarapuram,
| Pulivendula, Kadapa, AP
Whether verified Verified
xi. | Provisional Criminal No N.A.
xii. | Regular Criminal No. (if | N.A.
known)
xiii. | Date of Arrest 103.06.2023
xiv. | Date of release on bail 03.06.2023 on Anticipatory Bail —
xv. | Date on which forwarded | N.A.
to Court :
xvi. | Under Acts & Sections (-Se€. 120-B r/w 302 and 201 IPC
xvii. | Name(s) of (1) Shri Erikireddy Jagan Mohan Reddy
bailers/sureties and S/o Shri Erikireddy Krishna Reddy
rlo 2-7-A, Ramanuthalapalle,
address éunakanap:;Ie, Kadapa, AP. i
(2)Shri Karna Ramesh Kumar Reddy,
S/o Shri Raghu Rami Reddy, R/o
1-19-A, Karnapapayapalli,
_ - Velidandla, Kadapa, AP.
xviii. | Previous convictions N.A.
with case reference -
xix. | Status of the accused {On Anticipatory Bail.
(Forwarded/Bailed by Police/
Bailed by Court/Judicial
"‘“‘“\ Custod_y /Absconding
" T4Proclaimed offender) N
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(\ [RC 052202050004 DATED 09.07.2020}
[SHRI1 Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]
I [SCAIll, CBI, NEW DELHI]
~ 12 Particulars of accused persons- Not charge sheeted
(Suspected): (Use separate sheet for each accused)
¢ 12 (i)
o i. | Name Shri Muli Venkata Krishna Reddy
~ B | @ M. V. Krishna Reddy
Whether verified Yes
0 ii. |Father’s/Husband’s Name | Shri Muli Narasimha Reddy
C iii. | Date/Year of Birth Age 59 Years
N iv. |Sex Male
§ v. | Nationality Indian
C vi. | Passport No./ Aadhar No. | Aadhar No. 228969121616
O vii. | Date of Issue N.A. B
viii. | Place of Issue N.A.
C ix. | Religion N.A.
C X. | Whether SC/ST/OBC N.A.
C - xi. | Occupation Private Person
xii. | Address R/lo D. No. 3-5-57/2, Near
C Mittamalleswara Oriental High
O School, Pulivendula, Kadapa, AP
( Whether verified Yes
- xiii. | Provisional Criminal No. N.A.
C xiv. | Suspicion approved | Yes
( (Yes/No)
;  xv. | Status of  accused | Arrested on 28.03.2019 —
I(Ds?sgs"fltgd ] C(Bar"t;d , d_;’f Released on default bail on
oliC al ourvin Juaicia
) Custody/ ’ Absconding/ 24408200
€ Proclaimed Offender/not
C arrested)
xvi. | Under Act and Sections N. A
L xvii. |Any special remarks | Sufficient prosecutable evidence
'y including reasons for not|did not emerge for his
" | charge sheeting prosecution.
L',]'.{'.:’_::' J 5 ‘S'.
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[RC 052202050004 DATED 09.07.2020]
[SHRI Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]
[SC-HI, CBI, NEW DELHI

12 (ii)
Name Shri Yedula Prakash @ Y. Prakash
Whether verified Yes
ii. | Father’'s/Husband’s Shri Gangulu
Name
iii. | Date/Year of Birth Age 31 Years i
iv. | Sex Male Il
v. | Nationality Indian -
vi. | Passport No./ Aadhar No. | N.A.
vii. | Date of Issue N.A.
viii. | Place of Issue N.A.
ix. | Religion N.A.
x. | Whether SC/ST/OBC N.A.
xi. | Occupation Private Person
xii. | Address R/o Village - Bonala, Lingala
Mandal. Presently at near SBI
Bank, YS Raja Reddy Street
Pulivendula, Kadapa, AP
Whether verified Yes
xiii. | Provisional Criminal No. | N.A.
xiv. | Suspicion approved No
(Yes/No)
xv. | Status of accused | Arrested on 28.03.2019
I(fllj'szsglt)d E)Ba"edc rt';’y Released on default bail on
olIC alle ourvin
Judicial CustodylyAbscondingl EREREDIS
Proclaimed Offender/not
arrested)
xvi. | Under Act and Sections | N. A. o
xvii. |Any special remarks | Prosecutable evidence could not |

including reasons for not
charge sheeting

be found to attribute criminal
liability on his part.
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[RC 052202050004 DATED 09.07.2020]
[SHRI Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]
[SC-IIl, CBI, NEW DELHI]

13.

Particulars of witnesses to | As per Annexure — A
be examined

List of Documents As per Annexure - B

List of Articles As per Annexure - C

14.

If FIR is false, indicate N.A.
action taken u/s 182/211
IPC or proposed to be
taken

15.

Result of laboratory | Reports of Experts are enclosed
analysis with the list of documents as
Annexure - B

16.

16.1.

CCCOOO0O0DD30232223723273 2

16.2.

—

~ -

"
. T

BRIEF FACTS OF THE CASE

That Central Bureau of Investigation (CBI) registered this case
on 09.07.2020, U/s 302 IPC on the directions dated 11.03.2020
of Hon’ble High Court of Andhra Pradesh, whereby investigation

of case originally registered vide FIR No 84/2019 dated
15.03.2019 at Police Station - Pullvendula Dlstrlct - Kadapa

Andhra Pradesh relatlng to murder of Shri Y.S. Vivekananda

Reddy (deceased) was transferred to CBI.

That as per said FIR No. 84/2019, one M. V. Krishna Reddy
(Personal Assistant of Y. S. Vivekananda Reddy &
complainant) had filed a complaint in the morning of
15.03.2019 on the allegations that at about 05.30 AM, the
complainant reached at the house of Y. S. Vivekananda Reddy,
who by that time had not woken up. Thus, he read news-paper
for half an hour and thereafter called Smt. Y. S.

Sowbhagyamma, wife of YS Vivekananda Reddy and informed

'-_.‘*-,‘ her that Y. S. Vivekananda Reddy has not yet woken up and
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[RC 052202050004 DATED 09.07.2020]
[SHRI Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]
[SC-Ill, CBI, NEW DELHI]

asked her permission to wake him up. On this, she informed him
that Y.S. Vivekananda Reddy had gone to bed late in the night
and thus told not to wake him up. Around half an hour after, cook
Lakshmi and her son Prakash also reached at the house of Y. S.
Vivekananda Reddy. Then, the complainant told her (cook Ms.
Lakshmi) to wake up Y.S. Vivekananda Reddy, otherwise he
(Y.S. Vivekananda Reddy) would shout on them. After sometime,
Lakshmi informed the complainant that Vivekananda Reddy did
not respond despite her repeated attempts of knocking the
window pane. Thereafter, he (the complainant) also attempted
to call Y.S. Vivekananda Reddy, but there was no response.
Further, Ranganna (Watchman of the house) informed the
complainant that the side door of the house was open. Then,
Prakash (son of cook Ms. Lakshmi) and complainant both went
inside and noticed that the door of the bed room was opened.
They also noticed pool of blood about 2 liters splashed on the
floor, but they didn't find Vivekananda Reddy inside the bed
room and to their surprise, they found the body of Vivekananda
Reddy lying in the bathroom floor in a pool of blood. Then, they
checked pulse, which was not found functioning. They also
noticed injuries on the forehead, back side of head and on the
palm. He (the complainant) told Prakash that Y.S. Vivekananda
Reddy is no more and then he (the complainant) came out of
the house and telephoned to N. Raja Shekhar (Son-in-law of
deceased) and Sowbhagyamma (Wife of deceased) and

informed them about the matter.
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16.3.

16.4.

16.5.

[RC 052202050004 DATED 09.07.2020]
[SHRI'Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]
[SC-ll, CBI, NEW DELHI]

That after initial investigation, CBI has filed a Charge-sheet u/s
173(2) Cr. PC in the Ld. Court of Judicial Magistrate — First

Class, PuIivenduIa on 26.10.2021 against 04 accused persons

namely Thumallapalll Gangl Reddy (A-1), Yadati Sunil Yadav
(A-2), Gajjala Uma Shankar Reddy (A-3) and Shaik Dasthagiri
(A-4) for commission of offences punishable U/s 302, 120-B IPC.

That out of the 04 accused charge sheeted, Shaik Dasthagiri
(A-4) has been tendered pardon by the Ld. Chief Judicial

Magistrate, Kadapa under section 306 Cr.P.C vide order dated
26 11.2021 for taking him as approver. The said order dated

26.11.2021 was challenged by the accused T. Gangi Reddy
LChalieniget.
(A-1) and Gajjala Uma Shankar Reddy (A-3) before Hon’ble

High Court of Andhra Pradesh. Hon’ble High Court dlsmlssed

their petitions vide a commonm—dated 16 02 2022 by
upholding the order dated 26.11.2021 of Ld. CJM, Kadapa.
Thereafter, the statement of Shaik Dasthagiri (A-4) was
recorded by the Ld. Judicial Magistrate, First Class, Pulivendula
u/s 306 (4) Cr. PC on 21.02.2022. Thus, he has been taken as
approver in the case. Subsequently, Gajjala Uma Shankar Reddy
(A-3) and D. Siva Shankar Reddy (A-5) filed appeal against the
Hon’ble High Court order dated 16.02.2022feefore the Hon’ble
Supreme Court, however, their petitions were dlsmlssed by the

Hon’ble Supreme Court vide order dated 10.10.2022.

That during the course of further investigation role of another
accused D. Siva Shankar Reddy (A-5) was found in the

participation of conspiracy for murder of Y. S. Vivekananda

Page 9 of 143
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[RC 052202050004 DATED 09.07.2020]
[SHRI Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]
[SC-IlI, CBl, NEW DELHI]

Reddy and also in the destruction of evidence at the Scene of
Crime. Further, it was also found that accused T. Gangi Reddy
(A-1) also had actively participated in the destruction of
evidence at the Scene of Crime besides criminally intimidating
to one of the eye-witnesses namely B. Ranganna (Watchman of
the house of deceased) by threatening him. Therefore, a
Supplementary Charge-sheet dated 31.01.2022 u/s 173 (8) Cr.
PC was filed before Ld. Court of Judicial Magistrate — First Class,
Pulivendula against accused D. Siva Shankar Reddy (A-5) u/s
201 & 120-B r/w 302 & 201 IPC. Further, accused T. Gangi
Reddy (A-1) was also charge sheeted for the offences u/s 201,
506 & 120-B r/w 201 IPC in continuation to the first charge-sheet
filed on 26.10.2021 by CBI.

16.6. That accused T. Gangi Reddy (A-1), Yadati Sunil Yadav (A-2),
Gajjala Uma Shankar Reddy (A-3), D. Siva Shankar Reddy (A-5),
Gajjala Uday Kumar Reddy (A-6) and Y.S. Bhaskar Reddy (A-7)
are presently in Judicial Custody. Accused Y.S. Avinash Reddy
(A-8) has been granted Anticipatory Bail u/s 438 Cr. PC by the
Hon’ble High Court of Telangana on 31.05.2023. Thereafter, he

has been arrested on 03.06.2023 and released on bail on the

—_— e
e —

same day.

16.7.  That after filing of Supplementary Charge-sheet u/s 173 (8) Cr.
PC dated 31.01.2022, further investigation against other

accused/suspect remained continued.

o

T e
L\\ﬁBRIEF PROFILE OF THE VICTIM (DECEASED)
X \‘% Page 10 of 143
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16.8.

16.9.

[SHRIY.5. VIVEKANANDA REDDY MURDER GASE]
[SC-Nl, CBI, NEW DELHI]
That Late Y.S. Vivekananda Reddy S/o Sh. Y. S. Raja,*_;ekhara
Reddy, aged about 68 years, was pursuing an active political
carrier. He had served two terms as Member of Legislative
Assembly (MLA) of Pulivendula Constituency of the State of
Andhra Pradesh from year 1989 — 1999. Thereafter, he had
served for two terms as Member of Parliament - Lok Sabha
(MP) from Kadapa, Lok Sabha Parliamentary constituency for
the year from 1999 — 2009. He was also elected as Member of
Andhra Pradesh Legislative Council (MLC) in the year 2009 and
had also served as Minister for Agriculture in the State
Government of Andhra Pradesh. Moreover, he was also
appointed as the Member of the Parliamentary Committee on
Science & Technology, Environment & Forests in the year 2005.
He was brutally murdered in the intervening night of
14-15.03.2019 and his dead body was found lying in a pool of
blood in the morning of 15.03.2019 by Sh. M. V. Krishna Reddy,
P.A. of the deceased.

PLACE OF OCCURRENCE

The place of occurrence i.e. house of Y.S. Vivekananda Reddy
(D. N. 3-9-36-1, Bhakrapuram, Pulivendula) falls within the
jurisdiction of Police Station - Pulivendula (U/G), in the District -
Kadapa, Andhra Pradesh. The rough sketch prepared by Sh. D.
Nagraja, then SDPO, Pulivendula, Investigating Officer of the
case on 15.03.2019 in Crime No. 84/2019 is as such:

Page 11 of 143
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[RC 052202050004 DATED 09.07.2620]
[SHRI Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]
[SC-lll, CBI, NEW DELHI]
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LRI Page 12 of 143

N
&)



H5O0NNDTODIININDND I D

o0

o000

\

cC ¢ € ¢

o~
t

[RC 052202050004 DATED 09.07.2020]
[SHRI Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]
[SC-I, CBI, NEW DELHI]

16.10.

S~

During investigation _by CBI,hSD LASER scanning of the place of
occurrence was carried out on 08.07.2021 and a Memorandum
of proceedings were drawn in presence of witness. Some of the

relevant photographs are as such:

MAIN GATE OF THE HOUSE OF DECEASED

MAIN DOOR OF THE HOUSE

Page 13 of 143
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[SHRI Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]

™~ [SC-IN, CBI, NEW DELHI]

BEDROOM
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{RC 052202050004 DATED 09.07.2020]
[SHRI Y.8. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]
( [SC-HIl, CBI, NEW DELHI]

-~
(
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¢
o
f
N
(
BATHROOM ATTACHED WITH THE BEDROOM
‘
(
(
(
{
{
{
(
i
BATHROOM WHERE THE DEAD BODY OF DECEASED WAS LYING
{
16.11. Further, on 07.06.2022 a proceeding was drawn to find out the
(
location coordinates of the places relevant in the investigation of
the instant case. As per the proceedings, the coordinates of the
{
four corners of the house of deceased are as such:
LATITUDE LONGITUDE
N 14*24'32.0624" (NORTH EAST) E 78*13'51.0106 (NORTH EAST)
_ . \['N14"24'29.1583" (SOUTH EAST) E 78%13'50.409” (SOUTH EAST)
= N .| N14*24'30.3023" (SOUTH WEST) E 78*13'48.1785" (SOUTH WEST)
B - | N 14*24'32.4220" (NORTH WEST) E 78*13'48.6908” (NORTH WEST)
L : Page 15 of 143
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[RC 052202050004 DATED 09.07.2020]
[SHRI Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]
[SC-Il, CBI, NEW DELHI]

16.12.

16.13.

MOTIVE BEHIND THE CONSPIRACY

Investigation revealed that YS (Yeduguri Sandinti) Family has
enjoyed the reputation of being an influential and politically
active in the State of Andhra Pradesh, particularly in the District
Kadapa and other districts of Rayalaseema region. The family
tree of the relevant members of YS family is depicted in a form

of a chart as below:

YS Family Tree ( Only relevant members)

Smt. 2 wife | YS Venkat Reddy | 1%Wife Smt.
Mangamma Lakshamma
= \“x\_ i - \\\h‘““"“--h,___ /'///
-“'-;,_\ ‘,/'F-. .H_“"‘“-H.._ _//
. e s —
4 sons + 5 daughters One son
I
YS Raja Reddy YS Chinna Konda Reddy
6 sons + 1 daughter 6 sons + 5 daughters
e < —
,"" -\-\'\ // H_\_H‘"‘
Deceased” . ExCMAP — T 5
Vivekananda Reddy || ¥S Rajaseihara Reddy l Mrs. Sugana EC Gangi L M I_YSEBhaskar J
(1 deughter) ( 2 children) Rmv kehumima dy
id ., ‘-L—ﬁj

N < Stolings
\ ‘-.__ fromother  /
" dam
N r

v CM AP . Ny \y/MP Kadapa

Y 5 Jagan Moh = A -~ ~

3gan Mohan ! .| Mrs Bharathl | : YS Avinash Reddy

Reddy =\ bpouse \f‘ | Reddy | {\ Gpnitin /} \—_
e S

Mrs. N, Suneetha
Roddy

It is revealed that Late Y. S. Raja Reddy (father of deceased
Y.S. Vivekananda Reddy), who was engaged in mining
business, got killed in an incident of bomb attack at Vemula,
Kadapa during the year 1998. Thereafter, his legacy got shifted
in the hands of his sons namely (1) Y. S. Rajasekhara Reddy

B3 "'”"‘-n.\and (2) Y. S Vivekananda Reddy. Since, year 1998 to 2009, Shri

ol T
'a: '.‘:‘!

T, Y\§ Rajasekhara Reddy, real brother of Sh. YS Vivekananda

Red Y was having control over the entire YS family.
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16.15.

[RC 052202050004 DATED 09.07.2020]
[SHRI'Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]
[SC-Ill, CBI, NEW DELHI]

It is revealed that Late Sh. Y. S. Raja Reddy had extended
financial help to his cousin Late Sh. Y. S. Chinna Konda Reddy.
However, Y. S. Chinna Konda Reddy could not return the
money lent from Y. S. Raja Reddy. Later on, as per mutual
understanding some of the assets of Y. S. Chinna Konda Reddy
family were transferred in the name of Y. S. Raja Reddy’s family
as a settlement for the outstanding dues. However, with this
settlement Shri Y. S. Bhaskar Reddy (A-7), son of Late Sh. Y. S.
Chinna Konda Reddy and his brothers were not happy and
showed their resentment, as their assets were transferred to the
Y. S. Raja Reddy family. In the year 1996, late Shri Y. S.
Rajasekhara Reddy got married his son Shri Y. S. Jagan Mohan
Reddy to Ms. Bharathi, daughter of Shri E. C. Gangi Reddy and
Dr. Sugana Reddy. Dr. Sugana Reddy is one of the sisters of Y.
S. Bhaskar Reddy (A-7).

It is revealed that Shri Y. S. Bhaskar Reddy (A-7) and his family
had always been ambitious that their family should also be
active in politics on account of the fact that though Shri Y. S.
Rajasekhara Reddy had always kept them in confidence but
never let them actively participate in politics. Due to such
circumstances, Shri Y. S. Bhaskar Reddy (A-7) and his family
members could not fulfil their ambition of becoming MLC, MLA
or MP etc. Whereas, descendants of YS family, Shri Y. S.
Rajasekhara Reddy and Y. S. Vivekananda Reddy were
dominating in the politics. Further, Shri Y. S. Rajasekhara Reddy

promoted his son Shri Y. S. Jagan Mohan Reddy, who became

‘l.\/IP (Lok Sabha) in May, 2009 from Congress Party.
S
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It is revealed that Y. S. Rajasekhara Reddy — Chief Minister of
the State of Andhra Pradesh and a leader of Congress Party,
died in an incident of helicopter crash in September 2009. After
his demise, Shri K. Rossaiya became Chief Minister of Andhra
Pradesh. Sh. YS Jagan Mohan Reddy, who was Lok Sabha MP
at that time formed a new political party under the name and
style of ‘Yuvajana Shramika Rythu Congress Party’ (YSRCP)
without consulting his uncle Shri Y. S. Vivekananda Reddy, who
was the only senior politician from YS family in Congress Party
in the State of Andhra Pradesh, after the demise of Shri YS
Rajshekhar Reddy.

It is revealed that after the formation of new party (YSRCP),
there were bi-elections in the State of Andhra Pradesh during
year 2011. The MLA seat from Pulivendula Constituency was
held by Congress Party since 1978 to 2009, thus the party
wanted to retain this seat. Therefore, Y. S. Vivekananda Reddy
was made MLA candidate from Congress party from
Pulivendula seat, whereas Smt. YS Vijayamma (mother of YS
Jagan Mohan Reddy), was fielded as a candidate from YSRCP.
Since, there were two candidates from same family on
Pulivendula seat, therefore in order to resolve this issue, Shri Y.
S. Jagan Mohan Reddy discussed the matter with Y. S.
Vivekananda Reddy and requested him to contest for MP/MLA
from YSRCP. However, Shri Y. S. Vivekananda Reddy did not
agree with this proposal saying that he had already committed
to the high command of Congress Party to support them and

further told that after this election, he will not be a problem for
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YSRCP as he will quit Congress Party and support Shri Y. S.
Jagan Mohan Reddy in future. Since, Y. S. Bhaskar Reddy (A-7)
was not in good terms with Y. S. Vivekananda Reddy, therefore
he did not support him rather he strongly supported Smt. Y. S.
Vijayamma, thus in the bi-election, Smt. Y. S. Vijayamma

defeated Y. S. Vivekananda Reddy.

It is revealed that in spite of the defeat of Shri Y. S. Vivekananda
Reddy in the bi-election, he always wanted that Shri Y. S. Jagan
Mohan Reddy should carry on the legacy of their family in
politics in the State of Andhra Pradesh, therefore, in a family
gathering, Shri Y. S. Vivekananda Reddy announced to quit the
Congress Party and decided to join YSRCP. Accordingly, in the
month of May - 2012, Shri Y. S. Vivekananda Reddy quit
Congress Party and subsequently joined YSRCP. Thereafter, he
participated in a Bus Yatra held in Guntur District along with

Shri Y. S. Jagan Mohan Reddy.

Investigation revealed that in view of increasing popularity of
YSRCP, and also with the fact that Y. S. Bhaskar Reddy (A-7)
had helped Smt. Y. S. Vijayamma to win Pulivendula bi-election,
Shri Y. S. Jagan Mohan Reddy wanted to contest AP Assembly
Election 2014 expecting win of his newly formed party YSRCP
in the state elections with majority. Therefore, though Shri Y. S.
Jagan Mohan Reddy had committed Shri Y. S. Vivekananda

Reddy for entrusting some significant portfolio in lieu of his

“_joining in YSRCP, but MP ticket for 2014 General Election from
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'Kédapa | ok Sabha constituency from YSRCP was given to Y. S.
Avinash Reddy (A-8), son of Y. S. Bhaskar Reddy (A-7).

It is revealed that in 2014 general elections, since Shri Y. S.
Vivekananda Reddy could not get either MLA or MP ticket from
YSRCP, however as per commitment made by Shri Y. S. Jagan
Mohan Reddy, he was given MLC ticket from Kadapa in 2017.
By this time, Shri Y. S. Vivekananda Redd»ythgd again become
active in politics from YSRCP and if he would have won the
MLC election, he would have been a strong contender for MP

ticket from Kadapa Lok Sabha constituency.

It is revealed that Shri Y. S. Vivekananda Reddy could not win
MLC election 2017, which was very shocking for him as he was
very confident of his win. In the MLC election, the affairs at
Pulivendula division were being looked after by YSRCP leader
namely D. Siva Shankar Reddy (A-5), who was very close to Y.
S. Bhaskar Reddy (A-7) and Y. S. Avinash Reddy (A-8). Further,
D. Siva Shankar Reddy (A-5) himself wanted to contest MLC
election. Y.S. Bhaskar Reddy (A-7) and Y. S. Avinash Reddy
(A-8) also wanted that MLC ticket should be given to D. Siva
Shankar Reddy (A-5), instead of Y. S. Vivekananda Reddy,
however, they could not succeed, as Shri Y. S. Jagan Mohan
Reddy had given MLC ticket to Y.S. Vivekananda Reddy. Thus,
D. Siva Shankar Reddy (A-5), Y. S. Bhaskar Reddy (A-7) and
Y.S Avinash Reddy (A-8) got annoyed and developed a grudge

) ";f—‘}\l_against Shri Y.S. Vivekananda Reddy. Therefore, Y. S. Bhaskar

N, -2
A 5L

:.ﬁeddy (A-7), Y. S. Avinash Reddy (A-8) and D. Siva Shankar
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Reddy (A-5) with the help of T. Gangi Reddy @ Y. Gangi Reddy
(A-1 and also a long-time associate of Shri Y.S. Vivekananda
Reddy) sabotaged the MLC election 2017 to ensure defeat of
Shri Y. S. Vivekananda Reddy.

It is revealed that after defeat in MLC election, Shri Y.S.
Vivekananda Reddy learnt that T. Gangi Reddy (A-1), D. Siva
Shankar Reddy (A-5), Y. S. Bhaskar Reddy (A-7) and Y. S.
Avinash Reddy (A-8) had sabotaged the MLC election and got
defeated him deliberately in the ML.C election. Thus, Shri Y.S.
Vivekananda Reddy visited the house of Y. S. Bhaskar Reddy
(A-7) / Y. S. Avinash Reddy (A-8) and there he scolded D. Siva
Shankar Reddy (A-5), Y. S. Bhaskar Reddy (A-7) Y. S. Avinash
Reddy (A-8) for their involvement in sabotaging the MLC
election. Moreover, Y. S. Vivekananda Reddy also scolded T.
Gangi Reddy (A-1) as he had deceived him in the MLC
election. Thereafter, Y. S. Vivekananda Reddy had started
disbelieving on T. Gangi Reddy (A-1), and had scolded him on
several occasions. By this time, T. Gangi Reddy (A-1) had
developed a good relation with D. Siva Shankar Reddy (A-5), Y.
S. Bhaskar Reddy (A-7) and Y. S. Avinash Reddy (A-8).

It is revealed that despite defeat in the MLC election 2017, Y. S.
Vivekananda Reddy was very active for the Lok Sabha Elections
2019, which were scheduled to be held in the month of April -

2019 and nominations for the candidature to be filed in the

month of March 2019. Since, Y. S. Vivekananda Reddy had
~developed stalemate with D. Siva Shankar Reddy (A-5), Y. S.

Page 21 of 143



—

16.24.

16.25,

b

[RC 052202050004 DATED 09.07.2020]
[SHRI Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]
[SC-I, CBI, NEW DELHI]

Bhaskar Reddy (A-7) and Y. S. Avinash Reddy (A-8) and
therefore he wanted that MP ticket from Kadapa Lok Sabha
constituency should either be given to himself or Smt. Y. S.
Sharmila (sister of Shri Y. S. Jagan Mohan Reddy) or Smt. Y.
S. Vijayamma (mother of Shri Y. S. Jagan Mohan Reddy)
instead of Y. S. Avinash Reddy (A-8), incumbent Lok Sabha MP.
Moreover, Y.S. Vivekananda Reddy believed that Y.S. Avinash
Reddy (A-8) was a weak candidate for MP Kadapa and
therefore he wanted that Y. S. Avinash Reddy (A-8) should be
given MLA ticket from Jammalamadugu / Kamlapuram
Assembly constituency instead of MP ticket from Kadapa Lok
Sabha constituency. Accordingly, Shri Y. S. Vivekananda Reddy
got convinced Smt. Y. S. Sharmila to contest from Kadapa Lok

Sabha constituency.

Investigation revealed that the political move of Shri Y. S.
Vivekananda Reddy was a hinderance in the coming elections
for Y. S. Avinash Reddy (A-8) as he was being proposed to
contest as MLA candidate instead of MP from Kadapa Lok
Sabha constituency. Therefore, in order to thwart the plan of YS
Vivekananda Reddy, a criminal conspiracy was hatched with the
help of D. Siva Shankar Reddy (A-5) who was an associate of Y.
S. Bhaskar Reddy (A-7) and Y. S. Avinash Reddy (A-8) besides
having criminal antecedent, to get eliminated YS Vivekananda

Reddy.

It is revealed that for General Elections - 2019 for Lok Sabha,

,'dates were announced on 10.03.2019 followed by Notification
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dated 18.03.2019 ‘issued by the Election Comrﬁissi_on of India.
As per the Notification, in the State of Andhra Pradesh, Polling
was scheduled in the first Phase on 11.04.2019. The last date for
filing of nomination was till 25.03.2019. For Kadapa Lok Sabha
Seat, YS Avinash Reddy (A-8) had filed his election nomination
on 20.03.19. As per media reports, YSRCP had declared his
name to contest from Kadapa Constituency on 17.03.19.
However, in the meantime on the intervening night of 14 -

15.03.2019 Sh. YS Vivekananda Reddy was murdered.

It is revealed that D. Siva Shankar Reddy (A-5), in order to
execute the plan of murder of Shri Y. S. Vivekananda Reddy,
had roped in T. Gangi Reddy (A-1 and also a long-time
associate of Shri Y.S. Vivekananda Reddy) who had
developed grudge on various accounts against Shri Y. S.

Vivekananda Reddy but still had association with the deceased.

It is revealed that T. Gangi Reddy (A-1) participated in
pursuance of the criminal conspiracy to execute the plan of
murder of Y.S. Vivekananda Reddy in view of his bitter
experiences with Shri Y. S. Vivekananda Reddy. It is revealed
that Shri Y. S. Vivekananda Reddy was pursuing a settlement for
a disputed property measuring 08 acres 06 Gunthas located at
No. 53 Old 24, Kogilu. Village, Yelahanka Hobli, Bangalore North
Taluk, Bangalore. The dispute was between 02 claimants of land
namely (1) Shri Y. Radhakrishna Murthy and his sons (erstwhile
r/b;‘ZKadapa) and (2) Shri H. M. Himachalpati (r/o Bangalore). This

\.‘propérty had circle rate of approximately 35 crores and market
“
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value of approx. 80 crores. In order to reach a settlement in this
dispute, Y. Radhakrishna Murthy (expired on 10.12.2020)
contacted Shri Y. S. Vivekananda Reddy through one Sh.
Laxmikar Lingam R/o Chitwel, District Kadapa for helping in the
settlement. They had agreed to give 10-15% commission
(Approx. 8 crores) to Shri Y. S. Vivekananda Reddy after

settlement of said dispute.

During investigation Shri Venkata Prasad S/o Shri Y. Radha
Krishna Murthy revealed that initially the said disputed land was
in possession of M/s IVY Traders, which had agreed to sell the
land in favour of Sh. Y. Radha Krishana Murthy against the
consideration amount of Rs. 10.50 lakhs on 05.06.1991. The
owner of land had executed a General Power of Attorney as
well as Agreement of Sale in favour of his Late father Sh. Y.
Radha Krishna Murthy. Later, one Himachalpati R/o Bangalore
took possession of the said land without the knowledge of Sh. Y.
Radha Krishana Murthy and they could not take possession of
the land despite their efforts. Thereafter, Shri Y. Radha Krishna
Murthy approached Sh. Laxmikar Lingam R/o Chitwel, District
Kadapa through one Sh. J. D. Rajsekhar resident of Tirupati. In
turn, Sh. Laxmikar Lingam discussed the matter with Sh. YS
Vivekananda Reddy who agreed to assist in this matter. Shri YS
Vivekananda Reddy being a political figure approached senior
police officers and politicians in Bangalore to intervene in the

matter to facilitate Sh. Radha Krishna Murthy for possession of

"_-ﬁ“‘»\gisputed land. However, the matter could not be resolved as the

| tiﬁgin the name of Y. Radha Krishna Murthy was not clear.
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It is revealed that Y. S. Vivekananda Reddy along with said Sh.
Laxmikar, T. Gangi Reddy (A-1) and one Malli Venkat Ramanna,
a financer met a Police officer namely Rajesh Jaisimha, Dy. SP
at Bangalore who further took them to one Mr. Peter Caddy, a
Bangalore based real estate dealer. Further, Sh. Y. Radha
Krishna Murthy, owner of the property also authorized Sh. Y. S.
Vivekananda Reddy to deal with this matter on his behalf.
During investigation one agreement on a stamp paper of year
1992 has been found to have been executed in favour of Y. S.
Vivekananda Reddy by Y. Radha Krishna Murthy. Sh. Radha
Krishna Murthy, YS Vivekananda Reddy are signatories on this
document, whereas Kota Venkata Prasad, T. Gangi Reddy (A-1)

are witnesses of this document.

Investigation revealed that in order to meet various expenses to
dispose of the property financer Shri Malli Venkat Ramanna had
paid Rs. 24 lakhs to Peter Caddy. However, since the settlement
could not materialise, Peter Caddy returned Rs. 24 lakhs to Shri
Malli Venkat Ramanna through DD during the months of Feb —
March, 2019. During investigation, no evidence has come on
record to establish that Shri Y. S. Vivekananda Reddy had

received any amount from pursuing settlement of this dispute.

Investigation on the said aspect further revealed that while
pursuing the said settlement, T. Gangi Reddy (A-1) had also

visited Bangalore on several occasions along with Shri Y. S.

: .{.‘;?V_ivekananda Reddy and was in the knowledge of ongoing
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settlement and likely reg;elpty &~ huge amount as a commission.
Further, on some occasions, Yadati Sunil Yadav (A-2) also
accompanied by with them. Whereas, Shaik Dasthagiri (A-4
turned approver) was also having knowledge of the aforesaid
settlement being Driver of Shri Y. S. Vivekananda Reddy and

accompanying with him while visiting Bangalore.

Investigation further revealed that in one of such visits, Shri Y. S.
Vivekananda Reddy accompanied by T. Gangi Reddy (A-1) and
Shaik Dasthagiri (A-4 turned approver) visited Bangalore and
stayed at a Guest house at Yelahanka, Bangalore. In the guest
house, Shri Y. S. Vivekananda Reddy and T. Gangi Reddy (A-1)
had consumed liquor and entered in a verbal fight on the
demand of T. Gangi Reddy (A-1) asking 50% share in money to
be received out of the said settlement. On this, Y.S. Vivekananda
Reddy expressed his anger and did not agree to satisfy the
demand of T. Gangi Reddy (A-1). Further, Shri Y. S.
Vivekananda Reddy scolded T. Gangi Reddy (A-1) by saying
that “have you become SO big, that you are going to ask me
your share”. Thereafter, Shri Y. S. Vivekananda Reddy left the
guest house along with Shaik Dasthagiri (A-4 turned approver),
Driver for Pulivendula, leaving T. Gangi Reddy (A-1) at the guest
house. The heated arguments between both were also seen by
the caretaker of the guest house namely Ram Bahadur Sunal. It
is revealed that after this incident, there was no communication

between both for some time.
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Investigation revealed that despite failure of settlement in the
said dispute, T. Gangi Reddy (A-1) was able to falsely convince
Shri Y. S. Vivekananda Reddy that they are likely to receive
huge amount out of the said settlement very soon. Further, T.
Gangi Reddy (A-1), convinced other co-accused persons in
executing the plan of murder citing that Y. S. Vivekananda
Reddy has developed greed and had not given him money in

Bangalore land settlement case.

It is further revealed that in order to execute the plan of murder,
T. Gangi Reddy (A-1) further involved three known persons
namely Yadati Sunil Yadav (A-2), Gajjala Uma Shankar Reddy
(A-3) and Shaik Dasthagiri (A-4 turned approver), who also
had developed grudge on different accounts with Shri Y. S.
Vivekananda Reddy. As revealed by Shaik Dasthagiri (A-4
turned Approver) in lieu of murder of Shri Y. S. Vivekananda
Reddy, a promise of payment of Rs 40 crores was also made by
T. Gangi Reddy (A-1) at the behest of D. Siva Shankar Reddy
(A-5), Y. S. Bhaskar Reddy (A-7), and Y. S. Avinash Reddy
(A-8).

Investigation revealed that in furtherance of criminal conspiracy
for committing the murder T. Gangi Reddy (A-1) got convinced
Yadati Sunil Yadav (A-2) to participate in their plan. Yadati Sunil
Yadav (A-2) was associated with Y. S, Vivekananda Reddy for
nearly 1.5 years before the incident. Yadati Sunil Yadav (A-2)

was an ambitious person and used to introduce himself as the

RA of Shri Y. S. Vivekananda Reddy. Further, Yadati Sunil
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Yadav (A-2) had obtained money from several persons using
name of Shri Y. S. Vivekananda Reddy. Even, Yadati Sunil
Yadav (A-2) had also tried to cheat Shri Y. S. Vivekananda
Reddy by floating a fake story of sale of some
diamonds/precious stones, claiming to be in his possession.
Initially, though Shri Y. S. Vivekananda Reddy had come under
the influence of Yadati Sunil Yadav (A-2) and started facilitating
his movements by letting him use his personal vehicle besides
extending other facilities. However, when Sh. N. Raja Shekhar
Reddy (son-in-law of the deceased) got to know the activities
of Yadati Sunil Yadav (A-2) about the fake story relating to
possession of diamond and its sellto Y S Vivekananda Reddy,
N. Raja Sekhar Reddy scolded him and warned him to stay
away from Y. S. Vivekananda Reddy. During investigation the
story relating to possession of precious stone /diamond floated
by Yadati Sunil Yadav (A-2) has been found to be false.
Moreover, Yadati Sunil Yadav (A-2) was also annoyed with Y. S.
Vivekananda Reddy, on being scolded by his mother Mrs.
Savithri, who was suspecting that Y. S. Vivekananda Reddy had
a bad eye on her. After these episodes, Yadati Sunil Yadav
(A-2) was unhappy with Y. S. Vivekananda Reddy, hence on
being contacted by T. Gangi Reddy (A-1) with a share in the
promised amount of Rs. 40 crores, he also participated in the

plan of execution of murder of Shri Y. S. Vivekananda Reddy.

g "'f""\"'“-iléﬁs,\ It is revealed that in furtherance of the criminal conspiracy to
p B e, 1 ",

“execute the plan of murder, T. Gangi Reddy (A-1) involved
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associate namely Gajjala Uma Shankar Reddy (A-3) who was
brother of Shri Gajjala Jagdeeshwar Reddy — a close associate
of Shri Y. S. Vivekananda Reddy. It is revealed that Shri Gajjala
Jagdeeshwar Reddy was maintaining the party funds of Shri Y.
S. Vivekananda Reddy for various expenses and had also
campaigned for him during MLC election 2017. During
investigation, it was found that Shri Y. S. Vivekananda Reddy
was also holding one benami property of about 16 acres of
agricultural land in name of Gajjala Jagdeeshwar Reddy. Due to
such association of Gajjala Jagdeeshwar Reddy with Shri Y. S.
Vivekananda Reddy, his brother Gajjala Uma Shankar Reddy
(A-3) and his family members were expecting some political
favour in the village sarpanch election, but Shri Y. S.
Vivekananda Reddy never favoured them as they were not
having adequate support in the village. In the meantime, Gajjala
Uma Shankar Reddy (A-3) was got convinced by Yadati Sunil
Yadav (A-2) with the allurement of huge amount of money to be
received from selling of diamonds lying in his possession, for
which they were looking for any gullible buyer to cheat. Further,
Gajjala Uma Shankar Reddy (A-3) through his elder brother
Gajjala Jagdeeshwar Reddy got introduced Yadati Sunil Yadav
(A-2) with YS Vivekananda Reddy for discussion regarding
transaction of precious stone/ diamonds. In this connection, on
certain occasions YS Vivekananda Reddy had visited the house

of Gajjala Uma Shankar Reddy (A-3) and Yadati Sunil Yadav

~ (A-2) to pursue the progress of transaction and likely amount to

- be received from the sale of precious stone/ diamonds. Since, in
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the meantime, Gajjala Uma Shankar Reddy (A-3) was not taking
care of his milk dairy business therefore he started suffering
loss. This resulted in strained relationships with his brother
Gajjala Jagdeeshwar Reddy. Further, Gajjala Jagdeeshwar
Reddy on realizing the plan of Yadati Sunil Yadav (A-2) and
Gajjala Uma Shankar Reddy (A-3) for selling of diamond to be a
hoax, he scolded his brother to not to involve a good person like
YS Vivekananda Reddy. Gajjala Jagdeeshwar Reddy further
revealed that due to closeness between Yadati Sunil Yadav
(A-2) and Gajjala Uma Shankar Reddy (A-3), Yadati Sunil Yadav
(A-2) had also started troubling minor daughter of Gajjala Uma
Shankar Reddy (A-3). After knowing such activities of Yadati
Sunil Yadav (A-2), the matter was taken up in a Panchayat
wherein YS Vivekananda Reddy scolded Yadati Sunil Yadav
(A-2) and warned him. However, despite these incidents Gaijjala
Uma Shankar Reddy (A-3) continued his friendship with Yadati
Sunil Yadav (A-2). Therefore, Gajjala Uma Shankar Reddy (A-3)

also joined the conspiracy along with other co-accused persons.

It is further revealed that in furtherance of criminal conspiracy to
execute the plan of murder, T. Gangi Reddy (A-1) involved
another person namely Shaik Dasthagiri (A-4 turned
approver), Ex-driver of Y.S. Vivekananda Reddy. Shaik
Dasthagiri (A-4 turned approver) was removed from his
service by Smt. Sowbhagyamma and N. Raja Sekhar Reddy on
account of his unsatisfactory service leading to accident of

vehicle and also knowing the fact that Shaik Dasthagiri (A-4
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turned approver) used to take Y. S. Vivekananda Reddy to the
house of Ms. Shaik Shameem (second wife the xtli:eceas.esﬁd).
Further, Shaik Dasthagiri (A-4) also used to bring unwanted
issues relating to matrimonial disputes for settlement before Y.
S. Vivekananda Reddy. These issues were bringing disrepute
to the name of Y. S. Vivekananda Reddy therefore, family
members of Y. S. Vivekananda Reddy were not happy with
Shaik Dasthagiri and removed him from service. It is revealed
that on being contacted by T. Gangi Reddy @ Y Gangi Reddy
(A-1), initially Shaik Dasthagiri (A-4 turned approver) was
hesitant to join the conspiracy, however on being induced by T.
Gangi Reddy (A-1) with Rs 5 crore as part of share in promised
amount of Rs. 40 Crores, he agreed to join the conspiracy for

execution of murder Y. S. Vivekananda Reddy.

PREPERATION FOR EXECUTION OF MURDER

It is revealed that in furtherance of criminal conspiracy to
commit the murder of Sh. Y. S. Vivekananda Reddy, T. Gangi
Reddy (A-1) met with other 03 co-accused persons namely
Yadati Sunil Yadav (A-2), Gajjala Uma Shankar Reddy (A-3) and
Shaik Dasthagiri (A-4, turned approver) at his residence
sometimes around 08 -10.02.2019. In respect of this meeting,
Shaik Dasthagiri (A-4, turned approver) has disclosed that T.
Gangi Reddy (A-1) told them that Shri Y. S. Vivekananda Reddy
had not given him share out of the money received from

Bangalore land settlement and requested them to do a job for

~him. Shaik Dasthagiri (A-4, turned approver) enquired as to
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what the job was? On this, T. Gangi Reddy (A-1) told Shaik
Dasthagiri to murder Shri Y. S. Vivekananda Reddy. In
response, Shaik Dasthagiri (A-4, turned approver) told him
that he will not kill someone whom he worked for. On this, T.
Gangi Reddy (A-1) further told Shaik Dasthagiri (A-4, turned
approver) that “You are not alone; we are also with you and
we have support of very powerful persons”. Dasthagiri
further enquired as to “Who are these powerful persons?” On
this, T. Gangi Reddy (A-1) told them that “YS Avinash Reddy,
YS Bhaskar Reddy, YS Manohar Reddy & D. Siva Shankar
Reddy are also involved in this plan of murder and D. Shiv
Shankar Reddy would give them Rs. 40 crores”. He also
told Dasthagiri that his share would be Rs. 5 crores, out of Rs.
40 crores. T. Gangi Reddy (A-1) further told Dasthagiri that,
“you have worked as a driver for so long, what have you
earned. Do this one job and your life will be settled.”
Thereafter, Shaik Dasthagiri (A-4, turned approver) agreed to
participate in the plan. In this meeting, it was also decided that
Yadati Sunil Yadav (A-2) and Gajjala Uma Shankar Reddy (A-3)
will kill the dog who used to live at the house of Shri Y. S.
Vivekananda Reddy as it could cause a hindrance in execution
of their plan. Further, they also decided that T. Gangi Reddy
(A-1) will make sure that P. Rajshekhar (house help of YS
Vivekananda Reddy) should also not be at the house of Shri Y.
S. Vivekananda Reddy, when they execute the murder.
However, when Shaik Dasthagiri (A-4 turned approver) came

out of the house of T. Gangi Reddy (A-1), he (Shaik Dasthagiri)
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told Yadati Sunil Yadav (A- 2) that he is afraid of doing this work.
On which, Yadati Sunil Yadav (A- 2) assured Shaik Dasthagiri
(A-4 turned approver), by saying that “why do you fear
Dasthagiri, they have big people behind them.”, and “if big

people are not afraid, then why should they fear”.

Investigation revealed that 02-03 days after the said meeting to
execute the plan of murder, T. Gangi Reddy (A-1) paid an
advance amount to other three co-accused persons. Shaik
Dasthagiri (A-4, turned approver), received a sum of Rs. 01
Crore in cash from Yadati Sunil Yadav (A-2) as an advance for
executing the murder of Sh. Y. S. Vivekananda Reddy.
However, out of Rs. 01 crore, Yadati Sunil Yadav (A-2) kept Rs.
25 lacs for himself with the promise to give the same to Sh.
Shaik Dasthagiri (A-4, turned approver) after sometime. On
this aspect, Shaik Dasthagiri (A-4, turned approver) further
revealed that after taking money from Yadati Sunil Yadav (A-2)
he asked from Yadati Sunil Yadav (A-2) “who gave him so
much money?” Then, Yadati Sunil Yadav (A-2) told him that D.
Siva Shankar Reddy (A-5) had given the money to T. Gangi
Reddy (A-1), who in turn had given this money to him (Yadati
Sunil Yadav). Thereafter, in order to confirm Shaik Dasthagiri
(A-4, turned approver) asked Yadati Sunil Yadav (A-2), “Are
they telling truth or are they lying”. On this, Yadati Sunil
Yadav (A-2) took Shaik Dasthagiri (A-4, turned approver) to
the house of T. Gangi Reddy (A-1), where T. Gangi Reddy (A-1),
made a call to D. Siva Shankar Reddy (A-5) and D. Siva Shankar
Reddy (A-5) spoke to Shaik Dasthagiri (A-4, turned approver)
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on phone and told him that “Do whatever Gangi Reddy says”.
Further, D. Siva Shankar Reddy (A-5) made confirmation to
Shaik Dasthagiri (A-4, turned approver) by saying that “We
told you that we are there, then why do you doubt now”. The
CDR of mobile phone (9440281444) of T. Gangi Reddy (A-1)
corroborates that a call on 18.02.2019 at 08:44:19 AM (406 sec)
has been made at Mobile Phone (9440203852) belonging to D.
Siva Shankar Reddy (A-5).

On the aspect of possession of advance amount of Rs. 75 lakhs,
Shaik Dasthagiri (A-4, turned approver) in his disclosure
statement dated 10.08.2021 revealed that after receipt of said
cash amount, he had planned to buy a ‘Villa’ at Vijaya Homes in
Pulivendula. However, after murder of Y. S. Vivekananda Reddy
he had dropped this plan. He further revealed that he had kept
the cash amount secretly with his friend namely Sh. Syed
Munna for the purpose of safe custody, on assurance that in lieu

he will provide 6-7 lakhs rupees to him.

Investigation as regards purchase of ‘Villa’ by Shaik Dasthagiri
(A-4, turned approver), it is revealed that he had contacted
with the Manager of ‘Vijaya Homes’ and had agreed to pay the
entire amount of Rs. 75 lakhs in cash. Shri Reddy Chandra
Mouli, Manager, ‘Vijaya Homes’ has confirmed about the verbal
agreement in respect of purchase of ‘Villa’ in ‘Vijaya Homes’
against a consideration amount of Rs. 75 lakhs in cash by one
person namely ‘Basha’ claiming to be PA of -Shri Y.S.
Vivekananda Reddy. Shri Chandra Mouli stated that he was
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told Yadati Sunil Yadav (A- 2) that he is afraid of doing this work.
On which, Yadati Sunil Yadav (A- 2) assured Shaik Dasthagiri
(A-4 turned approver), by saying that “why do you fear
Dasthagiri, they have big people behind them.”, and “if big

people are not afraid, then why should they fear”.

Investigation revealed that 02-03 days after the said meeting to
execute the plan of murder, T. Gangi Reddy (A-1) paid an
advance amount to other three co-accused persons. Shaik
Dasthagiri (A-4, turned approver), received a sum of Rs. 01
Crore in cash from Yadati Sunil Yadav (A-2) as an advance for
executing the murder of Sh. Y. S. Vivekananda Reddy.
However, out of Rs. 01 crore, Yadati Sunil Yadav (A-2) kept Rs.
25 lacs for himself with the promise to give the same to Sh.
Shaik Dasthagiri (A-4, turned approver) after sometime. On
this aspect, Shaik Dasthagiri (A-4, turned approver) further
revealed that after taking money from Yadati Sunil Yadav (A-2)
he asked from Yadati Sunil Yadav (A-2) “who gave him so
much money?” Then, Yadati Sunil Yadav (A-2) told him that D.
Siva Shankar Reddy (A-5) had given the money to T. Gangi
Reddy (A-1), who in turn had given this money to him (Yadati
Sunil Yadav). Thereafter, in order to confirm Shaik Dasthagiri
(A-4, turned approver) asked Yadati Sunil Yadav (A-2), “Are
they telling truth or are they lying”. On this, Yadati Sunil
Yadav (A-2) took Shaik Dasthagiri (A-4, turned approver) to
the house of T. Gangi Reddy (A-1), where T. Gangi Reddy (A-1),
made a call to D. Siva Shankar Reddy (A-5) and D. Siva Shankar
Reddy (A-5) spoke to Shaik Dasthagiri (A-4, turned approver)
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on phone and told him that “Do whatever Gangi Reddy says™.
Further, D. Siva Shankar Reddy (A-5) made confirmation to
Shaik Dasthagiri (A-4, turned approver) by saying that “We
told you that we are there, then why do you doubt now”. The
CDR of mobile phone (9440281444) of T. Gangi Reddy (A-1)
corroborates that a call on 18.02.2019 at 08:44:19 AM (406 sec)
has been made at Mobile Phone (9440203852) belonging to D.
Siva Shankar Reddy (A-5).

On the aspect of possession of advance amount of Rs. 75 lakhs,
Shaik Dasthagiri (A-4, turned approver) in his disclosure
statement dated 10.08.2021 revealed that after receipt of said
cash amount, he had planned to buy a ‘Villa’ at Vijaya Homes in
Pulivendula. However, after murder of Y. S. Vivekananda Reddy
he had dropped this plan. He further revealed that he had kept
the cash amount secretly with his friend namely Sh. Syed
Munna for the purpose of safe custody, on assurance that in lieu

he will provide 6-7 lakhs rupees to him.

Investigation as regards purchase of ‘Villa’ by Shaik Dasthagiri
(A-4, turned approver), it is revealed that he had contacted
with the Manager of ‘Vijaya Homes’ and had agreed to pay the
entire amount of Rs. 75 lakhs in cash. Shri Reddy Chandra
Mouli, Manager, ‘Vijaya Homes’ has confirmed about the verbal
agreement in respect of purchase of ‘Villa’ in ‘Vijaya Homes’
against a consideration amount of Rs. 75 lakhs in cash by one
person namely ‘Basha’ claiming to be PA of -Shri Y.S.
Vivekananda Reddy. Shri Chandra Mouli stated that he was
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surprised as before booking the Villa for Rs. 75 lakhs, the
person did not even negotiate, and agreed to make payment of
Rs. 40-50 lakhs in cash within a week and remaini-ng amount
after one month. After the said deal, there were 3-4 telephonic
exchange between both. Thereafter, on 13.03.2019 Shri Reddy
Chandra Mouli sent a message to said ‘Basha’ mentioning as
“Sir, if u r please interested to taken Villa or not...... ?
management asked to them answering to me.” During
investigation, it was found that Shri Chandra Mouli had saved
name of Shaik Dasthagiri as ‘Basha@150’ along with his profile
picture in his mobile phone. Further, the message exchanged
has been recovered from the mobile phone of Shaik Dasthagiri,
which reveals that said Manager of ‘Vijaya Homes’ had sent the
said message from his Mobile phone (+919441156310) at
05:47:46 AM UTC + 0 (11:17:46 AM) to Shaik Dasthagiri
(+919515078820) on 03/13/2019. However, the said deal could
not materialise after the murder of Shri Y. S. Vivekananda
Reddy. It is revealed that in the CDR of Shaik Dasthagiri

following calls. SMS have been made/ exchanged between

them:

Shaik Shri Reddy Date Time Duration | Type
Dasthagiri | Chandra Mouli

9515078820 | 9441156310 07-MAR-19 | 13:39:30 235 IN
19515078820 | 9441156310 11-MAR-19 | 09:01:37 26 IN
9515078820 | 9441156310 13-MAR-19 | 11:17:46 0 SMT (SMS)
9515078820 | 9441156310 13-MAR-19 | 11:32:23 | 35 ouT
9515078820 | 9441156310 13-MAR-19 | 11:33:12 42 |IN

e
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Investigation in regard to possession of cash amount of Rs. 75
Lakhs by Sh. Syed Munna, it is revealed during investigation
that Y. S. Vivekananda Reddy had mediated in marital disputes
between Syed Munna and his tWo wives namely (1) Mrs. B.
Raziya and (2) Mrs. Prabhavati @ Ayesha. These persons were
brought by Shaik Dasthagiri (A-4, turned approver), driver of
Y. S. Vivekananda Reddy before him for the purpose of
mediation as Syed Munna was a close friend of him.
Accordingly, Mrs. B. Raziya and Mrs. Prabhavati were examined
on 20&21.09.2020. Thereafter, Syed Munna was also examined
on 22.09.2020. However, during examination regarding
wherewithal to meet the expenses, Syed Munna was found
evasive and denied having any bank account or locker, despite
maintaining bank account as well as locker. Therefore, locker of
Syed Munna was operated on 23.09.2020 in presence of Bank
officials wherein unaccounted cash amount of Rs. 46,70,000/-
along with large quantity of new/old jewellery was recovered
from the joint locker of the Sh. Syed Munna and his mother. The
possession of such a huge amount in locker could not be
satisfactorily explained by Sh. Syed Munna and it was
suspected to be linked with the commission of murder of Sh.
Y.S. Vivekananda Reddy. Accordingly, same was seized u/s 102
Cr. P.C. The details collected from banks relating to locker
operation reveals that the locker of Shri Syed Munna was
operated on 18.03.2019. Further, between the dates 18.03.2019
to 22.09.2020, the locker had been operated on 25 times. On

! ""'\_05.11.2019, the locker was operated and on the same day, a
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cash deposit of Rs. 11 lakh was made in his Saving Account for
the purpose of creating a fixed deposit. However, after 03
months, this fixed deposit got realised and amount was
withdrawn in cash. After recovery of such huge amount in the
locker, Syed Munna attempted to justify the possession by
claiming it to be income through chits (Committee) and sale of
chappals by procuring false purchase bills. On verification, such
claims of Syed Munna found to be false, it is revealed that Syed
Munna was running a small footwear shop under the name of
“Paragon Footwear” at Pulivendula with the earning of Rs.
200-300 daily. The GST details collected from Tax Authorities
reveal that he had filed GST returns only for the period
03.11.2017 to 31.03.2018 for a total turnover of Rs. 4,48,400/-
with tax liability of Rs. 4484. Further, the facts relating to income
through chits have also not been substantiated, as the entire
cash amount recovered from the locker was having same kind
of cash slips of Kotak Mahindra Bank indicating single source of

entire cash amount.

Investigation further revealed that in furtherance of criminal
conspiracy to execute the murder, Yadati Sunil Yadav (A-2) and
Gajjala Uma Shankar Reddy (A-3), killed the dog ‘Jimmy’ living
at the house of Shri Y. S. Vivekananda Reddy by running over it
by the Honda Amaze Car No. APO4BF8982 used by Gajjala
Uma Shankar Reddy (A-3), as the dog could have caused
hindrance at the time of execution of murder. In this regard, B.

Rangana, Watchman, Ragiri Lakshmi Devi (House help), P.

Page 37 of 143

-



2222997977090 92D

O0CCO0Q000D DD

—

T o~

[RC 052202050004 DATED 09.07.2020]
[SHRI Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER GASE]
[SC-1il, GBI, NEW DELHI]

Rajshekhar (Caretaker) and C. K. Srinivasulu, Municipality
worker have confirmed the disposal of the dead bod'y‘of- the said
dog in the end of February, 2019 i.e., around 15 days béfor’é( fhe’
incident of murder of Shri Y.S. Vivekananda Reddy.

16.44. |t is further revealed that after killing the dog, accused persons
got an opportunity to execute their plan in the second week of
March, 2019 when Smt. Y. S. Sowbhagyamma (wife of the
deceased) had proceeded for Hyderabad on 12.03.2019 to
attend a family function organised on the occasion of first
birthday celebration of granddaughter of Shri N. Siva Prakash
Reddy (brother of Smt. Y. S. Sowbhagyamma) at Hyderabad
on 15.03.2019. In this function, all the family members including
Shri Y. S. Vivekananda Reddy, his wife Smt. Y. S.
Sowbhagyamma and close friends were also invited. Though,
initially Shri Y. S. Vivekananda Reddy had also intended to join
the said function, however he dropped the plan on being insisted
by accused T. Gangi Reddy (A-1) and Gajjala Uma Shankar
Reddy (A-3) who convinced him by assuring that they were
likely to receive huge amount very soon. Therefore, Shri Y. S.

Vivekananda Reddy stayed back at his residence at Pulivendula.

16.45. Investigation on the said aspect further revealed that in the said
family function, Shri N. Siva Prakash Reddy apart from his family
members, had also invited two of his close friends from

— Pulivendula namely (1) Shri Raja Reddy @ Moramreddy
/ " ‘:?“‘“x.\ Rajareddy and (2) T. Gangi Reddy (A-1). However, the said
/ __ \'.“_‘;\\Ynction was attended only by Raja Reddy, whereas, T. Gangi

ol =
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Reddy (A-1) informed Shri Raja Reddy that due to some
important work he was not able to join the 'fqnctipn at
Hyderabad. On this aspect, Shri N. Siva Prakash Reddy stated
that though T. Gangi Reddy (A-1) had agreed to join the function
on 12.03.2019, however he did not inform his non-attendance in
the function on 15.03.2019. He was surprised as to why T.
Gangi Reddy (A-1) did not join the function without informing
him, which he regularly used to attend on earlier occasions. Shri
Moramreddy Rajareddy confirmed the said facts and also stated
about the change in the behavior of Y. Gangi Reddy (A-1),
suspected involvement in the offenc;e and his close relationship
with D. Siva Shankar Reddy (A-5) and Y.S. Avinash Reddy (A-8)

after the incident of murder of Y.S. Vivekananda Reddy.

It is further revealed that before executing the plan to commit
murder of Y.S. Vivekananda Reddy, as disclosed by Shaik
Dasthagiri (A-4 turned approver) the accused persons had
conducted recce to enter in the house of Y.S. Vivekananda
Reddy. As per the forensic expert opinion on Google Takeout

recovered from the email id (sunilyadavyadati@gmail.com) of

Yadati Sunil Yadav (A-2), it is revealed that location of his mobile
phone was just outside the house of Y.S. Bhaskar Reddy (A-7)
and Y.S. Avinash Reddy (A-8) at 00:08 hrs in the intervening
night of 13/14.03.2019. Further, as per Google Takeout of email
id (d.shankarreddy1967@gmail.com) belonging to D. Siva
Shankar Reddy (A-5), it is revealed that location of his mobile

?09108 AM on 13.03.2019. It is revealed that during the aforesaid
)
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time, Y.S. Vivekananda Reddy was not available at his house inj
Pulivendula. As per the CDR of mobile phone (9440282789) of
Y.S. Vivekananda Reddy, he was at Kadapa approximately 75
Kms away from Pulivendula and he reached Pulivendula at
around 10:00 AM on 13.03.2019 from Hyderabad. It is also
revealed that Y.S. Vivekananda Reddy was not in good terms
with D. Siva Sankar Reddy (A-5) due to the criminal antecedent
of D. Siva Sankar Reddy (A-5). The CDR analysis of Y. S.
Vivekananda Reddy reveals that there was no telephonic
exchange between Y.S. Vivekananda Reddy (9440282789) and
D. Siva Shankar Reddy (A-5) on his both mobile phone numbers
9440203852 and 8008349666 from the period 01.05.2018 to

14.03.2019.

It is further revealed that when Smt. Y. S. Sowbhagyamma (wife
of Y. S. Vivekananda Reddy) proceeded for Hyderabad on
12.03.2019, she also permitted her house help namely Shri
Pendanti Rajshekhar to avail leave to visit Kanipakam temple as
per his request. She also gave Rs 5000 to him through Shri M.
V. Krishna Reddy (PA of the deceased). Pendanti Rajashekhar
was working with Sh. YS Vivekananda since year 2014 and he
use to look after the agriculture as well as routine work of YS
Vivekananda Reddy and used to stay at the house of Y.S.
Vivekananda Reddy. He left for Kanipakam in the morning of
13.03.2019. Since, T. Gangi Reddy (A-1) was aware of these

developments, therefore in furtherance of the conspiracy T.

f"f'-'r"-\Q_angi Reddy (A-1) enquired to confirm the non-availability of

Sﬁgl P. Rajshekhar on 14/15.03.2019 from B. Ranganna (house
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watchman). However, B. Ranganna since was not aware of the
date of return of P. Rajshekhar, therefore, he could not confirm.
Therefore, T. Gangi Reddy (A-1) in order to ascertain the
non-availability of P. Rajshekhar on 14/15.03.2019, called P.
Rajshekhar at 12.46 PM on 14.03.2019 through the mobile
phone (7997456298) of B. Ranganna keeping the phone on
speaker mode and telling B. Ranganna to endquire from P.
Rajshekhar regarding the date on which P. Rajshekhar will be
coming back to work. During conversation, P. Rajshekhar
informed that he would return in the morning of 15.03.2019. Sh.
P. Rajshekhar further revealed that M. V. Krishna Reddy had
also called him on 14.03.2019 in the evening and enquired
about his plan of The CDR of mobile phone
(9573508123) of M.V. Krishna Reddy reveals that he had called
P. Rajshekhar (8897351429) at 17:13:57 (45 seconds) on

14.03.2019. Thus, the accused persons found it convenient to

return.

execute their plan to commit murder of Y.S. Vivekananda Reddy

in the intervening night of 14 -15.03.2019.

It is further revealed that in furtherance of conspiracy for
execution of murder, Yadati Sunil Yadav (A-2) asked Shaik
Dasthagiri (A-4 turned approver) to arrange an axe (Goddali).
Shaik Dasthagiri (A-4

purchased an axe from Kadiri, a town located around 35 kms

turned approver)

Accordingly,
away from Pulivendula as nobody could have noticed the
purchase of axe. While going to Kadiri, Shaik Dasthagiri (A-4

turned approver) was accompanied by one of his relatives
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namely Sh. Sayyed Hafizullah and visited a Hardware shop
owned by one Sh. Karmala Krishnama Chari and purchased an
axe in Rs. 450 in the evening of 14.03.2019. However, while
Shaik Dasthagiri (A-4 turned approver) visited the shop, Shri
Sayyed Hafizullah had gone to attend prayer at a nearby
Mosque. Thereafter, both returned to Pulivendula. It is revealed
that though Shri Sayyed Hafizullah had accompanied Shaik
Dasthagiri (A-4 turned approver) for Kadiri, however he was
not aware about the purchase of axe, instead Shaik Dasthagiri
(A-4 turned approver) told him that he had visited the
Hardware shop to purchase horse/ox shoe nails. During
investigation the shop owner, Sh. Karmala Krishnama Chari in
his 164 Cr. PC statement has confirmed the purchase of axe by
Shaik Dasthagiri (A-4 turned approver). Further, Shri Sayyed
Hafizullah has also confirmed accompanying Shaik Dasthagiri

(A-4 turned approver) on 14.03.2019 while visiting Kadiri.

16.49. Investigation revealed that on 14.03.2019 afternoon onwards, T.
Gangi Reddy @ Y Gangi Reddy (A-1) was with Shri Y. S.
Vivekananda Reddy, who had gone for campaigning at Mydukur
Assembly constituency. Therefrom, T. Gangi Reddy @ Y Gangi
Reddy (A-1) made two calls from his phone (9440281444) to
Yadati Sunil Yadav (A-2) (9182183922) at 18.22.14 hrs and
18.22.58 hrs. As per forensic analysis of the Google take out of
Yadati Sunil Yadav (A-2), extracted from his Google account
linked with his email i.d. sunilyadavyadati@gmail.com, at this

. time (between 18.14 hrs to 18.33 hrs on 14.03.2019) Yadati

?\Sunil Yadav was present inside the house of Y.S. Bhaskar
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| ﬁe&dy 7(/&-7) /YS Avinésrhi ‘R_éddy ‘(A-8) 7andi W—és waiting for the

arrival of Shaik Dasthagiri (A-4 turned approver), who had
gone to Kadiri for purchase of axe (weapon of of;fen:cé;)’. 4|Jn
between, Yadati Sunil Yadav (A-2) enquired from Shaik
Dasthagiri (A-4 turned approver), as to what time he will be
reaching at Pulivendula. The messages exchanged between
both reveals that at 07.10.01 PM, when Shaik Dasthagiri started
from Kadiri, he sent a message to Yadati Sunil Yadav
(9182183922). On this, Yadati Sunil Yadav (A-2) replied to
Shaik Dasthagiri (A-4 turned approver), that he is waiting for
him. It is further revealed that in the meantime, Gajjala Uday
Kumar Reddy (A-6), had also visited the house of Y. S. Bhaskar
Reddy (A-7) / Y.S. Avinash Reddy (A-8) at 18.53 hrs and
remained present till 20.07 hrs on 14.03.2019. As per CDR
analysis, Y. S. Avinash Reddy (A-8) after carrying out
campaigning at Jammalamadugu, reached Pulivendula at
around 18:45 hrs and D. Siva Shankar Reddy (A-5) had also
reached at Pulivendula at 07:15 PM. It is further revealed that D.
Siva Shankar Reddy (A-5) (9440203852) after reaching at
Pulivendula made a call to T. Gangi Reddy (A-1) at 19:58:29 pm
(153 seconds) who by that time had not reached Pulivendula
and was with Shri Y. S. Vivekananda Reddy. Thereafter, most of
the time, both (Y. S. Avinash Reddy and D Siva Shankar Reddy)
were remained connected with same tower [D located in
Pulivendula before, during and after the murder of Shri Y. S.
Vivekananda Reddy and also during the destruction of evidence

at the Scene of Crime in the morning of 15.03.2019.
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It is further revealed that Shaik Dasthagiri (A-4 turned
approver), reached Pulivendula at around 20.30 -hrs. from
Kadiri and met Yadati Sunil Yadav (A-2), who was waiting for
him. In the meantime, Y. S. Bhaskar Reddy (A-7) made himself
incommunicado on his both mobile
9440203750 (prominently used number) and 9502771232. The
last call on SIM number 9440203750 was made at 20:21:47 hrs.
on 14.03.2019, and thereafter next call was made at 09:40:24

phone numbers

on 16.03.2019, whereas on SIM number 9502771232, last call
was made at 20:13:02 PM on 14.03.2019 and next call was
made at 07:35:31 AM on 15.03.2019 (During this period no call
or SMS has been received on both mobile phone numbers,
which indicate that the phones were switched off). In between,
Yadati Sunil Yadav (A-2) had visited the place of residence of Y.
S. Bhaskar Reddy (A-7) / Y.S. Avinash Reddy (A-8) besides
visiting other places of relevance in the commission of offence.
As per Forensic Expert Opinion of CFSL, New Delhi dated
22.11.2022 based on the data extracted from the Google Take
Out of Yadati Sunil Yadav (A-2) the locations of mobile phone of

Yadati Sunil Yadav (A-2) in the intervening night of
14-15.03.2019 were as such:

Date Time (IST) Location of Yadati Sunil Yadav (A-2) |
14.03.2019 00.08 Qutside the residence of Y S Avinash
Reddy
14.03.2019 06.12t0 06.17 | Inside the residence of Y S Avinash
Reddy
14.03.2019 08.25 to 08.29 | Inside the residence of Y S Avinash

Reddy i

14.03.2019 09.21 t0 10.28, | Inside the residence of Y S Avinash
_ 11.07, 11.09 | Reddy _ -~
14.03.2019 11.10 to 11.17 | Near the Residence of Gajjala Uma

........
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| Shankar Reddy
14.03.2019 12.46 to 12.56 | Inside the residence of Y S Avinash
Reddy i
14.03.2019 12.58 to 13.02 | Near his own residence
14.03.2019 13.04 to 13.43 | Inside the residence of Y S Avinash
Reddy
14.03.2019 15.33 to 16.08 | Nearby house of the deceased and
place of drinking alcohol by accused
persons
14.03.2019 16.10 Inside the residence of Y S Avinash
Reddy
14.03.2019 17.02 to 17.06 | Inside the residence of Y S Avinash
Reddy
14.03.2019 18.14, 18.33 Inside the residence of Y S Avinash
Reddy
14.03.2019 20.04 to 20.20 | Nearby house of the deceased and
place of drinking alcohol by accused
persons
14.03.2019 | 20.20 to 20.25 | Inside his own residence I
14.03.2019 20.29 t0 20.49 | Nearby house of the deceased and
place of drinking alcohol by accused
persons
14.03.2019 21.01 to 21.36 | Nearby house of the deceased and
place of drinking alcohol by accused
| persons
14.03.2019 21.39t0 21.58 | Inside the residence of Y S Avinash
Reddy
15.03.2019 00.07 Near Raja Reddy Circle, Pulivendula
15.03.2019 01.58 Inside the residence of Y S Avinash
Reddy
15.03.2019 05.00 to 05.22 | Near Raja Reddy Circle, Pulivendula
15.03.2019 05.46 to 05.53 | Near Raja Reddy Circle, Pulivendula
15.03.2019 06.00, 07.02, Nearby house of the deceased and
07.17 place of drinking alcohol by accused
~ persons
15.03.2019 07.24, 07.36, | Inside the residence of Y S Avinash
- 07.53 Reddy
15.03.2019 08.04 to 08.12 | Inside and outside the residence of the
deceased
15.03.2019 08.45 to 08.58 | Nearby house of the deceased and
place of drinking alcohol by accused
| persons _
15.03.2019 09:00, 09:02 Inside the residence of YS Avinash

Reddy

15.03.2019

09.12 to 09.46

Near Police S_tétion Pulivendula

| 15.03.2019

09.53 to 10.00

Inside the residence of YS Avinash
Reddy
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It is further revealed that accused Yadati Sunil Yadav (A-2) was
also in frequent contact with T. Gangi Reddy (A-1), Gajjala Uma
Shankar Reddy (A-3) and Shaik Dasthagiri (A-4 turned
approver) over mobile phone and exchanged several messages
with them. Further, T. Gangi Reddy (A-1) and Gajjala Uday
Kumar Reddy were found in contact of accused D. Siva Shankar
Reddy (A-5). D. Siva Shankar Reddy (A-5) was also found in
frequent contact with accused Y. S. Avinash Reddy (A-8) and Y.
S. Bhaskar Reddy (A-7). The telephonic exchange among the
accused persons between the period 06:00 PM on 14.03.2019
to 08.00 AM on 15.03.2019 has been depicted in the following
chart.

1 call
06:18 PM on YS Avinash Redd
Y-S'-qagdas"af 14.03.19 (33 Sec) 9989067352 Y
(=1 Y d
9441760176(PA)
L = 9000006243 (PA)
3
1 kan 3 calls
N 5 18.48.40 (191 Sec)
AL, 05'15,?'05. ég%ﬁc) 18.59.39 (56 Sec)
O Pty I | 20.11.53 (95 Sec)
G. Uday Kumar ZRNE NS B0 14.03.2019
Reddy Nt a®
9441234566 SRt A
D. Siva Shankar
Reddy
9440203852
8008349666
2 calls
20.02.23 (52 Sec)
14.03.2019
09.32.40 (55 Sec)
15.03.2019
b
2 calls
) 18.22.19 (24 Sec)
Y. Sunil Yadav | 1823 03 (85 Sac) Y. Gangi Reddy
9182183922 14.03.2019 9440281444
w o)
= = o [
[} N 6,
5 T \%
+
_S_’ g’ ?’od\ ‘Qx 1 call
g 'S s, o 06.56.25 (19 Sec)
= = © Z 15.03.2019
3
o 8 L iy
N ¢ (22
Shaikh Dasthagiri . U",;idsdha"ka'
9515078820 Iy =
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EXECUTION OF MURDER

It is revealed that on 14.03.2019, Shri Y. S. Vivekananda Reddy
had left his house at Pulivendula in the afternoon for political
campaigning at Mydukur Assembly Constituency for Raghu
Rami Reddy, MLA. While going to Mydukur, T. Gangi Reddy
(A-1) also accompanied him, further T. Gangi Reddy (A-1) had
also called another person namely Sh. B. Ravindra Reddy @
Ravi Kumar Reddy, at around 14:45 hrs and asked him to meet
near Mallela Bus Stand to accompany them. Accordingly, they
picked up Sh. B. Ravindra Reddy @ Ravi Kumar Reddy from
Mallela Bus stand and reached Mydukur at around 04:45 PM,
where MLA Mydukur Sh. Raghu Rami Reddy along with his
followers also joined in door-to-door campaigning for him. After
campaigning for 1-1:30 hours, they left Mydukur and went
Chinnavardayapalli and campaign for around 30 minutes.
Thereafter, they visited the office of Ms. Alle Prabhavati, an
independent MLA candidate and asked her to support YSRCP
in the upcoming elections. After campaigning, while returning to
Pulivendula, they dropped Sh. B. Ravindra Reddy @ Ravi Kumar
Reddy at Mallela Bus Stand at around 10:00-10:30 PM on
14.03.2019. Whereas, T. Gangi Reddy (A-1) get off from the
vehicle of Y. S. Vivekananda Reddy near his house at
Pulivendula. Y. S. Vivekananda Reddy reached at his home
along with his driver namely Sh. Neeruguttu Prasad at around
23:25 hrs. on 14.03.2019. As per the video footage of CCTV

camera installed at Bridgestone Shop, the vehicle of Shri Y. S.

\ Vivekananda Reddy is seen at 23:24:42 PM on 14.03.2019
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which is approximately 200 meters away from the residence of
YS Vivekananda Reddy. Therefrom after about 10 minutes,
Driver Prasad left for his home after informing Shri B. Rangana,

watchman of the house.,

It is further revealed that in furtherance of conspiracy, in the
evening of 14.03.2019, accused Yadati Sunil Yadav (A-2) and
Shaik Dasthagiri (A-4 turned approver) stayed at a place near
the house of Shri Y. S. Vivekananda Reddy and were waiting for
his arrival. As disclosed by Shaik Dasthagiri (A-4 turned
approver), while they were waiting at the said place, Yadati
Sunil Yadav (A-2) had brought liquor from one Gorla Bharat
Yadav which they consumed during the period in between
around 09 PM on 14.03.2019 to 01.30 AM on 15.03.2019. In
the meantime, Gajjala Uma Shankar Reddy (A-3) also joined
them at around 11.50 PM. As per forensic expert opinion of
CFSL, New Delhi the location of mobile phone of Yadati Sunil
Yadav (A-2) has been found available at the place of drinking
alcohol between 08.04 pm to 11.06 pm on 14.03.2019. It is
revealed that Yadati Sunil Yadav (A-2) had sent an SMS to
Gajjala Uma Shankar Reddy (A-3) at 11:06:03 PM on
14.03.2019. Further the Google Takeout of Yadati Sunil Yadav
(A-2) reveals that in between he had also visited the house of Y.
S. Avinash Reddy (A-8) /Y. S. Bhaskar Reddy (A-7) at 09.39 pm
to 09.58 pm on 14.03.2019.

It is further revealed that the arrival of vehicle of Shri Y. S.

. Vivekananda Reddy at the main gate of the house at around

Page 48 of 143

()



22 22 2 2 790 2239

ﬂ
z

—

16.55.

[RC 052202050004 DATED 09.07.2020]
[SHRI Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]
[SCHll, CBI, NEW DELHI]

23.30 hrs, was noticed by Yadati Sunil Yadav (A-2) and Shaik
Dasthagiri (A-4 turned approver) who were keeping a watch on
his arrival while taking liquor. Thereafter as per plan, T. Gangi
Reddy (A-1) accompanied by Gajjala Uma Shankar Reddy (A-3)
on his bike, reached at the house of Sh. Y. S. Vivekananda
Reddy and went inside the house through the main gate at
around 23.45 PM. His friendly entry was seen by Shri B.
Ranganna (Watchman of the house). Whereas, Gajjala Uma
Shankar Reddy (A-3) after dropping T. Gangi Reddy (A-1) at the
main gate of the house of Y.S. Vivekananda Reddy, joined other

02 accused and remained with them.

It is further revealed that after entering in the house, T. Gangi
Reddy (A-1) engaged Shri Y. S. Vivekananda Reddy in
conversation. While T. Gangi Reddy (A-1) was inside the house,
at around 12.30 AM on 15.03.2019, Shri Y. S. Vivekananda
Reddy came out in the Verandah area to smoke a cigarette,
where watchman B. Ranganna was sitting. On seeing B.
Ranganna awake, Shri Y. S. Vivekananda ‘Reddy asked him as
to why he did not sleep, on this B. Ranganna replied that he will
lock the main gate after leaving of T. Gangi Reddy @ Y Gangi
Reddy (A-1). However, Shri Y. S. Vivekananda Reddy told him
that T. Gangi Reddy (A-1) will be staying in the house during
night, therefore, he need not to wait and go for sleep.

Accordingly, B. Ranganna slept in the Verandah of the house.

It is further revealed that while T. Gangi Reddy (A-1) was inside

athe house of Y.S. Vivekananda Reddy, other three accused
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persons namely Yadati Sunil Yadav (A-2), Gajjala Uma Shankar
Reddy (A-3) and Shaik Dasthagiri (A-4, turned abprover)
reached rear side road of the house of Sh. Y. S. Vivekananda
Reddy on the bike of Gajjala Uma Shankar Reddy (A-3) at
around 01.30 AM on 15.03.2019. Therefrom, all 03 entered in
the compound of the house of Sh. Y. S. Vivekananda Reddy
after scaling the boundary wall, where Shaik Dasthagiri (A-4,
turned approver) noticed presence of B. Ranganna, who was
sleeping in the Verandah near the main gate of the house.
Therefore, they knocked the side door of the house, on which T.
Gangi Reddy (A-1) opened the side door and facilitated the
entry of other three accused Yadati Sunil Yadav (A-2), Gajjala
Uma Shankar Reddy (A-3) and Shaik Dasthagiri (A-4, turned

approver), inside the house.

It is revealed that as per statement of Shaik Dasthagiri (A-4,
turned approver), on seeing the entry of aforesaid three
accused persons inside his drawing room, Sh. Y.S. Vivekananda
Reddy asked them “what are they doing here at this hour”,
on which T. Gangi Reddy (A-1) replied that “Sir they have
come to discuss regarding the money settlement”. On this,
YS Vivekananda Reddy told them that “I have been telling you
(Gangi Reddy) several times, in spite of that you are asking
the settlement money, if | want then | would have given you.
MP elections are also coming up, if we invest and win then
we will get more. Then he said that if you want, | will give
you.” On this Gangi Reddy said that “I want now.” Further

Uma Shankar said that “You have never helped us then why
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should we leave our money.” Immediately thereafter, taking
pretext of a heated verbal exchange, Yadati Sunil Yadav (A-2)
abused and kicked Shri Y. S. Vivekananda Reddy due to which
he fell down. After this, Gajjala Uma Shankar Reddy (A-3)
asked Shaik Dasthagiri (A-4, turned approver) to bring the axe
which Shaik Dasthagiri (A-4, turned approver) had purchased
and was carrying with him as per plan. Thus, Shaik Dasthagiri
(A-4, approver) handed over the axe to Uma Shankar Reddy
(A-3) who hit on the forehead of Shri Y. S. Vivekananda Reddy
by the axe. Simultaneously, co-assailant Yadati Sunil Yadav
(A-2) hit 7-8 times on the chest of Shri Y. S. Vivekananda Reddy
after abusing him. Thereafter, all 04 accused tortured ShriY. S.
Vivekananda Reddy and forced him to write a false note
mentioning that his driver Prasad had beaten him badly and he
should not be spared. During investigation the experts have
opined that the said letter was written in the handwriting of Sh.
Y.S. Vivekananda Reddy. Further, after examination of the said
letter, CFSL, New Delhi vide report dated 10.01.2022 has
opined that the said letter was written by YS Vivekananda

Reddy under mental condition of extreme duress.

On the said aspect, Shaik Dasthagiri (A-4, turned approver)
further revealed that after forcing Shri Y.S. Vivekananda Reddy
to write the said letter to falsely implicate Driver Prasad, all the
accused lifted Shri Y. S. Vivekananda Reddy and took him in the

bathroom in order to kill him, where accused Gajjala Uma

! \Shankar Reddy (A-3) again hit on the head of Shri Y.S.
“‘ o V\\ekananda Reddy with axe 7-8 times in order to ensure his
b} ‘.{,
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death. During investigation the forensic medicine experts have
confirmed that injuries inflicted on the body Shri Y.S.
Vivekananda Reddy were possible to be caused by a weapon
like ‘Axe’. Further, Post-mortem examination has confirmed
that death of Shri Y. S. Vivekananda Reddy was caused by the

haemorrhage shock and injury to the vital organ i. e. brain.

16.59. Shaik Dasthagiri (A-4, turned approver) further revealed that
after committing murder of YS Vivekananda Reddy, T. Gangi
Reddy (A-1), Yadati Sunil Yadav (A-2) and Gajjala Uma Shankar
Reddy also searched some documents and they also tried to
break open the almirah. However, they could only break the
handle of almirah and left it because of causing it a loud sound.
Thereafter, T. Gangi Reddy (A-1) collected some documents,
while leaving the house of Y. S. Vivekananda Reddy. As per the
disclosure statement dated 07.08.2021 of Yadati Sunil Yadav
the documents collected by T. Gangi Reddy (A-1) appeared to
be related to some land agreements. Accordingly, in order to
trace out the documents, a search was conducted at the house
of T. Gangi Reddy (A-1) on 11.08.2021 in which several original
as well as photocopied property related documents bearing
round seals have been recovered but none of these documents

recovered were found to be related to YS Vivekananda Reddy.

16.60. Shaik Dasthagiri (A-4, turned approver) further revealed that
after committing murder of Shri Y.S. Vivekananda Reddy, 03
accused persons namely Yadati Sunil Yadav (A-2), Gajjala Uma

e ~._ Shankar Reddy (A-3) and he himself came out of the house and
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escaped by scaling the backside compound wall. As per 164 Cr.
PC statement of Shaik Dasthagiri (A-4, turned approver) after
scaling the boundary wall, he had handed over the “Axe” to
Yadati Sunil Yadav (A-2). Thereafter, all three parted in different
directions for their respective places. As per disclosure
statement dated 07.08.2021 of Yadati Sunil Yadav (A-2) he had
thrown the weapon of offence i.e. “axe” in a Nala (drainage)
near Vasvi Kalyan Mandapam, Pulivendula. During investigation
efforts were made to trace the weapon of offence from the said
Nala, however same could not be recovered. In this regard a
detailed memorandum of proceedings was prepared in the
presence of CFSL team as well as independent witnesses on

09.08.2021.

It is further revealed that after a little while, 03 assailants
escaped from the house, T. Gangi Reddy (A-1) came out from
the main gate of the house, which was seen by Shri B. Rangana,
watchman of the house. Shri B. Ranganna, in his 164 Cr. PC
statement has revealed that while the accused persons were
inside the house of Shri Y. S. Vivekananda Reddy, he got woke
up from sleep due to noises coming from inside the house. Thus,
he peeked through the side window of the drawing room where
he saw 04 persons inside the house and they were walking from
hall to the bedroom of Shri Y. S. Vivekananda Reddy as if they
had lost something. He could identify three persons namely T.
Gangi Reddy (A-1), Yadati Sunil Yadav (A-2) and Shaik

Dasthagiri (A-4 turned approver) and about 04" person he

described was a tall and thin person. However, after seeing their
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activity, he got scared and hid himself in the hedge near the
window area of the lawn, wherefrom he saw three persons
escaping from the house by scaling the compound wall.
Immediately thereafter, when T. Gangi Reddy (A-1), came out of
the house, he approached him to enquire as to what had
happened inside and why other three persons ran away from the
house. On this, T. Gangi Reddy (A-1), assaulted Shri B.
Rangana, and criminally intimidated him by threatening that
“your story will end soon. He said that he will kill me. He
said that he would definitely kill me and left.” After
threatening Shri B. Rangana, to not to tell anybody about the
occurrence, T. Gangi Reddy (A-1), left the house of Shri Y. S.
Vivekananda Reddy from main gate. Thereafter, Shri B.
Rangana went inside the house and saw that Shri Y. S.
Vivekananda Reddy was murdered and his dead body was lying
in the pool of blood in the bathroom. Thus, he got extremely
scared and did not tell anybody due to fear of T. Gangi Reddy
(A-1). Shri B. Rangana further revealed that earlier he did not
reveal the identity of accused persons due to fear from T. Gangi
Reddy (A-1). Shri B. Rangana further revealed that T. Gangi
Reddy (A-1) further threatened him in the morning at around
06:30-7:00 on 15.03.2019 to not to reveal the incident occurred
in the night to anybody, otherwise he will be killed. During Test
Identification Parade, B. Rangana identified Gajjala Uma
Shankar Reddy (A-3) as the fourth accused person being
present inside the house of Shri Y. S. Vivekananda Reddy while

commission of murder in the intervening night of 14-15.03.2019.
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During investigation from the examination of the video footage
of the CCTV cameras installed at a shop namely Bridgestone
(located on Kadapa-Pulivendula main road at around 100
meters from the house of the deceased) it is revealed that
after the incident, Gajjala Uma Shankar Reddy (A-3) was seen
running on the road at 03:15 AM on 15.03.2019. Identity of
Gajjala Uma Shankar Reddy (A-3) in the CCTV footage has also
been confirmed by the experts of Film Factory Bangalore and
Directorate of Forensic Science, Gandhinagar on the basis of
analysis of the “gait pattern” of Gajjala Uma Shankar Reddy
(A-3); besides, he has also been identified by some of the
witnesses acquainted with the physical features of Gajjala Uma

Shankar Reddy (A-3) after seeing the said CCTV footages.

During investigation the Google takeout of email ID
(sunilyacavyadaticogmail com) belonging to Yadati Sunil Yadav
(A-2) was obtained vide memorandum dated 28/29.04.2021 and
got analyzed by the Investigating Officer with the technical
assistance of a Computer Programmer, wherein large number
of locational data (latitude and longitude) was found available
showing location of mobile phone of accused Yadati Sunil
Yadav (A-2). Accordingly, some of the relevant location
co-ordinates of Yadati Sunil Yadav (A-2) relating to the house of
YS Vivekananda Reddy were analyzed and it was concluded
that Yadati Sunil Yadav (A-2) was present inside the house of
YS Vivekananda Reddy at 02:42:04 Hrs., and was available near
the house of deceased at 02:35:44 hrs. and 02:34:01 hrs. in the
intervening night of 14/15.03.2019. However, during further




22 2 2 2 2 2

D2 DD

4

IR el IS

f\

16.64.

[RC 052202050004 DATED 09.07.2020]
[SHRI Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]
{SC-Ill, CBI, NEW DELHI]

investigation, the Google takeout got forensically examined by
CFSL, New Delhi wherein it was found that the said timings
mentioned in the initial Chargesheet were as per the UTC
timing, which is 05:30 hrs. behind the Indian Standard Time
(IST). Therefore, an addition of 05:30 hrs. is required to be
made to arrive at the Indian Standard Time (IST). Accordingly,
the fact relating to presence of Yadati Sunil Yadav (A-2) inside
the house of YS Vivekananda Reddy mentioned at Para No.
16.24 of the initial Charge sheet dated 26.10.2021 stands
rectified and should be read as 08:12:04 hrs (IST) instead of
02:42:04 Hrs. on 15.03.2019.

The forensic analysis carried out by CFSL, New Delhi dated
22.11.2022 of the Google Take Out of Yadati Sunil Yadav (A-2),
further reveals that the location of his mobile phone was inside
the house of Y. S. Bhaskar Reddy (A-7) / Y. S. Avinash Reddy
(A-8) at 01:58:36 AM on 15.03.2019. The findings of Forensic
Analysis Report regarding the presence of Yadati Sunil Yadav
(A-2) inside the house of Y.S. Bhaskar Reddy (A-7) / Y.S.
Avinash Reddy (A-8) at 01:58:36 AM on 15.03.2019
substantiates the statement of Shaik Dasthagiri (A-4, turned
approver), that larger conspiracy for commission of murder of
Shri Y. S. Vivekananda Reddy was hatched at the behest of D.
Siva Shankar Reddy (A-5), Y. S. Bhaskar Reddy (A-7) and Y. S.
Avinash Reddy (A-8). The extract from the Forensic
Examination Report vide CASE NUMBER CFSL-2022/G-0896 is

such:
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Record 1645
Timestamp Date/Time -~ 15-03-2013 01:58:36
UTC+05:30 (dd-MM-yyyy)
Latitude  14.4063784
Longitude . 78.2335522

Source o takeout-2021042770857452-001.zip\TakeoutiLocation History\Location Historyjson
location »  Takeout\Location History\Location Historyjson

Evidence number o DAVikas\896\lakeoul-20210427T0857452-001.2ip

Recovery method o rsing
ltemID 135917 B

Extract from Forensic Analysis Report
(Location of Y. Sunil Yadav (A-2) at 01:58:36 AM on 15.03.2019)

CFSL-2022/G-0896 Annexure-1V

55-24 ( Location Data of gmaillD sunilyadavyadali@gmail.com dated 15.03.2019 with RP-12)

-

I A I S |

asidence of Y S Avinash Reddy,

Extract from Forensic Report showing plotted locations of Y. Sunil Yadav (A-2) on
15.03.2019 inside the House of Y.S Bhaskar Reddy (A-7) and Y.S. Avinash Reddy (A-8)

During investigation, available IPDRs of suspects / accused /

victim got analysed wherein it was found that T. Gangi Reddy
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analysis of IPDR reveals certéin similar timestamps on the
WhatsApp Activity of Y. S. Avinash Reddy (A-8) on his mobile
phone No. 9989067352 and Y. Gangi Reddy (A-1) on his mobile
phone No. 9440281444 during the relevant period, which is as

under:
Mobile No. Date Time Destination IP Domain Name
9440281444 3/15/2019 | 1:37:08 AM | 157.240.23.54 whatsapp-chatd-edge-shv-
(T. Gangi Reddy) 01-maa2.facebook.com
9989067352 3/15/2019 | 1:37:09 AM | 157.240.16.53 whatsapp-chatd-edge-shv-
(YS Avinash Reddy) 01-bom1.facebook.com
9989067352 3/15/2019 | 1:55:08 AM | 157.240.16.53 whatsapp-chatd-edge-shv-
(YS Avinash Reddy) 01-bom1.facebook.com
0440281444 | 3/15/2019 | 2:01:27 AM | 157.240.23.54 | whatsapp-chatd-edge-shv-
(T. Gangi Reddy) 01-maa2.facebook.com
9989067352 3/15/2019 | 2:04:52 AM | 157.240.23.54 whatsapp-chatd-edge-shv-
(YS Avinash Reddy) 01-maa2.facebook.com
9440281444 3/15/2019 | 2:14:55 AM | 157.240.23.54 whatsapp-chatd-edge-shv-
(T. Gangi Reddy) 01-maa2.facebook.com
9989067352 3/15/2019 | 2:14:59 AM | 157.240.23.54 whatsapp-chatd-edge-shv-
(YS Avinash Reddy) 01-maa2.facebook.com
9989067352 3/15/2019 | 2:19:33 AM | 157.240.23.54 whatsapp-chatd-edge-shv-
(YS Avinash Reddy) 01-maa2.facebook.com
9440281444 3/15/2019 | 2:19:46 AM | 157.240.23.54 whatsapp-chatd-edge-shv-
(T. Gangi Reddy) 01-maa2.facebook.com
9440281444 3/15/2019 | 2:37:01 AM | 157.240.23.54 whatsapp-chatd-edge-shv-
(T. Gangi Reddy) 01-maa2.facebook.com
9989067352 3/15/2019 | 2:37:06 AM | 157.240.23.54 whatsapp-chatd-edge-shv-
(YS Avinash Reddy) 01-maa2.facebook.com
9989067352 3/15/2019 | 4:11:03 AM | 157.240.23.54 whatsapp-chatd-edge-shv-
(YS Avinash Reddy) 01-maa2.facebook.com
9989067352 3/15/2019 | 4:11:04 AM | 157.240.23.54 whatsapp-chatd-edge-shv-
(YS Avinash Reddy) 01-maa2.facebook.com
9989067352 3/15/2019 | 4:11:10 AM | 157.240.23.54 whatsapp-chatd-edge-shv-
(YS Avinash Reddy) 01-maa2.facebook.com
9989067352 3/15/2019 | 4:21:12 AM | 157.240.23.54 whatsapp-chatd-edge-shv-
(YS Avinash Reddy) 01-maa2.facebook.com
9989067352 3/15/2019 | 4:59:13 AM | 1 57.240.23.54 whatsapp-chatd-edge-shv-
(YS Avinash Reddy) 01-maa2.facebook.com
9440281444 3/15/2019 | 5:02:14 AM | 157.240.23.54 whatsapp-chatd-edge-shv-

(T. Gangi Reddy)

01-maa2.facebook.com
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9440281444 3/15/2019 | 5:02:17 AM | 157.240.192.52 | whatsapp-cdn-shv-02-maa
(T. Gangi Reddy) 2.fbedn.net

9989067352 3/15/2019 | 5:03:32 AM | 157.240.23.54 whatsapp-chatd-edge-shv-
(YS Avinash Reddy) 01-maa2.facebook.com
9989067352 3/15/2019 | 5:03:38 AM | 157.240.23.54 whatsapp-chatd-edge-shv-
(YS Avinash Reddy) 01-maa2.facebook.com
9989067352 3/15/2019 | 5:12:24 AM | 157.240.23.53 whatsapp-cdn-shv-01-maa
(YS Avinash Reddy) 2.fbcdn.net

9989067352 3/15/2019 | 5:12:31 AM | 157.240.23.563 | whatsapp-cdn-shv-01-maa
(YS Avinash Reddy) 2.fbcdn.net

9989067352 3/15/2019 | 5:13:00 AM | 157.240.23.53 whatsapp-cdn-shv-01-maa
(YS Avinash Reddy) 2.fbcdn.net

9989067352 3/15/2019 | 5:17:30 AM | 157.240.23.53 whatsapp-cdn-shv-01-maa
(YS Avinash Reddy) : 2.fbecdn.net

9440281444 3/15/2019 | 5:18:43 AM | 157.240.23.54 whatsapp-chatd-edge-shv-
(T. Gangi Reddy) 01-maa2.facebook.com

During investigation, in order to find out the aforesaid WhatsApp
activity, efforts were made to find out the same in the data
extracted from the mobile phone (IMEI No. 352511084714476)
used by T. Gangi Reddy (A-1) during the relevant period. It is
revealed that local police during its investigation collected the
said mobile phone of T. Gangi Reddy (A-1) on 15/16.03.2019
(last SMS received on 16.03.2019) and had got the data
extracted from the said mobile phone vide Extraction Report
dated 25.03.2019 (extracted on 23.03.2019 by a Cyber Security
expert namely Shri Syed Muzaffar Hussain). However, after
extraction, same was handed over to T. Gangi Reddy on
29/30.08.2019. During the period in between T. Gangi Reddy
(A-1) was arrested by the local police on 28.03.2019 and he was
released on default bail on 27.06.2019. The CDR of mobile
number (9440281444) of Y. Gangi Reddy (A-1) reveals that

- before arrest he had received last call on 15.03.2019 at 21.28.32

hrs and on 16.03.2019 some incoming service messages were

\
|
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received till 17:30:16 hrs. Thereafter, no activity is found in his
CDR till 29.08.2019 except receipt of a service message on

05.08.2019.

During investigation the said extraction report dated 25.03.2019
of the mobile phone of T. Gangi Reddy (A-1) was scrutinized,
wherein only logical files were found available. The WhatsApp
Chat / Voice Call data and deleted data are not available in the

extraction report.

During investigation the said mobile phone bearing IMElI No.
352511084714476 was seized by CBI from the possession of T.
Gangi Reddy (A-1) on 06.08.2021 and its data got forensically
extracted again on 06.08.2021. The scrutiny of extraction report
revealed that entire data of the relevant period was wiped out by
T. Gangi Reddy (A-1). Further, in order to recover the deleted
data, the said mobile phone was also sent to C-DAC (Center for
Development of Advanced Computing) Thiruvananthapuram on
03.05.2023. However, in the forensic extraction report dated
04.05.2023 provided by C-DAC, deleted WhatsApp data could

not be recovered.

On the said aspect, the google takeout of email Id of T. Gangi

Reddy (A-1) ie. gangireddy5403@gmail.com , (My Activity

Folder) extracted by CBI reveals that T. Gangi Reddy (A-1) had
already installed WhatsApp Application on the said mobile
phone on 19.11.2018. However, immediately after taking over

possession of the mobile phone, he uninstalled the WhatsApp
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Application on 30.08.2019 at 19.23.13 IST and re-installed the
same on 30.08.2019 at 19.25.08 IST. Thereby wiping out the
entire data. It shows that T. Gangi Reddy (A-1) had in_tentidnally
deleted the WhatsApp Application data of the relevant period
from his mobile phone. Thus, the WhatsApp activity of his mobile
phone carried out during the intervening night of 14/15.03.2019
could not be found out. Further, in order to find out the mobile
phone used by Y.S. Avinash Reddy (A-8) during the relevant
period, notice u/s 91 Cr. PC was given to him. However, he
informed that he is not in possession of the two mobile devices
and was not able to produce them. The IPDR analysis of other
suspects / accused could not reveal any information relevant in

the case.

During investigation, it is revealed that Gajjala Uday Kumar
Reddy (A-6) is a close associate of co-accused Y.S. Avinash
Reddy (A-8), Y. S. Bhaskar Reddy (A-7) and D. Siva Shankar
Reddy (A-5) and was also found involved in the conspiracy of
the murder and destruction of evidence at scene of crime. As
per forensic expert opinion of CFSL New Delhi dated
08.09.2022 Gajjala Uday Kumar Reddy (A-6) was found active
in the intervening night of 14/15.03.2019, which is evident from

his movement as depicted in the following chart.

Date Time (IST) R Location
14.03.2019 | 05.12to0 07.27 Near the residence of Gajjala Uday Kumar
Reddy
14.03.2019 | 07.27 to 07.39 On the way from residence to UCIL (Work
» place)
4 “‘1.4.03.2019 07.39t012.19 UCIL (work place)

B
LA
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®

14.03.2019 | 12.19t0 12.42 On the way from UCIL to his residence

14.03.2019 | 12.42t017.42 Residence and nearby areas in Pulivendula
Town

14.03.2019 | 17.42 to 18.51 Continuous movement in Pulivendula Town

14.03.2019 | 18.53 to 20.07 Inside the residence of Y S Avinash Reddy

14.03.2019 | 20.09 to 21.10 Near the Residence of accused D. Siva
Shankar Reddy and accused Gajjala Uma
Shankar Reddy

14.03.2019 | 21.10to 22.17 Continuous movement in Pulivendula Town

14.03.2019 | 22.17 to 00.01 of | Near  Shivalayam (Shiva Temple),

15.03.2019 Pulivendula

15.03.2019 | 00.05 to 03.30 Near his Residence

15.03.2019 | 03.35 to 04.01 Movement in Pulivendula Town ]

15.03.2019 | 04.06 to 05.31 Near his Residence

15.03.2019 | 0541 to 05.52 Near residence of D. Siva Shankar Reddy

15.03.2019 | 05.52 to 06.03 On way to the residence of Y S Avinash
Reddy

15.03.2019 | 06.03 to 06.25 Inside the residence of Y S Avinash Reddy

15.03.2019 | 06.27 Near the residence of Y S Vivekananda
Reddy

15.03.2019 | 06.29 to 06.31 Inside the residence of Y S Vivekananda
Reddy

15.03.2019 | 06.35 Inside E C Gangi Reddy hospital,
Pulivendula

15.03.2019 | 06.39 to 06.47 Inside the residence of Y S Vivekananda
Reddy

15.03.2019 | 06.48 to 07.02 Inside the residence of EC Gangi Reddy

15.03.2019 | 07.04 to 07.41 Inside the residence of Y S Vivekananda
Reddy

15.03.2019 | 07.45 10 08.00 Movement in Pulivendula Town

As evident from the above chart, Gajjala Uday Kumar Reddy

(A-6) was active during the entire intervening night of
14/15.03.2019 and had visited the house of Y. S. Bhaskar
Reddy (A-7) / Y. S. Avinash Reddy (A-8) at 18.53 to 20.07 PM

on 14.03.2019 and other relevant places. Further, between

20.09 to 21.10 PM on 14.03.2019, his location was found near

the houses of other accused persons namely D. Siva Shankar
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left his house in the early_ morning at about 03.35 am on
15.03.2019. Further, his location between 05.41 AM to 05.52
AM on 15.03.2019 has been found near the house of accused
D. Siva Shankar Reddy (A-5). Thereafter, he remained inside
the house of Y.S. Bhaskar Reddy (A-7) / Y.S. Avinash Reddy
(A-8) between 06.03 AM to 06.25 AM on 15.03.2019.

Record2597
Timestamp Date/Time-  15-03-2019 06:25:25
UTC+05:30 (dd-MM-yyyy)
Latitude  14.4060321
Longitude  78.233669)
Source ¢ takeout-20210731T071430Z-003 2ip\Takeout\Lecation History\l ocation Historyjson
Location |« Takeounlocation Historylocation Historyjson
Evidence number ¢ DACFSL2022G0743\Ptakeout-20210731T071430Z-0032ip
| Recovery method |+ Parsng

LY temID | 694943 N
— =

Extract of Forensic Analysis Report
(Location of Gajjala Uday Kumar Reddy at 06:25:25 AM on 15.03.2019)

Location of Gajjala Uday Kumar Reddy inside the House of Y.S. Avinash
Reddy at 06:25 AM on 15.03.2019.

16.72. Investigation on the aforesaid aspect revealed that Gajjala Uday
Kumar Reddy (A-6) had left his house early in the morning after
‘.“iqforming his mother namely Smt. Shakuntala that Shri Y. S.
I':-'__r&?‘;i‘l"_'\}{ekananda Reddy had died. In this regard, one Smt.

..?
wel

]
/
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Prabhavati Devi (Mother of T. Raghu Natha Reddy) stated that
her neighbour Smt. Shakuntala (Mother of Gajjala Uday
Kumar Reddy) had told her that her son Gajjala Uday Kumar
Reddy knew about the death of Y.S. Vivekananda Reddy in the
morning at about 04:00 AM and he left the house early in the
morning. Shri T. Raghu Natha Reddy has also corroborated
the version of his mother regarding conversation between Smt.
Shakuntala and Smt. Prabhavati Devi. Moreover, Smt.
Prabhavati Devi had also disclosed this fact to one Shri Guduru
Sivarama Krishna Reddy and his wife Smt. Uma Devi, who
during investigation have also corroborated this fact. From the
movement chart of Gajjala Uday Kumar Reddy, it is evident that
he had left the house at around at 3.35 AM on 15.03.2019 and
kept roaming in Pulivendula time till 04.01 AM on 15.03.2019,
by this time no person other than the accused involved in the
conspiracy (Except, Sh. B. Ranganna who did not call to any
outside person or came out of the house of Sh. Y. S.
Vivekananda Reddy) was aware of the death of Shri Y. S.
Vivekananda Reddy. Further, his role also gets strengthened
due to his involvement in the conspiracy for destruction of
evidence at the Scene of Crime, as he was present at the house
of Shri Y. S. Vivekananda Reddy and had facilitated in the
destruction of Scene of Crime. During investigation, it was found
that he had prior knowledge of the conspiracy and in order to
facilitate the coordinate amongst the co-accused persons he
had taken leave for 15.03.2019, the leave application was

submitted on 14.03.2019 in his office.
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During investigation, it is revealed that apart from Gajjala Uday
Kumar Reddy (A-6), some other persons were also informed
about the death of Sh. YS Vivekanand Reddy in the ‘el'a"ri;}
morning of 15-03-2019 much before the information of the death

of Sh. YS Vivekanand Reddy was broken out by M.V. Krishna
Reddy at around 06:15 A.M to the family members and public.

DESTRUCTION OF THE SCENE OF CRIME

During investigation on the aspect of destruction of scene of
crime, Shaik Dasthagiri (A-4 turned approver) revealed that
after committing murder 6f Shri Y. S. Vivekananda Reddy in the
intervening night of 14-15.03.2019, T. Gangi Reddy (A-1), had
called Shaik Dasthagiri (A-4 turned approver) and other two
assailants Yadati Sunil Yadav (A-2) and Gajjala Uma Shankar
Reddy (A-3) at his residence on 15.03.2019 at around 05.20
AM, where T. Gangi Reddy (A-1) assured them by saying that
“No need to be in tension, | have talked to Y.S. Avinash
Reddy, D. Shiva Shankar Reddy. They told they will take
care all. | am also going there now. | will manage. Your
balance amount today evening or by tomorrow morning. |
will settle”. The CDR of Yadati Sunil Yadav (A-2) (9182183922)
confirms that he had made a call to Shaik Dasthagiri
(9515078820) at 05:05:08 AM on 15.03.2019. In this regard,
one Shri Nagappa, a neighbour of T. Gangi Reddy (A-1) stated
that he had seen T. Gangi Reddy (A-1) at around 05 am outside

his house waiting for someone.
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On this aspect, Shaik Dasthagiri (A-4 turned approver) furthef
revealed that all 04 accused persons namely (1) T. Gangi Reddy
» (2) Yadati Sunil Yadav, (3) Gajjala Uma Shankar Reddy and (4)
Shaik Dasthagiri were questioned by the local police during
investigation, where Shaik Dasthagiri was about to reveal the
truth, however on the assurance he didn’t reveal the actual facts
as T. Gangi Reddy (A-1) had assured him stating that “No
Dasthagiri, don’t tell the truth, we cleaned the murder place,
no evidences. If you want, | will give you more money when
we go out. | will settle your life”. It shows that all the accused
persons had deliberately conspired to destroy the evidence at
the Scene of Crime after commission of murder of Shri Y.S.

Vivekananda Reddy.

Investigation further revealed that in the early morning of
15.03.2019, accused D. Siva Shankar Reddy (A-5), Gajjala Uday
Kumar Reddy (A-6) and others were already present at the
house of Y. S. Bhaskar Reddy (A-7) / Y.S. Avinash Reddy (A-8)
and prepared to reach at the house of Y.S. Vivekananda Reddy
immediately, as soon as any formal information is received from
any third person, as accused T. Gangi Reddy (A-1) had already

spoken to them.

It is revealed that after the incident of murder, Sh. M. V. Krishna
Reddy (PA of the deceased Sh. Y. S. Vivekananda Reddy)
reached at the house of Shri Y. S. Vivekananda Reddy at about
05:30 AM on 15.03.2019, where he found that Shri B.

“wRanganna, watchman was sleeping in the Verandah of the

b
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house. The lights of the house were still off and the doors were
closed. Thereafter, Sh. M.V. Krishna Reddy startéd reading
newspaper. After waiting for some time, Sh. M.V. Krishna Reddy
made a call from his Mobile phone no. 9573508123 to Mrs.
Sowbhagyamma, (wife of Sh. YS Vivekananda Reddy) on her
mobile phone number 9703821122 at 05:58:11 hrs (53 sec.)
and intimated her that Shri Y. S. Vivekananda Reddy has not
woken up. On this, Mrs. Sowbhagyamma told Sh. M. V. Krishna
Reddy to let him sleep as he had reached home late in the night
due to election campaign. In the meantime, Smt. Yedula
Laxmiamma (cook) and her son Sh. Yedula Prakash also
reached at the house of Shri Y. S. Vivekananda Reddy. It was
discussed between Shri M.V. Krishna Reddy and Smt.
Laxmiamma that Sh. Y. S. Vivekananda Reddy may get annoyed
if they did not wake up him early. Thereafter, Smt. Laxmiamma
knocked at the window shade and window door of the room
located in the gully side in order to wake up Shri Y. S.
Vivekananda Reddy but there was no response. In the
meanwhile, watchman Shri B. Ranganna also got up, and Shri
M. V. Krishna Reddy told him to go inside and check whether
Shri Y. S. Vivekananda Reddy had woken up. Accordingly, Shri
B. Ranganna went inside and came out quickly shouting that
Shri Y. S. Vivekananda Reddy is no more. Thereafter, Shri M. V.
Krishna Reddy and Shri Yedula Prakash entered in the bedroom
of the house where they found the dead body of Shri Y. S.
Vivekananda Reddy lying in the bathroom in a pool of blood.
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16.78. It is revealed that after seeing the suspicious death of Sh. Y. S.
Vivekananda Reddy, Sh. M.V. Krishna Reddy made a call from
his mobile phone number 9573508123 to Sh. N. Raj Shekhar
Reddy (Son-in-law of the Sh. Y. S. Vivekananda Reddy) at his
mobile phone number 9966022224 at 06.15.32 AM (47 Sec.).
Further, he also informed Sh. N. Siva Prakash Reddy
(Brother-in-law of the Sh. Y. S. Vivekananda Reddy) at
06.18.26 (78 Sec.) at 9441932231 (in the name of Ms. Aruna
w/o Sh. N. Siva Prakash Reddy) and at mobile number
9989092555 at 06.21.58 AM (90 sec) who were at Hyderabad
that Shri Y. S. Vivekananda Reddy had died being fallen in the
bathroom and blood is lying there. Further, Shri M.V. Krishna
Reddy also informed to other persons namely Smt.
Sowbhagyamma W/o Shri Y. S. Vivekananda Reddy, P. Raja
Shekhar (Care Taker), Sheikh Inayatullah, Smt. Sarveshwari
sister of Smt. Sowbhagyamma, Macchi Reddy Rama Subba
Reddy, Babu @ Siva Ramakrishna, Narreddy Jagdeeshwar
Reddy etc.

16.79. Investigation further revealed that after receiving information,
Sh. N. Siva Prakash Reddy made a call from his mobile phone
number 9989092555 to Y. S. Avinash Reddy (A-8) at his mobile
phone number 9989067352 at 06:26:15 AM (24 Sec.) and
informed him about the death of Sh. Y. S. Vivekananda Reddy.
Further, Sh. N. Siva Prakash Reddy also called Sh. Shaikh
Inayatullah (Steno of the deceased) at mobile number

7013021452 at 06.21.30 am (16 Sec.) and instructed him to
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reach at the house of Shri Y. S. Vivekananda Reddy,

immediately.

Investigation further revealed that after receiving information,
Sh. N. Raj Shekhar Reddy (9966022224) made a call to P.
Rajasekhar (8897351429) at 06.19 AM. However, since
Rajashekhar Reddy was not aware of the fact that P.
Rajashekhar was out of the town, therefore, he did not inform P.
Rajasekhar about the death of Shri Y. S. Vivekananda Reddy.
Thereafter, Sh. N. Raj Shekhar Reddy made a call to driver
Prasad at his mobile phone number 6300843934 at 06.21 AM
who was sleeping at that time. On enquiry, driver Prasad
informed Sh. N. Raj Shekhar Reddy that he had dropped Shri Y.
S. Vivekananda Reddy at the house at around 11.30 PM in the
night. Sh. N. Rajasekhar Reddy further called Shaikh Inayatullah
(Steno of the deceased) at mobile number 9441502302 at
06.27.22 AM (16 Sec.) and instructed him to reach at the house
of Shri Y. S. Vivekananda Reddy, immédiately and report about
the happening.

Investigation further revealed that Sh. M. V. Krishna Reddy at
again made a call to Sh. N. Raj Shekhar Reddy at 06.29.04 AM
(346 Seconds) informing him that he had found one letter
mentioning the name of driver Prasad and he read out the
contents of the letter to Shri N. Raj Shekhar Reddy. On this, Sh.
N. Raj Shekhar Reddy suspected that there was some foul play

and it was not a case of natural death, therefore, in order to

Page 69 of 143



D222 ID2ITID

D 0O

QD0

GO0 C

~ o~ ~

—
T

16.82.

ot e ——

[RC 052202050004 DATED 09.07.2020}
[SHRI Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]
[SC-IIl, CBI, NEW DELHI}

public outrage, he told Shri M. V. Krishna Reddy to keep the
letter in safe custody till his arrival. Thereafter, entire family
including Smt. N. Suneetha Reddy (daughter of YS
Vivekananda Reddy) and Shri Y. S. Sowbhagyamma (wife of
YS Vivekananda Reddy) immediately left for Pulivendula by

road.

Investigation further revealed that while M. V. Krishna Reddy
was informing the near relatives regarding death of Y.S.
Vivekananda Reddy, Shri B. Rangana, cook Mrs. Yedula Laxmi
Devi and her son Shri Yedula Prakash were also present at the
house. In the meantime, one Smt. K. Sasikala, Ex. Counsellor
and a local leader of YSRCP along with her 04 associates
namely (1) Shri Tippiripati Sudhakar (2) Dr. Panuganti
Chinnanna @ P Chinnanna, (3) Shri Guntha Chinnappa and (4)
Shri P. Jangam Chinna Nagaeshwaraiah also visited the house
of Shri Y. S. Vivekananda Reddy for a casual meeting and
getting photographs clicked with him. It is further revealed
that Smt. K. Sasikala and persons accompanied with her before
visiting the house of Shri Y. S. Vivekananda Reddy, had also
visited the house of Y. S. Avinash Reddy (A-8), MP, Kadapa at
around 06:00 AM and saw 20-25 persons already gathered
there. Therefrom, she proceeded for the house of Shri Y. S.
Vivekananda Reddy. As per her statement, when she entered
inside the compound, she did not see any other person except

watchman B. Ranganna, who was present in the lawn area and

AT % >\_there was pin-drop silence. There, she knocked the main door

N

o

',._;:E‘F the house and waited for few minutes, thereafter Shri M. V.

-

\ ‘-r_?x-_ﬂ—}f:f,‘-’)/
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Krishna Reddy, PA came out from the main door and enquired
the purpose of their visit. On this, she expressed her intention to
meet Shri Y. S. Vivekananda Reddy for taking photograph.
However, Shri M.V. Krishna Reddy told her that Shri Y. S.
Vivekananda Reddy had gone to Tirupati and is not available,
therefore insisted them to leave the house. But seeing the
slippers and vehicle of Shri Y. S. Vivekananda Reddy, she
inferred that Shri M. V. Krishna Reddy was not interested in
letting them to meet with Shri Y. S. Vivekananda Reddy.
Immediately thereafter, she saw Shaikh Inayatullah entering in
the premises and going inside the house. While they were
preparing to leave the house, she saw Y. S. Avinash Reddy
(A-8) along with his convoy of 3-4 vehicles reached and entered
in the house of Shri Y. S. Vivekananda Reddy. With the arrival of
Y.S. Avinash Reddy (A-8) and others, she hoped that Shri Y. S.
Vivekananda Reddy was available inside the house and she may
get a chance to meet with him. Accordingly, they waited for
sometimes and thereafter she saw Y. S. Avinash Reddy (A-8)
coming out of the drawing room after 3-4 minutes and he
started talking on his mobile phone in the adjacent lawn of the
house. After sometime, she came to know about the death of
Shri Y. S. Vivekananda Reddy, therefore she also went inside
the house to see Shri Y. S. Vivekananda Reddy, where she
noticed presence of blood on the bed and corners of the room.
Further, she saw the dead body lying in the bathroom and
) “‘\g\ppeared that it was a case of murder. On this aspect, Shri

T_i;ppiripati Sudhakar, in addition has stated that after arrival, Y.
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S. “Av-inash Reddy (A--él)”ér‘)d 5-6 other persons straightway
entered in the house of Shriy.s. Vivekananda Reddy and after
sometime when Sasikala enquired from them, someone from
inside told her that Shri v. s, Vivekananda Reddy died due to
heart attack. From the statement of Shri Tippiripati Sudhakar, it
is clear that the. fake story of heart attack was floated by Y. S.
Avinash Reddy (A-8) and persons accompanied with him, as
Soon as they arrived at the house of Shri Y. S. Vivekananda
Reddy and after seeing the dead body in pool of blood with

grievous injuries.

Investigation further revealed that Shri Shaikh Inayatuliah
(Steno), after receiving the information from Shri N. Siva
Prakash Reddy and Shri N. Raj Shekhar Reddy, immediately
reached at the house of Shri Y. S. Vivekananda Reddy. While
entering in the house, he saw Smt. K. Sasikala, YSRCP worker
along with 3-4 other persons sitting outside the main door of the
house which was closed. Thereafter, he entered in the house
through side door of the house ang saw Y. Prakash, Lakshmi
Amma Cook, M. V., Krishna Reddy and B. Ranganna, watchman
in the drawing room. He further noticeq that Smt. Lakshm;
Amma cook standing near the Kitchen was weeping. She
informed that Shri v, S. Vivekananda Reddy is no more, When
he entered in the bedroom of ShriY. s. Vivekananda Reddy, he
saw blood on the floor and bed. He further saw the dead body
of Shri Y. S. Vivekananda Reddy lying in pool of blood in the

bathroom. He noticed 02 deep Cut-injuries on the forehead and
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untoward incident has occurred with Shri Y. S. Vivekananda
Reddy. While, he was inside the house, he saw Y. S. Avinash
Reddy (A-8) MP Kadapa along with D. Siva Shankar Reddy
(A-5), E.C. Surendra Reddy, Uday UCIL (Gajjala Uday Kumar
Reddy (A-6), Raghava Reddy, etc. entering in the house.
Thereafter, Y. S. Avinash Reddy (A-8) and D. Siva Shankar
Reddy (A-5) went inside the bedroom and bathroom to see the
dead body. Subsequently, other persons accompanied with Y.
S. Avinash Reddy (A-8) also went inside the bedroom and
bathroom to see the dead body. Thereafter, all of them went out
of the bedroom and Y. S. Avinash Reddy (A-8) started
discussing with D. Siva Shankar Reddy (A-5) in the lawn area.

16.84. Investigation revealed that since Shaikh Inayatullah had
suspected occurrence of some untoward incident with Shri Y.
S. Vivekananda Reddy, he took some photographs and one
small video clip covering the bedroom and bathroom where
dead body of Shri Y. S. Vivekananda Reddy was lying in the
pool of blood from his mobile phone. Thereafter, he sent
photographs to Sh. N. Raj Shekhar Reddy and Sh. N. Siva
Prakash Reddy. During investigation, mobile phone of Shaikh
Inayatullah was seized by the local police. The forensic
extraction report of mobile phone of Shaikh Inayatullah reveals
that he had sent 05 photographs through WhatsApp to Sh. N.
Raj Shekhar Reddy on (+13133336660: Raja sir) at 06:35:49
(UTC +5:30) and also to N. Siva Prakash Reddy on

T \ (9989092555: NSPR 1) at 06:37:09 (UTC+5:30), read at

—

_f-'—"" B \‘ 7:00:24 (UTC+5:30). The Photographs sent are as such: -
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~—~—16,85. The forensic extraction report of mobile phone of Shaikh

Ty f‘\‘ Inayatullah also reveals that Shaikh Inayatullah had also taken

B ‘ ome other photographs and one small video clip of the SoC,
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s Prakash Reddy. These pho{ographs and video clip taken by

Shaikh Inayatullah before destruction of Scene of crime and
recovered from his phone by the local police. In these
photographs and videoclip, grievous injuries inflicted on the
dead body are clearly visible and a person of ordinary prudence
can easily make out that it was a case of murder as observed by

different witnesses and not an incident of heart attack.

L

\ g

= o "‘ g iy ‘:‘l- Ar g ",-5)‘;/ d

LT R \d

. ORABD ¥ 0

\ el P

- -

( « rmarell

CER e



2

DDDIPD2I22I23I3D

299

L

c o000 Q90

c C

[RC 052202050004 DATED 08.07.2020]
[SHRI Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]
[SC-ll, CBI, NEW DELHI]

16.86. Some of the screenshots of the video clip recorded by Shaik
Inyathulla in his mobile phone before destruction of scene of

crime are as such:

Blood splashed on the floor of the bedroom

LU

Dead body lying in pool of blood in the bathroom
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Dead body lying in pool of blood in the bathroom
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16.87.

Presence of washed blood in the bathroom
Investigation revealed that as soon as Shri N. Siva Prakash
Reddy called Y. S. Avinash Reddy (A-8) at his mobile phone
number 9989067352 at 06:26:15 AM, (24 Sec.) Y. S. Avinash
Reddy (A-8) along with D. Siva Shankar Reddy (A-5) Gajjala
Uday Kumar Reddy (A-6), E. C. Surendra Reddy, Prashanth
Reddy, Chella Mali, Bandi Keshava, Raghava Reddy and
Ramana Reddy (both PAs of Y.S. Avinash Reddy) immediately
reached in 03-04 vehicles at the house of Shri Y. S.
Vivekananda Reddy. The forensic analysis of Google takeout of
Gajjala Uday Kumar Reddy (A-6) carried out by CFSL, New
Delhi reveals that Gajjala Uday Kumar Reddy (A-6) was present
at the house of Shri Y. S. Avinash Reddy (A-8) at 06.25.25 AM
and just two minutes after at 06.27.28 AM, location of his mobile

one was found outside the main gate of the house of Shri Y.

Vi Uy
/! : Yy X
p SIS " §; \Vivekananda Reddy and thereafter, he was found present
R § o
1 } ;.j,'.l
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inside the house of Shri_ Y.S. Vivekananda Reddy at 6:29 to 6:31
AM.

Record 2397
Timestamp Date/Time = | 15-03-2019 06:25:25
UTC+0530 (dd-MM-yyy)
Latiude | 144060321
Longitude | 78.2336691 - _
Souce | ¢ I_akgqut-zoziqmIﬂ?ldgﬁz-o_ﬂa.zip\T_akec_u_t\Location Histary\Location Historyjson
Location o TakeoutiLocation HistonpLocation Historyjson
Evidence number | ¢ DACFSL2022G0743\Pakeout-202107311071430Z-003.2ip

o ol T AT

Recovery method o Parsing
~ lemiD | 694943

Extract of Forensic Analysis Report
(Location of Gaijjala Uday Kumar Reddy at 06:25:25 AM on 15.03.2019)

Location of Gajjala Uday Kumar Reddy inside the House of Y.S. Avinash Reddy at
06:25 AM on 15.03.2019.

-

Record 2596
Timestamp Date/Time - ; 15-03-2019 06:27:28
UTC+0530 (dd-MMyyy)
Latitude = 14.4085082
Longitude | 782308206 .

Source . tageout—EDEIO?Bﬂ_UmgOZ—ODB.qu\hkenul\L(xalion History\Lacation Historyjson
Location o TakeouNLocation History\Location Historyjson

Fvidence number . D.\(FSLZUEEGGM}‘.PNakeout-20210731TD?1=1302-[}03.21p

Recovery method s Parsing .

temID | 694942

- . e e ——————

Extract of Forensic Analysis Report ]
ocation of Gajjala Uday Kumar Reddy at 06:27:28 AM on 15.03.2019)
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Record 2599
Tlmestamp Date/T me- |
UTC+05:30 (dd-MM-yyyy)
Latitude r
i Longitude |
Source
! Location
Evidence number |
' Recoveymethod |-
| _ lemio/]

15-03-2019 06:29:30

144086726
782305872

o takeout-202107317071430Z-003. zlp\Takeoul\Locahon H|story\Locatlon Hlstory jSOh

¢+ Parsing

| 694945

b I?k??QI\LQE?F!.Q”,H'S.tQTY\L,?.C,a,‘!QDH.'?!QTYJ.S,QL.,,
»  DACFSL2022G0743\PNiakeout-20210731T071430Z-0032ip

Extract of Forensic Analysis Report
(Location of Gajjala Uday Kumar Reddy at 06:29:30 AM on 15.03.2019)

$5-36 ( Location Data of gmaillD uday.ucil@gmail.com dated 15.03.2019 with RP-14)

16.88.

('l

e
e

Location of Gajjala Uday Kumar Reddy at 06:27:28 AM & 06: 29:30 AM on
15.03.2019 outside and inside the residence of Y.S. Vivekananda Reddy

Investigation on the said aspect further revealed that Gaijjala

Uday Kumar Reddy (A-6) immediately after reaching at the

house of Shri Y. S. Vivekananda Reddy, made two calls at

06.30.13 AM (35 seconds) and 06.33.41 AM (15 seconds) from

his mobile phone number 9441234566 to one Dr. Satish Reddy

(9966666923) informing him that Shri Y. S. Vivekananda Reddy

B
2}
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contacting Dr. Madhu called back to Gajjala Uday Kumar Reddy
(A-6) at 6:35:55 AM (69 seconds) that Dr. Madhu was available
at Dinesh Medical Centre and a vehicle should be sent for him
to pick him up. Thereafter, Gajjala Uday Kumar Reddy (A-6)
taking the vehicle of Prashanth Reddy, himself went at Dinesh
Medical Centre and picked up Dr. Madhu along with one
Casualty Nursing Staff, however immediately after reaching at
the house of the deceased, they were sent back. As per
forensic analysis, location of mobile phone of Gajjala Uday
Kumar Reddy (A-6) at 6:35 AM was inside the EC Gangi Reddy
Hospital (Dinésh Medical Centre), wherefrom he came back to
the house of Shri Y. S. Vivekananda Reddy and his location at
6:39 to 6:47 was again inside the house of Shri Y. S.
Vivekananda Reddy.

Investigation as regards further role of Gajjala Uday Kumar
Reddy (A-6), it is revealed that he along with E. C. Surendra
Reddy had reached at the house of Y. S. Bhaskar Reddy (A-7) /
Y.S. Avinash Reddy (A-8). The CDRs reveal that E. C. Surendra
Reddy (7013568053) had called Gajjala Uday Kumar Reddy
(A-6) at 05.31 AM on 15.03.2019 on his mobile number
9441234566. Thereafter, Gajjala Uday Kumar Reddy had
contacted one Prashanth Reddy at his mobile number
9000055545 at 05.57 AM. As per statement of Prashanth
Reddy, he accompanied by 02 other persons namely Chela Mali

and Bandi Keshava reached at the house of Y.S. Bhaskar Reddy

(A-7) / Y. S. Avinash Reddy (A-8) in the early morning of

j'-__,‘!'5__.03.2019 at around 5.45 — 6.00 AM. Whereas, E. C. Surendra
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Reddy éhd ‘/»Géjjralvér\' Udéy Kumar Reddy (A-6) had also reached
at the house of Y. S. Bhaskar Reddy (A-7) / Y.S. Avinash Reddy
(A-8) on the motorcycle of Gajjala Uday Kumar Reddy (A-6) at
around 05.45 AM. As per forensic analysis of Google takeout of
Gajjala Uday Kumar Reddy (A-6) by CFSL, New Delhi, it is
revealed that he was present at the residence of Y.S. Bhaskar
Reddy (A-7) / Y. S. Avinash Reddy (A-8) at 06.03 to 06:25:25
am on 15.03.2019. As per the statements of EC Surendra Nath
Reddy, Prashant Reddy, Bandi Keshva and Chela Mali they had
reached early morning at the house of Y.S. Bhaskar Reddy
(A-T) 1 Y. S. Avinash Reddy (A-8) for attending the political
programme organised at Jammalamadugu and while they were
on way to Jammalamadugu, Y.S. Avinash Reddy (A-8) received
a call from Shri N. Siva Prakash Reddy after 5-7 minutes. As per
statements of both PAs of Y.S. Avinash Reddy (A-8), they took
U-turn near new Shri Krishna Temple on ring road and reached
directly at the house Shri Y. S. Vivekananda Reddy. While going
to Jammalamadugu, Y.S. Avinash Reddy (A-8), D. Shankar
Reddy (A-5) and EC Surendra Reddy were in one vehicle
whereas Prashant Reddy, Gajjala Uday Kumar Reddy (A-6) and
02 PAs were following them in another vehicle. However, during
investigation, their version has been found false and misleading,
as during investigation it was found that there was no political
programme of Y.S. Avinash Reddy (A-8) at Jammalamadugu on
15.03.2019. As per forensic analysis of Google Take Out of
Gajjala Uday Kumar Reddy, who had accompanied Y. S.

':';.;. . Avinash Reddy (A-8), location of his mobile phone was found at
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6.25.25 AM inside the house Y. S. Bhaskar Reddy (A-7) / Y.S.
Avinash Reddy (A-8), wherefrom, he reached near the gate of
the house of Y. S. Vivekananda Reddy at 6.27.28 AM and
entered inside the house at 06.29.30 AM. It is further revealed
that Gajjala Uday Kumar Reddy (A-6), made first call after
reaching the house of Shri Y.S. Vivekananda Reddy at 06.30.13
AM to Dr. Satish Reddy. Moreover, Shri Ram Chandra Reddy, a
political functionary who was supposed to join YSRCP on
15.03.2019 has stated that on 15.03.2019 a programme of
YSRCP was scheduled at 1000 Hrs. at Kadiri in which Shri YS
Vivekananda Reddy, YS Bhaskar Reddy (A-7), YS Avinash
Reddy (A-8) and YS Konda Reddy were invited to be present
among the main leaders at Kadiri and food for around 4000
persons had been cooked in the night of 14.03.2019. As per his
statement, Jammalamadugu is located at about 100 kms away

from Kadiri in opposite direction from Pulivendula.

Investigation further revealed that Y. S. Avinash Reddy (A-8)
along with persons accompanied (D. Siva Shankar Reddy (A-5),
Gajjala Uday Kumar Reddy (A-6), Ramana Reddy PA, Raghava
Reddy PA, E. C. Surendra Reddy etc.) after entering in the
house of Shri Y. S. Vivekananda Reddy had seen the blood
present in the bedroom and dead body lying in pool of blood in
the bathroom with visible gruesome injuries on the head as
seen in the photographs affixed above. Thereafter, he made a

call from his mobile no. 9989067352 to one mobile phone

S z~,  number 9000266234 at 06.32.05 AM (351 seconds), further

i )

®
n,

' fnade another 02 calls at the said mobile phone at 06:40:33 &

'."2'.
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06:41:41 AM. Thereafter, Y. 3. Avinash Reddy (A-8) using
mobile phone number (9000006243) of his PA Raghava Reddy,
made a call to Shri J. Shankaraiah, (9121100544) then Circle
Inspector, Pulivendula at 06:44:16 AM (159 Sec.) and informed
him that Shri Y. S. Vivekananda Reddy had died due to heart
attack and heavy blood vomiting, which is present at bedroom
and bathroom. He further told Shri J. Shankaraiah to send 3-4
constables for Bandobast. It is evident that Y.S. Avinash Reddy
(A-8) had called Policg after seeing the dead body of Shri Y. S.
Vivekananda Reddy and discussing the matter with D. Siva
Shankar Reddy. It shows that the fake story of heart attack and
blood vomiting was floated in a pre-meditated manner to give it
a colour of natural death as a part of conspiracy. During
investigation it was found that Sh. Rahul Dev Sharma, then SP,
Kadapa was also informed by J. Shankaraiah wherein Sh.
Shankaraiah had informed SP that he had got information from
Y. S. Avinash Reddy (A-8) regarding death of Y. S. Vivekananda
Reddy due to heart attack. Subsequently, during a press
briefing Sh. Rahul Dev Sharma, SP narrated the said fact Cl had
informed him that Y. S. Vivekananda Reddy died due to heart
attack as per information received from Y.S. Avinash Reddy

(A-8) through the mobile phone of his PA.

it is further revealed that in pursuance of conspiracy, accused
D. Siva Shankar Reddy (A-5) had also reached at the house of
Y.S. Avinash Reddy in the early morning and accompanied by
them to the house of Y.S. Vivekananda Reddy. The analysis of
google takeout of email id of D. Siva Shankar Reddy (A-5) i.e.
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g’@_ankarredd\ﬂ967@qmai!‘com reveals that at 6:28 AM on

15.03.2019 his location was inside the house of Y.S.
Vivekananda Reddy. D. Siva Shankar Reddy (A-5)
(9440203852) had called Sh. Mopuri Bala Krishana Reddy, a
Reporter of Sakshi TV informing him that Sh. Y. S. Vivekananda
Reddy had died due to heart attack. Consequently, Sakshi TV
ran a breaking news regarding death of Sh. Y. S. Vivekananda
Reddy due to heart attack at 7.14 AM. During investigation the
news clippings from 06.00 AM to 07.30 AM have been collected
from Sakshi T.V. In this regard, Shri Mopuri Bala Krishana
Reddy has stated that at 06.24.14 AM, he was contacted by D.
Siva Shankar Reddy (A-5) in-order to arrange a TV reporter to
cover the political program of Y.S. Avinash Reddy at
Jammalamadugu and at 6.46 AM D. Siva Shankar Reddy (A-5)
had informed him that Shri Y.S. Vivekananda Reddy died due to
heart attack. In this regard, Shri Mopuri Bala Krishana Reddy
was further asked to clarify as to whom he had contacted to
cover the said political programme for which he had received
call from D. Siva Shankar Reddy (A-5) at 6.24.14 AM. On this,
Shri Mopuri Bala Krishana Reddy stated that he had conveyed
the said message to a trainee reporter namely Sh. Nelaturi
Sivanandareddy to cover the program. However, Sh. Nelaturi
Sivanandareddy in his statement has denied receiving any
instruction from Shri Mopuri Bala Krishana Reddy regarding
coverage of political program of Y.S. Avinash Reddy (A-8). He
stated that he had received a call at around 07.00 - 07.15 AM

."Wherein Shri Mopuri Bala Krishana Reddy asked him to cover
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the story regarding death of Y.S. Vivekananda Reddy. As per
CDR of Shri Mopuri Bala Krishana Reddy (9912199605) and Sh.
Nelaturi Sivanandareddy (9502222209) during this period only
one call has been made by Shri Mopuri Bala Krishana Reddy to
Sh. Nelaturi Sivanandareddy at 06:26:08 AM. Therefore, it
shows that the call at 6:24:14 AM made by D Siva Shankar
Reddy (A-5) to Shri Mopuri Bala Krishana Reddy was only with
the purpose to cover the story regarding death of Y.S.
Vivekananda Reddy. Further, as per statements of local
reporters of Sakshi TV covering Jammalamadugu and adjacent
areas namely Nelaturi Sivanandareddy, N. Abdul Basheer,
Vallupu Srinivasulu and others, they had no information about
the political programme of Y. S. Avinash Reddy (A-8) at
Jammalamadugu on 15.03.2019. As per their statements, they
used to get information for covering the political events one day
in advance. Therefore, the spread of fake story relating to death
of Y. S. Vivekananda Reddy due to heart attack was part of a
criminal conspiracy hatched at the behest of the accused

persons.

It is further revealed that D. Siva Shankar Reddy (A-5)
(9440203852) had also made a call to J. Shankaraiah, then
Circle Inspector (Cl) of Pulivendula (9121100544) at 07:12:08 to
send the police force immediately to control the situation and
reach immediately. Shortly after, Shri J. Shankaraiah

accompanied by 03 constables reached at the house of Shri Y.

S. Vivekananda Reddy at around 7.15 AM. On this aspect,

kY ‘)\
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o mation from Y. S. Avinash Reddy (A-8) at 06.44 AM
regarding death of Shri Y. S. Vivekananda Reddy due to heart
attack and the request of sending 3-4 Constables, had brought
the information in the knowledge of his Supervisory Officer Shri
D. Nagraja, SDPO Pulivendula, on which Shri D. Nagraja
instructed him to visit the house of Shri Y. S. Vivekananda
Reddy. Further, at 7.10 AM, Shri J. Shankaraiah had also
received a call from Shri Rahul Dev Sharma, then SP Kadapa,
enquiring about the incident, on which Shri J. Shankaraiah
informed him about the death of Shri Y.S. Vivekananda Reddy
due to heart attack and blood vomiting as informed to him by
Y.S Avinash Reddy (A-8). Shri J. Shankaraiah informed SP that
since Shri Y.S. Vivekananda Reddy had died naturally therefore
there was no apprehension of Law & Order problem and thus

there was no need of sending the force.

16.93. Investigation further revealed that T. Gangi Reddy (A-1) after
having a meeting with 03 co-accused at his residence in the
early morning of 15.03.2019 received a call from Gajjala Uma
Shankar Reddy (A-3) at 6.56.25 AM (19 seconds) and
simultaneously he also received call from Shri N. Siva Prakash
Reddy at 6.56.30 AM (36 seconds). Thereafter, T. Gangi Reddy
(A-1) called Shri Nagappa, his neighbour at 6.59.12 AM and
requested him to drop at the residence of Shri Y. S.
Vivekananda Reddy and he immediately reached at the house
of T. Gangi Reddy (A-1), wherefrom both proceeded to the

i " house of Shri Y.S. Vivekananda Reddy on the Motorcycle of

S N
' S‘hrl Nagappa and reached within a few minutes. Shri Nagappa
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dufihg irllves”tigétibhr has Sféfed thét T. Gangi Reddy (A-1) while
seated on the motorcycle did not talk to him and even did not
disclose about the death of Shri Y.S. Vivekananda Reddy and
he was looking nervous. As soon, he dropped T. Gangi Reddy
(A-1) at the house of Vivekananda Reddy, T. Gangi Reddy (A-1)
directly went inside the house without talking to anybody where
public had already gathered. On reaching Shri Nagappa heard
that Shri Y.S. Vivekananda Reddy had died due to heart attack.
Shri Nagappa also tried to go inside the house but he was not
allowed to see the dead body and someone pushed him
outside. He noticed that only main persons were being allowed
to go inside to see the dead body and others were standing in

the compound area. Thereafter, he came back to his home.

Investigation as regards arrival of Y. S. Bhaskar Reddy (A-7) at
the Scene of Crime revealed that as per part of conspiracy, Y.
S. Avinash Reddy (A-8) after reaching at the house of Shri Y.S.
Vivekananda Reddy, called his father. Thereafter, Bhaskar
Reddy (A-7) also reached at the house of Y.S. Vivekananda
Reddy and joined other accused persons as a part of

conspiracy.

Investigation revealed that all accused persons namely Y. S.
Bhaskar Reddy (A-7), Y.S. Avinash Reddy (A-8), D. Siva
Shankar Reddy (A-5) and T. Gangi Reddy (A-1), while standing
inside the drawing room of Y.S. Vivekananda Reddy, were
discussing among themselves that Y.S. Vivekananda Reddy had

died due to heart attack and cotton bandages should be
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arranged besides cleaning the bedroom, bathroom and dead
body. Their conversations were heard by Ragiri Lakshmi Devi,
Sheikh Inayatullah and Y. Prakash, who were present at that
time inside the drawing room. Further, as a part of conspiracy
Gajjala Uday Kumar Reddy (A-6) called his father namely Shri
Gajjala Jai Parkash Reddy, a compounder working at EC Gangi
Reddy Hospital to immediately reach at the house of Shri Y. S.
Vivekananda Reddy along with Cotton & Bandage. As per CDR
of Gajjala Uday Kumar Reddy (A-6), he had made a call to his
father at 06.35.06 AM from his mobile phone 0441234566 to the
Mobile phone 9705796073 of his father. Accordingly, Shri
Gajjala Jai Parkash Reddy who was attending a patient at the
house of his landlord namely Sh. Guduru Sivarama Krishna
Reddy @ Babu lecturer, visited the house of Shri Y. S.
Vivekananda Reddy. During investigation, Shri Gajjala Jai
Parkash Reddy stated that he worked as a Compounder at
Dinesh Medical Centre since last 30 years and on being called
by his son, he reached at the house of YS. Vivekananda Reddy,
where he saw a huge crowd at the main door of the house. After
sometimes, he entered inside the house on being called by Y. S.
Bhaskar Reddy (A-7), where he saw Y. S. Bhaskar Reddy (A-7),
Y. S. Manohar Reddy, T. Gangi Reddy (A-1), Cl Shankaraiah
with one Home Guard, Sh. Vara Prasad, Sh. Y. S. Pratap Reddy,
Sh. M.V. Krishna Reddy, PA of Late Shri YS Vivekananda
Reddy. On entering inside the bedroom, Y. S. Bhaskar Reddy
(A-7) directed him to dress the wounds in the forehead of Shri

_S. Vivekananda Reddy. However, bandage was not available
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with him. In the meantime, Sh. Vusireddy Sreenivas Reddy, who
worked as compounder in YS Raja Reddy Hospital, Pulivendula
reached at Scene of Crime along with cotton and bandages.
Thereafter, on the instructions of Y. S. Bhaskar Reddy (A-7), he
(Gajjala Jai Parkash Reddy) started padding the wounds on the
forehead. While dressing the wounds, he noticed that there
were large wounds on the backside of the head also. Sh.
Vusireddy Sreenivas Reddy had also helped him in bandaging
the wounds on the directions of Y. S. Bhaskar Reddy (A-7).

Investigation revealed that Sh. Vusireddy Sreenivas Reddy, was
working as a pharmacist at YSR Raja Reddy Hospital. He
reached at the Scene of crime at around 06.50 AM on being
called by Sh. Yeddula Chandra Shekhar Reddy, Manager of Y.
S. Raja Reddy Hospital. Thereafter, he contacted Driver Prasad,
who informed that Shri Y. S. Vivekananda Reddy had died.
Accordingly, he rushed to the house of Shri Y.S. Vivekananda
Reddy on his motorcycle. On entering in the drawing room and
hall area of the house, he noticed that the bedroom was closed
and D Siva Shankar Reddy (A-5) and Y. S. Bhaskar Reddy (A-7)
came out of the bedroom. Both of them saw him in the hall area
and both directed him to bring cotton and bandages,
immediately. Thereafter, he rushed to the YS Raja Reddy
Hospital and brought the same and handed over to Shri Gajjala
Jai Parkash Reddy, compounder. However, on seeing the cotton
and bandages in small quantity, D. Siva Shankar Reddy (A-5)
and Y. S. Bhaskar Reddy (A-7) scolded him and directed to get

more cotton and bandages from EC Gangi Reddy Hospital.
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Thereatfter, hé wént fo EC Gangi Reddy Hospital on his
motorcycle and collected cotton and bandages which was
already kept ready by that time. As soon, he returned to the
house of Shri Y.S. Vivekananda Reddy, while entering in the
house he noticed Y. S. Avinash Reddy (A-8), and 3-4 other
persons were present in the hall area. However, the bedroom
door was closed, thus he knocked the door. Thereafter, the
door was opened and he handed over cotton and bandages to
Shri Gajjala Jai Parkash Reddy in the bedroom. When he
entered inside the bedroom, he noticed that D. Siva Shankar
Reddy (A-5), Y. S. Bhaskar Reddy (A-7), Y. Gangi Reddy (A-1),
M. V. Krishna Reddy, Dr. Venkatesh Naik, Jaya Prakash Reddy,
Compounder, Inayatullah, P. Rajasekhar, Cl Shankaraiah,
Nagabhushan Reddy, Home guard were present inside in the
bedroom. Further, he saw the dead body of Shri Y.S.
Vivekananda Reddy was kept in the bed room. Moreover, he
also heard discussion of D. Siva Shankar Reddy (A-5) and Y. S.
Bhaskar Reddy (A-7) with Dr. Naik that the blood has been
cleaned and bed sheet has also been changed as it was a case
of heart attack. On this, Dr. Naik stated that the injuries were
grievous in nature and it was not a case of heart attack. He
further noticed that Y. Gangi Reddy (A-1) was preparing to
change the blood-soaked clothes of Shri Y. S. Vivekananda
Reddy. The bandages were being applied by Shri Gajjala Jai
Parkash Reddy, Compounder and he handed over the cotton
bandages to him. On seeing the grievous injuries, at that time

e had thought that it is not a heart attack but it was a murder
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but >he could ndt express his views. He further noticed that the
bedroom was got cleaned. After handing over the cotton and

bandages, he left the room.

Investigation as regards application of cotton and bandages it is
revealed that, same were applied by Shri Gajjala Jai Parkash
Reddy on the instructions of Y. S. Bhaskar Reddy (A-7), D. Siva
Shankar Reddy (A-5) and T. Gangi Reddy (A-1). However,
two Doctors namely Dr. B Venkatesh Naik and Dr. Y.S.
Abhishek Reddy had also visited the Scene of Crime and
noticed the grievous injuries present on the dead body of Shri
Y. S. Vivekananda Reddy and the dead body being lying in the

pool of blood at the time of application cotton and bandages.

On this aspect, Dr. B Venkatesh Naik, a physician at Srinivasa
Hospital, Pulivendula stated that on 15.03.2019, after hearing
the news of death of Shri Y.S. Vivekananda Reddy due to heart
attack, he reached at the house of Shri Y. S. Vivekananda
Reddy at around 0715 Hours, where a huge crowd had already
gathered. On entering the bedroom of Shri Y. S. Vivekananda
Reddy, he saw M.V. Krishna Reddy, Inayatullah, Y. S. Bhaskar
Reddy (A-7), Shri Y. S. Pratap Reddy, Y. S. Manohar Reddy,
Shri Vara Prasad, ClI Shankaraiah with one home guard,

Vempulla Ramu and Shri Gajjala Jai Parkash Reddy,

compounder were present inside the bedroom. Whereas, Y. S.

Avinash Reddy (A-8) was present in the hall area of the house.

L ~ He saw the dead body of Y. S. Vivekananda Reddy laid down on

»"the floor beside the bed. There was no blood in the room where
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theﬂ dead bodyVWas i;épt. OnAseeing the dead body of Shri Y.S.
Vivekananda Reddy, he was shocked because the news was
that Shri Y.S. Vivekananda Reddy had died due to heart attack,
however he could see that the reason for his death was not due
to heart attack. Further, he saw that Shri Gajjala Jai Parkash
Reddy was applying cotton pads on the injuries. Therefore, he
asked from Shri Gajjala Jai Par_kash Reddy that if there were
injuries on the backside of head. On this Shri Gajjala Jai Parkash
Reddy responded positively. Thereafter, he stayed in the
bedroom for around 10 minutes. At that time, someé other
persons were also discussing that it is not a heart attack. As a
doctor many people asked him about his opinion on the death,
on which he responded that it was not a case of heart attack

because suspicious injuries were there.

On this aspect, Dr. Y. S. Abhishek Reddy, a consultant
Orthopaedician at Dinesh Medical Centre Pulivendula, stated
that on 15.03.2019 .at about 06:35am, D. Siva Shankar Reddy
(A-5) called him and asked him to come to the residence of Shri
Y. S. Vivekananda Reddy but he did not tell him anything else.
He reached at the house of Shri Y.S. Vivekananda Reddy at
around 06:50 AM. When he entered in the house, he saw that D.
Siva Shankar Reddy (A-5) was standing in the porch area near
the main door. As soon as he entered the bedroom, he saw
blood around the bed. The blood marks were there till the

bathroom. Then, he went towards the bathroom and saw that

\ the dead body of Shri Y. S. Vivekananda Reddy was lying there

\ in night dress. He also saw blood in the bathroom and noticed
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injuries on his forehead. Immediately, he thought that it is an
assault. When he came outside, he saw Y. S. Avinash Reddy
(A-8) was in veranda on phone call. At that time, Sh. Raghava
Reddy, Y. S. Manohar Reddy were also present in Veranda.
After some time, he saw that D. Siva Shankar Reddy (A-5), M.V.
Krishana Reddy, Y. S. Manohar Reddy, T. Gangi Reddy (A-1)
were discussing that Shri Y. S. Vivekananda Reddy came home
late last night drunk and probably that it might be the reason for
death due to vomiting blood. On hearing their discussion, he
wondered and thought that Police should be called and Scene
of Crime should be preserved. Thereafter, at around 07:30 AM,
he left the house of Shri Y. S. Vivekananda Reddy and did not

return thereafter.

Investigation revealed that blood from bedroom and bathroom
was cleaned by Smt. Ragiri Lakshmi, Tanker Basha, Shaikh
Inayatullah and P. Rajashekhar on being forcefully directed by
Y.S. Bhaskar Reddy (A-7), D. Siva Shankar Reddy (A-5) and T.
Gangi Réddy (A-1) in order to destroy the evidence at the
Scene of Crime. They were present inside the bedroom,
whereas Y. S. Avinash Reddy (A-8) was present in the hall area
of the house. In this regard, Smt. Ragiri Lakshmi stated that she
used to work as house maid in the house of Shri Y.S.
Vivekananda Reddy. On 15.03.2019, as usual she had gone to
the house of Shri Y.S. Vivekananda Reddy, where she found
that Shri Y.S. Vivekananda Reddy had died and there was a

crowd in the house. Shaikh Inayatullah was already present at
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the house. He called her inside rﬂie bed robm of V.irvekénénncii'é
Reddy along with bucket and cleaning cloth. Accordingly, she
went to bed room where T. Gangi Reddy (A-1 ) was present and
he instructed her to clean the blood from floor. While she
started wiping the blood from floor she couldn’t wipe and
started nauseating thus she left the bucket and the cloth there,
and went into the kitchen where driver Prasad and cook
Lakshmumma were present. While, she was cleaning the floor
she saw D. Siva Shankar Reddy (A-5), T. Gangi Reddy (A-1),
Inayatullah, P. Rajasekhar, Y.S. Manohar Reddy, M.V. Krishna
Reddy, Y.S. Bhaskar Reddy (A-7) were present inside the
bedroom. She further noticed that Y.S Avinash Reddy talking
over phone also entered in to the bed room of Shri Y.S.
Vivekananda Reddy along with a Police Inspector. Thereafter, T.
Gangi Reddy (A-1) again insisted Inayatullah to get the room
cleaned. After that, Inayatullah asked her that they are insisting
to clean the blood on the floor of the bedroom and bathroom

and convinced her to clean the same.

Investigation revealed that Smt. Ragiri Lakshmi Devi, had
cleaned the blood from the bedroom and bathroom on being
instructed by Shaikh Inayatullah who in turn was instructed by
T. Gangi Reddy (A-1). On this aspect, Sheikh Inayatullah stated
that at around 07.00 AM, T. Gangi Reddy (A-1) entered into the
bedroom, and after sometime, Cl J. Shankaraiah also reached in
the house. He explained the blood present all over the bedroom

and further informed about the broken handle of Amirah in the

bedroom. However, on search he could not find the broken
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piece of handle. In between, T. Gangi Reddy (A-1) told him to
clean the blood and bring the dead body out of the bathroom.
At that time, D. Siva Shankar Reddy (A-5), Y.S. Manohar Reddy
and others were also present. He observed that T. Gangi Reddy
(A-1) was in hurry and thus instructed him 2-3 times to arrange
someone to clean the blood but he did not pay heed on the
instructions of T. Gangi Reddy (A-1). Then, T. Gangi Reddy
(A-1) shouted on him and told to get Smt. Lakshmumma (Ragiri
Lakshmi Devi) to clean the blood. Accordingly, he asked Smt.
Lakshmumma to come along with bucket and cloth for cleaning
the blood. While Smt. Lakshmumma was cleaning the blood she
started weeping and left the bedroom without finishing the
cleaning work. Thereafter, T. Gangi Reddy (A-1) himself
scratched the dried blood. Further, Tanker Basha and P.
Rajasekar Reddy were also called to clean the blood with the
towel. Moreover, T. Gangi Reddy (A-1) removed the
blood-soaked bedsheet. After cleaning bedroom T. Gangi
Reddy (A-1) asked Cl J. Shankaraiah that room was cleaned,
thus they can bring the dead body out of bathroom. Thereafter,
P. Rajasekhar, Gouse Peer @ Tanker Basha and T. Gangi

CCOQCOQCL22022233232232273

Reddy (A-1) brought the dead body from bathroom and laid on
the floor of bedroom. After applying the cotton and bandages,
" the dead body was put on a stretcher and taken to hospital in an
. Ambulance. He accompanied by one Chand Basha, P.
) Rajasekhar and Vasu carried the dead body in an Ambulance to
L Government Hospital, Pulivendula where the dead body was

kept in the mortuary.
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16.102. Invéétigéﬁdﬁ reVe':;\Iéd that wh|Ie the destruction 6i"fh.e Scene of

Crime was going on one Vara Prasad, a civil contractor and
Ex-councilor of Pulivendula was also present. In this regard, he
stated that on 15.03.2019 at around 06:40 AM, he heard the
news regarding the death of Shri Y.S. Vivekananda Reddy due
to heart attack from one Sh. Krishnamurthy (9866852691) a
party worker. Further, he got confirmed the same from Y.S.
Manohar Reddy (9701111179) at 06:55AM. At 07:15AM, he
received a call from Y.S. Manohar Reddy for arranging one
body freezer box. However, later Y.S. Manohar Reddy informed
that the body freezer box had been arranged from CSI Church.
He reached at the house of Shri Y.S. Vivekananda Reddy at
around 07:45 AM. On entering in the house and seeing the
dead body, He found that it was a confirmed murder. There was
huge blood in the bedroom as well as in the bathroom. The
body was kept in the bedroom. One lady was cleaning the blood
on the floor of the bedroom. At that time, Y.S. Bhaskar Reddy
(A-T), Y.S. Avinash Reddy (A-8), D Siva Shankar Reddy (A-5),
Dr. Venkatesh Naik, Y.S. Manohar Reddy, Jagdeeshwar Reddy,
Cl J. Shankaraiah and T. Gangi Reddy (A-1) were present in the
bedroom. At that time, Dr. Venkatesh Naik was telling that it was
not a case of heart attack. However, the process of bandaging
was also going on. Thereafter, he talked to PA M.V. Krishna
Reddy and discussed that it appears to be a clear-cut murder
and tried to know from him whether he received/ found any
evidence at the spot. He told him that he did not find anything

suspicious. He being outsider did not raise any further question
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about the murder because all the respectable family members

72 D )

- were already available there.

(
¢ 16.103. Investigation revealed that while the destruction of the Scene of
M Crime was going on Y.S. Pratap Reddy (elder brother of Y. S.
. Bhaskar Reddy) had also visited the Scene of Crime at around
C 07:20AM. When he entered in the house, he saw Y.S. Manohar
¢ Reddy sitting in hall area and also noticed that Y.S. Avinash
C Reddy (A-8), was in the garden area talking over phone.
( When he entered the bedroom M.V. Krishana Reddy, D. Siva
( Shankar Reddy (A-5), T. Gangi Reddy (A-1), Inayatullah and
( Y.S. Bhaskar Reddy (A-7), were present in the bedroom. There
( was blood on the floor near the bed, some blood on the pillow
, and bed sheet was also seen. He saw that the dead body lying
, in a pool of blood at bathroom. Further, he also noticed the
§ grievous injuries on the forehead. After seeing the grievous
( injuries on the forehead and heavy bleeding in bedroom and
( bathroom, he realized that it was not a case of heart attack,
= rather something untoward had happened. However, he did not
¢ express his views in front of other persons because Y.S.
( Avinash Reddy (A-8), Y.S. Bhaskar Reddy (A-8), and D. Siva
( Shankar Reddy (A-5) had already reached at the spot and the
4 message of heart attack was floated by them to different
( individuals. He also noticed that one maid was cleaning the
( bedroom and D. Siva Shankar Reddy (A-5) and T. Gangi Reddy
( P (A-1) were forcing her to clean up the blood immediately. On
( ,,”Jr““?"b\\f*\ seeing this he was surprised as to why they were in such a
( ¢’ , | % \Ehurry to get the bedroom cleaned. At that time CI J.
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Shankaraiah also reached in the bedroom and on seeing the
scene of crime he specifically told him “Sir why D. Shankar
Reddy and Yerra Gangi Reddy getting the scene of crime
clean as it will get complicated as they are destroying the
evidences”. He further saw that T. Gangi Reddy (A-1) removed
the blood-stained bed sheet and threw it in a corner. Y.S.
Bhaskar Reddy (A-7) and Y.S. Manohar Reddy were walking in
and out of the bedroom while D. Siva Shankar Reddy (A-5) and
T. Gangi Reddy (A-1) were destroying the evidence at the
Scene of Crime. On seeing these activities, he could not control
his emotions and left to his house. He did not visit the house of
Shri Y.S. Vivekananda Reddy again as it was a case of clear-cut

murder, which was being manipulated as heart attack.

Investigation revealed that while the destruction of the Scene of
Crime was going on Narreddy Jagdeeshwara Reddy also visited
the Scene of Crime. When he entered the hall area Y.S.
Bhaskar Reddy (A-7) was present there along with other
persons. The bedroom was bolted from inside, Y. S. Bhaskar
Reddy (A-7) took him inside the bedroom to show the dead
body. Where he saw maid Lakshmumma cleaning the blood on
the floor. Y.S. Prakash Reddy, Y.S. Pratap Reddy, Y.S. Manohar
Reddy, Ramakrishna Reddy, HC, T. Gangi Reddy (A-1), M.V.
Krishana Reddy, Inayatullah, P. Rajashekhar and Varaprasad
were present in the bedroom. After sometime, CI J.
Shankaraiah also entered in the bedroom. Then, he went
towards the bathroom where he saw the dead body lying in pool

of blood. At that time Y.S. Manohar Reddy, Y.S. Bhaskar Reddy
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{SHRI Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER GASE]
[SC-III, CBI, NEW DELHI]

(A-7), D. Siva Shankar Reddy (A-5) and C! J. Shankaraiah were
present they were telling that it is blood vomiting, however he
did not believe their version. Thereafter, the dead body was
shifted to the bedroom where he noticed a cut injury in the
right-hand palm. Moreover, the bandages were applied by
Vusireddy Sreenivas Reddy, Compounder of Y.S. Raja Reddy
Hospital and Gajjala Jai Prakash Reddy, Compounder of E.C
Gangi Reddy Hospital. Further, he saw that D Siva Shankar
Reddy (A-5) was scolding Vusireddy Sreenivas Reddy as to why
he did not bring more cotton. Home guard Nagabhushan was
capturing photographs on his phone and he was also scolded
by D. Siva Shankar Reddy (A-5) for doing so and warned him

not to share the pictures to anybody or on social media.

Investigation revealed that while the destruction of the Scene of
Crime was going on, Sh. Karna Nagabhushan Reddy, a Home
Guard also visited the Scene of Crime. He was on night duty
from 9 PM to 5 AM in the intervening night of 14/15.03.2019 in
the area. After duty, he reached home at about 05:15AM and
slept, however he got a call from one Chinna at around
06.50AM on 15.03.2019 informing that Shri Y.S. Vivekananda
Reddy has died due to heart attack. Thereafter, he reached at
the house of Shri Y.S. Vivekananda Reddy at around 07:20AM
and entered through the main door, however he was not
allowed initially to enter in the bedroom but was later allowed.

When he entered in the bedroom, he saw Cl J. Shankaraiah,

™. Y.S. Bhaskar Reddy (A-7) Y.S. Manohar Reddy, T. Gangi Reddy

5

'.-__EA-1), M.V. Krishana Reddy, Dondlavagu Shankar Reddy (A-5),

]

|
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[RC 052202050004 DATED 09.07.2020]
[SHRI Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]
[SC-IIl, CBI, NEW DEEHI]

Dr. Venkatesh Naik, Gajjala Jai Prakash — compounder,
Inayatullah and others were present in the bedroom. The room
was cleaned and the dead body was kept in one side of the
bedroom. On reporting to Cl J. Shankaraiah, he told him that
Shri Y.S. Vivekananda Reddy had died due to heart attack and
vomited a lot of blood. However, he stated that there are
grievous injuries on the both sides of head of the dead body,
how such injuries can be caused in a case of heart attack.
Further, he saw T. Gangi Reddy (A-1) changing the bedsheet. In
the meantime, cotton and bandages were brought in the room
by hospital staff and one Jai Prakash compounder accompanied
by Vusireddy Sreenivas Reddy of Y.S. Raja Reddy hospital
started bandaging of the deceased. The bandaging was done
on the orders of T. Gangi Reddy (A-1). In the meantime, as per
instruction of Cl J. Shankaraiah, he started recording a video of
the bedroom and bathroom on his mobile. On this, D. Siva
Shankar Reddy (A-5) shouted on him to stop the recording
immediately. However, CI J. Shankaraiah told D. Siva Shankar
Reddy (A-5) to let him carry on photography. On seeing the
dead body, he was not convinced it to be a case of heart attack
and it appeared to be clear cut murder. He also told this opinion
to Cl J. Shankaraiah that it appears to be a murder. On this Cl J.
Shankaraiah directed him to take a video of the deceased and

Scene of crime.

16.106. Investigation revealed that while the destruction of the Scene of

{\/ '3 5 é\\ Crime was going on Sh. R. Venkata Ramana of M/s Dharani

i ““ Neral Water, Pulivendula was also present. He stated that on
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[SHRI Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]
[SC-II, CBI, NEW DELHI]

15.03.2019, at about 0730 AM, when he was at Krishnalayam
Temple, Shri Raghava Reddy PA to Y.S. Avinash Reddy (A-8)
called him to bring water cans at the residence of Shri Y.S.
Vivekananda Reddy as he had died due to heart attack.
Thereafter, he arranged water and also reached to the house of
Shri Y.S. Vivekananda Reddy within 05 minutes and entered in
the hall area, where about 20-25 persons were present. He
noticed that the bedroom of Shri Y. S. Vivekananda Reddy was
bolted from inside. The bedroom was opened after 5-7 minutes
and Shri D. Siva Shankar Reddy (A-5), Shri Y.S. Bhaskar Reddy
(A-7), Y.S. Manohar Reddy, Cl J. Shankaraiah and other
persons came out of room. Thereafter, the dead body was
shifted from bed room to hall area on a stretcher. He noticed
that bandages had also been applied on the head of deceased.
Y.S. Avinash Reddy (A-8) was also available in the hall area.
The persons who visited the house much earlier than him by
knowing the death of Shri Y.S. Vivekananda Reddy due to heart

attack were also clearly of the view that it was a case of murder.

During investigation it is revealed that Shri Gajjala Jai Prakash
Reddy, compounder had also arranged an Ambulance from E.C
Gangi Reddy Hospital. Sh. Pappireddi Raghunatha Reddy, the
Ambulance Driver has stated that he was called by Sh. Gajjala
Jai Prakash Reddy to bring Ambulance at the residence of Shri
Y.S. Vivekananda Reddy as his dead body was to be taken for
Post Mortem at Govt. Hospital Pulivendula. Accordingly, he took

the Ambulance to the residence of Shri Y.S. Vivekananda

Reddy and parked the Ambulance inside the house of Shri Y.S.
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Vivekananda Reddy. The dead body was brought on stretcher
and they took the dead body to Govt. Hospital Pulivendula.

On this aspect, Sh. Guduru Sivarama Krishnareddy @ Babu
Lecturer revealed that on 15.03.2019 at around 06:30AM Shri
Gajjala Jai Prakash Reddy had come to his house for treatment
of his father. In the meantime, Shri Gajjala Jai Prakash Reddy
received a call from his son Gajjala Uday Kumar Reddy (A-6) to
reach immediately to the house of Shri Y.S. Vivekananda
Reddy. Accordingly, Shri Gajjala Jai Prakash Reddy left for the
house of Shri Y.S. Vivekananda Reddy. Thereafter, Sh. Guduru
Sivarama Krishnareddy @ Babu lecturer called M.V. Krishana
Reddy, who informed that Shri Y.S. Vivekananda Reddy is no
more and he asked him to come immediately, thus he also went
to the house of Shri Y.S. Vivekananda Reddy on his bike and
reached within 10 minutes. After reaching the house, he
entered in the bedroom, where he saw there was huge blood in
the bedroom and thereafter, he also went to the bathroom,
where he saw that dead body of Shri Y.S. Vivekananda Reddy
was lying there in pool of blood. He also noticed several
grievous injuries on the head of Shri Y.S. Vivekananda Reddy.
On seeing the grievous injuries and pool of blood in the
bedroom and bathroom, he clearly understood that it was a
case of murder. He also saw T. Gangi Reddy (A-1), D. Siva
Shankar Reddy (A-5), Y.S. Manohar Reddy, Cl J. Shankaraiah,
Inayatullah and M.V. Krishna Reddy were present in the
bedroom. T. Gangi Reddy (A-1) and D. Siva Shankar Reddy
(A-5), were telling to everyone that Shri Y.S. Vivekananda

J‘ J .‘\-:'{' ,/’ '-‘!?ﬂ“}; "o :‘ L(u \
B 2 \\ f‘v".!_“..". A\
= g iy -t L !
fvayia L ST it )
l ! ‘:':. f'l . | ] [ |
L;I) .: - '.‘ b iw d .-]
& B ¢
\ 77 i
'.I i ‘, | ‘1 -5 4 .,Jr
RN >
Yy L G /
\, ~ i, /1‘ Fd

Page 103 of 143



16.109.

[RC 052202050004 DATED 09.07.2020]
[SHRI Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]
{SC-Ill, CBI, NEW DELHI]

Reddy died due to heart attack. However, he was feeling that

‘it was a case of murder but could not express his emotions

before them. He further saw one lady cleaning the blood on the
floor of the bedroom on the instructions of T. Gangi Reddy (A-1)
and D. Siva Shankar Reddy (A-5). They were discussing for the
arrangement of body freezer box quickly and Y.S. Manohar
Reddy asked him to arrange the same. However, in the
meantime, he received a call and came out of the bedroom.
Thereafter, he again tried to enter inside the bedroom but he
found that the bedroom was got closed from inside. He
remained there for about 10-15 minutes and there was crowd
outsid.e the house. He also heard discussion among the people
that everybody who went inside the bedroom and seen the
dead body of Shri Y.S. Vivekananda Reddy clearly stated that it
was a case of murder against the version of family members
present inside the house, who were saying it to be a case of

heart attack.

Investigation revealed that on being informed by Y.S. Avinash
Reddy (A-8), Shri J. Shankaraiah, Cl Pulivendula along with 03
constables arrived at the house of Shri Y. S. Vivekananda
Reddy at around 7.15 AM, however, none of the constables
were allowed to enter inside the house by D. Siva Shankar
Reddy (A-5). Thus, he alone went inside the house, where he
saw Y. S. Bhaskar Reddy (A-7), Y.S. Manohar Reddy, Y.S.
Pratap Reddy, T. Gangi Reddy (A-1), D. Siva Shankar Reddy
(A-5), Shaikh Inayatullah, Shri Gajjala Jai Prakash Reddy,
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Dr. Venkatesh Naik and some other persons inside the
bedroom. Further, he saw that a huge quantity of blood was
present in the bathroom and bedroom was got cleaned by Smt.
Ragiri Lakshmi, a maid working in the house of Late Shri Y.S.
Vivekananda Reddy, on being forcibly instructed by the T. Gangi
Reddy (A-1) and D. Siva Shankar Reddy (A-5). Further, in order
to conceal the grievous injuries inflicted on the body of Shri Y.S.
Vivekananda Reddy, the same were got cleaned and bandaged
with the help of compounder Shri Gajjala Jai Prakash Reddy
(father of Gajjala Uday Kumar Reddy- A-6). On objecting
these activities, Cl J. Shankaraiah was intimidated by D. Siva
Shankar Reddy (A-5) to keep mum about the grievous injuries
on the body of Shri Y.S. Vivekananda Reddy and to manage it
as an occurrence of heart attack and blood vomiting. Moreover,
on the instructions of the accused persons, a body freezer box
was also brought immediately to put the body of the Shri Y.S.
Vivekananda Reddy for display so that the brutal murder could
be hidden from the public view by decorating the dead body
with flowers. In the meantime, the D. Siva Shankar Reddy (A-5),
T. Gangi Reddy (A-1), Y.S. Avinash Reddy (A-8) and their close
associates were convincing the visiting persons that Shri Y.S.
Vivekananda Reddy had died due to blood vomiting and heart
attack. He also stated that YS Avinash Reddy (A-8), D. Sankar
Reddy (A-5), and T. Gangi Reddy (A-1) told him that registration

of case is not necessary and to not to go for post mortem.
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16.110. During investigation Shri M.V Krishna Reddy (PA of Shri Y. S.

Vivekananda Reddy and complainant in the case) who was
the first person to arrive at the house of Shri Y.S. Vivekananda
Reddy and remained present till the dead body was taken to the
hospital for Post-mortem, stated that when he saw the vehicle of
Y. S. Avinash Reddy (A-8) he came outside the house and
received Y.S. Avinash Reddy (A-8) and further accompanied
them while entering in the house. D. Siva Shankar Reddy (A-5)
and E.C. Surendra Nath Reddy also followed Y.S. Avinash
Reddy (A-8). All three went to the bedroom and bathroom to
see the dead body of Shri Y.S. Vivekananda Reddy. Thereafter,
all three (D. Siva Shankar Reddy (A-5), E.C. Surendra Nath
Reddy and Y.S. Avinash Reddy (A-8)) had discussion among
themselves however he could not hear the same being at a
distance. After sometime, Y.S. Avinash Reddy (A-8) and E.C.
Surendra Nath Reddy went towards the garden area and D.
Siva Shankar Reddy (A-5), remained in the hall area. In the
meantime, Y.S. Bhaskar Reddy (A-7), Y.S. Prakash Reddy, Y.S.
Manohar Reddy, Y.S. Pratap Reddy, and T Gangi Reddy (A-1)
also reached at the house. They also went inside the bedroom
and bathroom. After sometime, Cl J. Shankaraiah also reached
there. At that time D. Siva Shankar Reddy (A-5), Y.S. Manohar
Reddy, T. Gangi Reddy (A-1), Dr. Naik, Councilor Vara Prasad,
compounder Jai Prakash Reddy, Cl J. Shankaraiah, Inayatullah,
Tanker Basha, P. Rajashekhar and himself were present in the
bedroom. He heard from T. Gangi Reddy (A-1) saying that it is
""a\blood vomiting, D. Siva Shankar Reddy (A-5), Y.S. Manohar

. \_
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[SHRI Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]
[SC-IIl, CBI, NEW DELHI]

Reddy and CI J. Shankaraiah did not react on the version of T.
Gangi Reddy (A-1) and agreed that it was a blood vomiting. But
he countered them saying that how a pool of blood can be a
vomiting and also added that there were serious injuries on the
forehead but they did not pay heed to him. The cleaning of the
bedroom and bathroom was done on the instance of family
member Y.S. Bhaskar Reddy (A-7), T. Gangi Reddy (A-1) and
D. Siva Shankar Reddy (A-5). Cl J. Shankaraiah was also
present in the bedroom. Thereafter, the dead body was shifted
from bathroom to bedroom under the instructions of D. Siva
Shankar Reddy (A-5) and T. Gangi Reddy (A-1). The bedsheet
was changed by T. Gangi Reddy (A-1) who also brought a shirt
to change the blood-soaked clothes but, in the meantime,
Inayatullah noticed grievous injuries behind the head. The
cotton and bandages were arranged and applied by Jai Prakash
compounder and one other compounder. Y.S. Manohar Reddy,
D. Siva Shankar Reddy (A-5), T. Gangi Reddy (A-1) and Y.S.
Bhaskar Reddy (A-7) were present in the bedroom while the
bandages were applied. In the meantime, N. Rajashekhar Reddy
talked to Cl J. Shankaraiah and told him to register an FIR.
Accordingly, a complaint was lodged by him. However, the
complaint was drafted under the dictation of D. Siva Shankar
Reddy (A-5). Cl J. Shankaraiah after going through the
complaint advised him to mention the details of injuries on the
forehead and back side of the head and right-hand palm.

Accordingly, the changes were made in the complaint and case

'-‘f:‘;“\,:}?kas registered.
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[RC 052202050004 DATED 09.07.2020]
[SHRI Y.8. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]
[SC-Iil,"CBI, NEW DELHI]

Investigation revealed that after cleaning the Scene of Crime
and applying bandages on the dead body of Shri Y.S.
Vivekananda Reddy, one body freezer was arranged through
one Shri Vemavaram David Sikhamani, Secretary, CSI Town
Church Pulivendula for the purpose of public display of dead
body. On examination, Shri Vemavaram David Sikhamani stated
that he received a call from Y.S. Prakash Reddy at about 07:20
AM, and he told him to send a body freezer box at the
residence of Shri Y.S. Vivekananda Reddy. Accordingly, he
accompanied with Sexton P. Nillaiah carried a body freezer box
to the house of Shri Y. S. Vivekananda Reddy in an auto, and
kept the body freezer box in the hall and a bed sheet was also
spread in the box. However, after 10 minutes it was informed
that the body will be taken to Hospital for Post Mortem and

there is no need of the body freezer box.

It is revealed that Inayatullah, Smt. Ragiri Lakshmi and Yeddula
Prakash were present in the Hall area and heard the discussion
among Y. S. Bhaskar Reddy (A-7), D. Siva Shankar Reddy
(A-5), Y. S. Avinash Reddy (A-8), Y. S. Manohar Reddy that
cotton bandages and body freezer box were required to be
arranged. Therefore, arrangement for body freezer box was part
of plan of destruction of Scene of Crime. Shri J. Shankaraiah, ClI
Pulivendula stated that the body freezer box was brought by the
accused persons to put the body for public display after
bandaging and floral decoration so that the injuries present on

the body could not be noticed by the general public.

W
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[SHRI Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]
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16.113. During investigation, all the early visitors after seeing the dead
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body stated that death of Shri Y.S. Vivekananda Reddy was
suspicious and appeared to be a case of murder, and not a case
of death due to heart attack and blood vomiting. However, Y. S.
Avinash Reddy (A-8) and Y.S. Bhaskar Reddy (A-7) and their

-\E);her close associates after reaching at the Scene of Crime and

S eing the dead body of Shri Y.S. Vivekananda Reddy in pool of

ok
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[SHRI Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]
[SC-HII, CBI, NEW DELHI]

blood with grievous injuries, nelther mformed nor wa&ed wfgr the
immediate relatives of the deceased i.e. (1) Mrs. Y.S.
Sowbhagyamma — wife of the deceased (2) Mrs. N. Suneetha
Reddy — daughter of the deceased. Rather giving the colour of
natural death (due to heart attack) got cleaned and dressed up

the Scene of Crime.

It is further revealed that T. Gangi Reddy (A-1), D. Siva Shankar
Reddy (A-5) and Y.S Avinash Reddy (A-8) also tried to hush up
the murder of Shri Y.S. Vivekananda Reddy by insisting Cl J.
Shankaraiah that registration of a criminal case and carrying out
post mortem was not necessary. Moreover, while Jodging the
complaint at Police Station - Pulivendula on 15.03.2019 by M.V.
Krishna Reddy, D. Siva Shankar Reddy (A-5) had dictated a
vague complaint without even mentioning about the presence of
grievous injuries, the dead body lying in the pool of blood and
presence of huge blood in bedroom of the deceased. However,
Cl, J. Shankaraiah did not agree to register the FIR on the basis
of vague complaint. Subsequently, as per the instructions of Cl
J. Shankaraiah, the complaint was modified by mentioning the
injuries and presence of heavy amount of blood at the Scene of
Crime and a FIR No. 84/2019 U/s 174 Cr.P.C was registered,
despite being it a clear case of murder. The analysis of google

takeout of email id d.shankarieddy 1967 @gmail.com belonging

to D. Siva Shankar Reddy (A-5) i.e., reveals that location of D
Siva Shankar Reddy (A-5) from 08:25 AM to 12:45 PM on

~ “ e \15 03.2019 was near the Police Station - Pulivendula which

shows that D. Siva Shankar Reddy (A-5) was present along with
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[RC 052202050004 DATED 09.07.2020]
[SHRI Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]
[5C-1il, CBI, NEW DELHI]

M.V. Krishna Reddy while registration of the case at Police
Station - Pulivendula. It is also revealed that between this period
location of mobile phone of Yadati Sunil Yadav (A-2) was at the
Police Station Pulivendula from 09.12 AM to 09.46 AM as per
the analysis of his google takeout. Further the CDR analysis
reveals that during this period D Siva Shankar Reddy (A-5) was
in contact with Y.S. Avinash Reddy (A-8), Y.S. Bhaskar Reddy
(A-7), and T. Gangi Reddy (A-1) as D Siva Shankar Reddy (A-5)

had exchanged several calls with them, which are as follows.

N
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Party - A Party - B Date Time Duration | Call
(Sec.) Type

9440203852 9502771232 15-03-2019 | 08:25:20 | 15 ouT
(D Shankar Reddy) (Bhaskar Reddy)
9440203852 9989067352 15-03-2019 | 08:34:32 | 24 out
(D Shankar Reddy) (Avinash Reddy)

| 0440281444 9989067352 15-03-2019 | 08:46:27 | 61 ouT
{Gangi Reddy) (Avinash Reddy)
9440203852 9989067352 15-03-2019 | 08:49:22 | 47 IN
(D Shankar Reddy) (Avinash Reddy)
9440203852 9989067352 15-03-2019 | 09:12:26 | 50 out
(D Shankar Reddy) (Avinash Reddy) .
9440203852 9440281444 (Gangi | 15-03-2019 | 09:32:40 55 ouT
(D Shankar Reddy Reddy)
9440203852 9573508123 15-03-2019 | 09:52:53 | 12 IN
(D Shankar Reddy) (MV Krishna Reddy)
9440203852 9573508123 ' 15-03-2019 10:17:30 | 15 IN
(D Shankar Reddy) {MV Krishna Reddy)
9440203852 9989067352 15-03-2019 10:25:43 | 16 IN
(D Shankar Reddy) (Avinash Reddy)

9440203852 9989067352 15-03-2019 10:33:54 | 18 ouT
(D Shankar Reddy) (Avinash Reddy)

| 9440203852 9989067352 15:03-2019 | 10:37:09 |30 | OUT
(D Shankar Reddy) (Avinash Reddy)
9440203852 9989067352 15-03-2019 11:45:11 40 N
(D Shankar Reddy) (Avinash Reddy)

9440203852 9573508123 15-03-2019 12:03:.05 | 16 IN
(D Shankar Reddy) (MV Krishna Reddy)
9440203852 9989067352 15-03-2019 12:37:13 | 35 IN
(D Shankar Reddy) (Avinash Reddy)
9440281444 9502771232 15-03-2019 13:04:20 19 OouT
(Gangi Reddy) (Bhaskar Reddy)
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[SHRI'Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]
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Invest|gat|o‘ﬁ_|f;-\;(~aa|ed that the said FIR was registered only after
the intervention of Shri N. Raj Shekhar Reddy, who after
receiving information from M. V. Krishna Reddy regarding the
letter containing name of Driver Prasad and seeing the
photographs sent by Shaikh Inayatullah had suspected that it
was not a case of natural death, therefore, he insisted M.V.
Krishna Reddy to get registered a criminal case in the matter.
Further, to pursue registration of case he also spoke to Sh. J.
Shankaraiah, CI on the phone of M. V. Krishna Reddy.
Therefore, the accused persons could not succeed in

concealing the design of murder by showing it to be a case of

natural death by heart attack and blood vomiting.

INQUEST PROCEEDINGS

Investigation revealed that the dead body of Shri Y.S.
Vivekananda Reddy was shifted from his residence to Govt.
Hospital, Pulivendula at around 08.15-08.30 am in an
Ambulance. The immediate relatives of Shri Y.S. Vivekananda
Reddy i.e. wife, daughter, brother, son-in-law could reach
Pulivendula only by 12:30 hrs from Hyderabad. As per Inquest
Report, the proceedings had commenced at 09.00 AM on
15.03.2019 by CI J. Shankaraiah in presence of three inquest
witnesses namely [1] Sarreddy Siva Prakash Reddy [2] N.
Jagdeeshwara Reddy and [3] Ajjuguttu Venkata Narayana
Reddy at the mortuary room of Govt. Hospital Pulivendula. As
per Inquest proceedings, Shri Y.S. Vivekananda Reddy was
\vearlng dark blue Color full sleeve cotton check shirt and

s ofollowing injuries were found on his dead body:
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[A] Two deep cut bleeding injuries side by side on mid foreheéd with
same length of width about 01 inch and while about 3.5 inches of
length and 06 inches of deep.

[B] Cut injury on right side of head with length about 03 inches and
width about 01 inches.

[C] Cut injury on left side of head with length about 02 inches and
width about 01 inches.

[D] Cutinjury about left side ear at its just rear side with length about
02 inches and width about 01 inch.

[E] Deep cut injury on rear side of head with length about 04 inches
and about 02 inches.

[F1 Injury below left eye.

[G] Cut injury over right palm with length about 02 inches and width

about 01 inches.

16.117. It is revealed that the Inquest proceedings had shown concluded

at 12.30 PM, in the presence of immediate relatives namely Smt.
Y.S. Sowbhagyamma (wife of Y.S. Vivekananda Reddy), Smt.
N Suneetha Reddy (daughter), Shri N Raj Shekhar Reddy
(son-in-law) and thus J. Shankaraiah, Cl had obtained their
signatures on the Inquest report. Further, M.V. Krishna Reddy
had also signed as a complainant for initiating 174 Cr. PC
proceedings. In the Inquest report, it was concluded that some
unknown persons had committed the murder of deceased with
some weapons. Thus, section of FIR was altered from 174 Cr.
PC to 302 IPC. Thereafter, the dead body was handed over to
one constable namely Ravi Naik of Police Station Pulivendula for

the purpose of getting Post mortem examination carried out.

)
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DEAD BODY WHILE BEING SHIFTED TO HOSPITAL: INJURIES CONCEALED
(AVAILABLE IN THE MOBILE PHONE EXTRACTION DATA OF Y. GANGI REDDY)

POST-MORTEM EXAMINATION & OPINION

16.118. It is further revealed that after the inquest proceedings,

Post-mortem examination of the dead body of Shri Y. S.

P i P ey .;;V'vekananda Reddy was conducted at Govt. Hospital
f*"f§?< 74 .,"::'\E@}\/endula by doctors namely Dr. A. Jyothsna and Dr. L.
an. ar o ‘_.' X 4 - )
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Ananda Kumar, which commenced at 12.35 PM. In the PM

examination, following injuries were found on the dead body:

1. A lacerated injury vertical in position measuring 7 x 2 c.m
over left side of forehead of bone deep with evidence of

comminuted displaced fracture of frontal bone.

2. A lacerated injury of 7.5 x 5 c.m which is oblique in position
of bone deep by the side of fist injury extending to middle of

parietal bone with brain matter.

3. Seeping out with evidence of comminuted fracture of frontal

bone with segmental loss of bone.

4. A lacerated injury of 7.5 x 1.5 ¢.m horizontally placed of skin

deep bilaterally over temporo parietal region.

5. A lacerated injury of 8.5 x 5 c.m of bone deep present over
left occipital region extending to parieto occipital junction

with evidence of linear fracture of occipital bone.

6. A lacerated injury of 1 x 1 c.m present over lateral 1/3 of left

eye brow which is skin deep.
7. A contused abrasion 2 x 0.5 c.m present over left cheek.

8. A lacerated injury of 3 x 1.5 c.m present over palmar

surface of root of right index finger extending to root of right

thumb.

Contused swelling over dorsum right palm.

Page 115 of 143



f\
('\
™ ‘
[RC 052202050004 DATED 09.07.2020]
[SHRI Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]
- [SC-I, CBI, NEW DELHI]

Page 116 of 143




D20 D D D

2

COCOR 002022299333

16.119.

16.120.

[RC 052202050004 DATED 09.07.2020]
[SHRI Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]
[SC-HI, CBI, NEW DELHI]

During Post-mortem in the internal examination, stomach was
found empty and some internal organs were preserved for
further examination at Regional Forensic Science Laboratory,
Kurnool. As per Preliminary Report, the cause of death was
opined as Haemorrhagic shock, injury to vital organ i.e. Brain.
Thereafter, the Final opinion on Post-mortem Examination was
received on 30.07.2019 in which the cause of death was shown
as “Haemorrhagic shock, injury to vital organ i.e. Brain.
Further, the Time since death was concluded to have
occurred about 8-12 hrs prior to Post-mortem” (PM
examination commenced at 12.35 PM). After Post-mortem
examination, the dead body was handed over to Dr. Narreddy

Suneetha Reddy (daughter of the deceased).

During investigation in order to ascertain the time of injuries
inflicted on the body of Shri Y.S. Vivekananda Reddy, opinion
was also sought from AIIMS, New Delhi. The board constituted
consisting Dr. Abhilash S., Senior Medical Officer, Dr. Abhishek
Yadav, Additional Professor and Dr. Kulbhushan Prasad,
Additional Professor vide report dated 10.10.2022 opined that
“the Medical Board after perusal of documents, photos and
videos unanimously concludes that the injuries observed in
this case are fresh in duration and the time of infliction of
the injuries is less than 12 hrs. which is corroborating with

the time since death of post mortem examination.”
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16.121. During investigation, Department  of Fofensic Medicine,
Government Medical College, Kadapa vide report dated

28.08.2021 regarding weapon of offence has opined as under: -

(1)Whether the injuries marked at Sr. No. 1 to 9 in the post
mortem report dt: 15.03.2019 are caused by sharp

edged or blunt weapon?
Answer: - Sharp Edged weapon.

(2)Whether the injuries are caused by an axe?
Answer: - Yes may be possible.

(3)Whether the injuries mentioned in the PMR were

Sufficient to cause death of the deceased?
Answer: - YES

(4)Whether death of Y.S. Vivekananda Reddy is homicidal

in nature?

Answer: - Nature of death can be determined by
Investigating Officer. As per the pattern of the injuries

recorded on the person of the deceased during the post

= EZ I mortem, it seems homicide.
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OUTCOME ON NOTE WRITTEN BY DECEASED

16.122. On this aspect during investigation Shaik Dasthagiri (A-4,
turned approver), had disclosed that all 04 accused assailants
had tortured Shri Y. S. Vivekananda Reddy before murder and
forced him to write a false note mentioning that his driver
Prasad had beaten him badly and he should not be spared. The
relevant extract of 306 Cr. PC statement of Shaik Dasthagiri on

this aspect is reproduced in translated form:

A Then Yerra Gangi Reddy said that," make this fellow to
(Abusive language) write one letter. Then myself and Sunil
Yadav caught hold of the shirt of Vivekananda Reddy and
dragged him near to the cupboards and made him to sit on his
knees and asked to write one letter with his pen, but he refused
to it. Then we four beat him up too much. Then Yerra Gangi
Reddy said that, "hey fool (literal translation of the used abusive
term is "son of the prostitute") if you write a letter then we will
leave you and if you don't write then we will kill you (and leave).
Later, Vivekananda Reddy agreed to write. Then Sunil Yadav
made him write, ". Then Sunil Yadav made him to write, "l asked
my driver to come to the duty (a bit) early, (because of it) so he
tried to kill me. So (you) don't leave driver Prasad, don't leave

driver Prasad,” and wrote "yours Vivekananda Reddy". Then we

threw the pen and the letter on his bed....”

16123 Investlgatlon has revealed that M. V. Krishna Reddy informed
Sh N. Raj Shekhar Reddy at 06.15.32 AM (47 Sec.) and Sh. N.
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Siva Prakash Reddy at 06.18.26 AM (78 Sec.) regarding death
of Shri Y. S. Vivekananda Reddy and being fallen in the

50 0 D D) D) )

bathroom in a pool of blood. Immediately after, M. V. Krishna

:_‘ Reddy and Y. Prakash noticed a blood-stained note in Telugu
which was purportedly written by deceased in his own

f‘ handwriting before his murder, which was lying on the floor of

ok bedroom in between sofa and the bed. The translated contents

( of this note are as follows: -

(

( “My driver, | called him for duty early, so he beat me like

( death. | found it difficult to write this letter. Do not leave driver

( Prasad. Do nof leave driver.

C Yours

( Vivekananda Reddy’

(

(

(

¢

(

C

.

C

(

( GED

C TOGRA’PH OF THE PURPORTED DYING DECLARATION

C
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|hvestigétion reAvea'Ie}d that after gding through the contents of
the note Sh. M. V. Krishna Reddy again made a call to Sh. N. Raj
Shekhar Reddy at 06:29:04 AM (347 Sec.), informing him that
he had found one note mentioning the name of driver Prasad
and he read out the contents of the note to Shri N. Raj Shekhar
Reddy. On this, Sh. N. Raj Shekhar Reddy suspected that there
was some foul play and it was not a case of natural death,
therefore, in order 1o prevent mishandling of the note and to
save driver Prasad from public ouirage, he told Shri M. V.
Krishna Reddy to keep the note in safe custody till the arrival of
family members at Pulivendula. Moreover, Shri N. Raj Shekhar
Reddy and his wife did not have any suspicion on Driver Prasad

and considered him to be a loyal person.

Investigation revealed that in the meantime Shaikh Inayatullah
reached at the house of Y. S. Vivekananda Reddy when Smt. K.
Sasikala along with her 04 associates were already present
outside the main door of the house. After reaching Shaik
Inayatullah took some photographs and sent to N. Raj Shekhar
Reddy at 06:35:49 through WhatsApp. However, in these
photographs the said note is not seen. Therefore, M. V. Krishna
Reddy had removed the note before arrival of Shaikh

Inayatullah.

Investigation revealed that after removing the said note from

SoC, M.V. Krishna Reddy had given this note to Y. Prakash for

g is keeping it in the dickey of his scooter, however he refused to do

"uff;f‘"so. Then, M.V. Krishna Reddy asked him to give it to his wife

3
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Smt. M. Sujatha for keeping it in safe custody. Thereafter, he
wrapped the note in a piece of Newspaper and handed over the
same to Smt. M. Sujatha w/o M.V. Krishna Reddy. After
receiving the said note, Smt. M. Sujatha, on seeing the blood on
the note got scared and called his son namely M. Rajesh Kumar
Reddy. Further, on assurance of his husband, she kept the note
at her home. Since, she had to proceed to Proddatur for some
domestic work therefore she was not available at her house
after 10:00 AM. Her husband, M.V. Krishna Reddy collected the
note from home when she was not available. During handing
over the said note to Smt. M. Sujatha by Y. Prakash, there has
been some telephonic exchange amongst them which is
reflected in the CDR of M.V. Krishna Reddy and Y. Prakash
which shows that the said note was handed over to Smt. M.

Sujatha at around 8:15 AM on 15.03.2019 as follows:

1%t Party Type 2™ Party Date Time | Seconds

9573508123 Outgoing 9030250898 15-MAR-19 | 08:01:51 85

(MV Krishna Reddy) (M. Sujatha)
9573508123 Outgoing 9985865752 15-MAR-19 | 08:10:46 18

(MV Krishna Reddy) (Y. Prakash)
9573508123 Outgoi_ng 9985865752 15-MAR-19 | 08:14:21 14

(MV Krishna Reddy) (Y. Prakash)
| 9573508123 Incoming 9000721009 15-MAR-19 | 08:17:03 68

(MV Krishna Reddy) (M Rajesh K Reddy)

9573508123 Outgoing 9030250898 15-MAR-19 | 08:20:28 43

(MV Krishna Reddy) (M. Sujatha)
9573508123 Outgoing 9030250898 15-MAR-19 | 09:01:21 58

(MV Krishna Reddy) (M. Sujatha)
9573508123 Incoming 9030250898 15-MAR-19 | 09:09:59 13

'w Krishna Reddy) (M. Sujatha)
| = 8§73508123 Incoming 9030250898 15-MAR-19 | 09:16:44 10

e -I:'{‘My K;?s\hna Reddy) (M. Sujatha)
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16.127. Investigation revealed that Shri N. Raja Sekhar Reddy, on
suspecting unnatural death of Shri Y. S. Vivekananda Reddy
insisted M.V. Krishna Reddy to get registered a criminal case in
the suspicious death of Shri Y.S. Vivekananda Reddy. To
pursue the registration of case, he also spoke to Sh. J.
Shankaraiah, Cl through the phone of M. V. Krishna Reddy. Sh.

J. Shankaraiah, Cl has corroborated this fact.

16.128. It is further revealed that after arrival of N. Raja Shekhar Reddy
and Dr. Suneetha Reddy at Pulivendula, M.V. Krishna Reddy
handed over the said note lifted from the Scene of Crime to Shri
N. Raja Shekhar Reddy who after completion of Post-mortem
Proceedings handed over the same to 10 of the case in
presence of Shri Rahul Dev Sharma, then SP Kadapa on a

handing over memo.

16.129. During investigation, local police considering the act of M.V.
Krishna Reddy and Y. Prakash in removing the note from SoC
to be criminal in nature, had arrested both these persons on

28.03.19. However, both were granted default bail on 27.06.19.

16.130. During investigation the expert opinion furnished by CFSL,
Hyderabad vide report dated 21.07.2020 has confirmed the
handwriting of Shri Y.S. Vivekananda Reddy on the said note.

16.131. During the course of investigation, the said note was subjected

e e to Forensic Psychological Analysis. Vide report No.
- B A

7o e W |
oy , . NGFSL-2021/A-662/58 dated 10.01.2022, CFSL, New Delhi has
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opined that the questioned handwriting was written under

duress and extreme thought process.

16.132. Investigation revealed that the said note was lying on the floor of
the bedroom whereas the dead body was found lying in the
bathroom around 15-20 feet away. However, seeing the
condition of dead body it can be understood that before death,
deceased would not have been in a position to keep the letter at
such a distance. The note itself contains blood stains in the
lower edge which shows that while writing the said note the
deceased had already sustained deep injury on his palm. Since
the deceased was also in possession of mobile phone in
working condition therefore making a distress call while being in
injured condition, would have been easier for him than writing
note, after arranging paper and pen. It shows that the assailants
had forcibly made him to write the said note to mislead the case

and to shield the actual accused persons.

16.133. During investigation though it has emerged that the said note
has got contaminated being passing through several hands,
however no malafide intention could be attributed behind
removing the said note from the Scene of Crime and keeping it
in safe custody as per instructions of N. Rajashekhar Reddy.
The same was handed over to the local police on their arrival on
the same day in the evening through a handing over Memo.
Further, in order to find out some chance print on this note,
Nlnhydrln Test is under process after obtaining permission of

this Hon’ble Court.
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MOBILE PHONE OF THE DECEASED

Investigation revealed that apart from the aforesaid note, M. V.
Krishna Reddy had also removed mobile phone of Y.S.
Vivekananda Reddy from the scene of crime on his own volition.
As per statement of M. V. Krishna Reddy, he had noticed the
phone while he saw a call coming from one Ravi Vempalli. The
phone was on silent mode. As per Forensic extraction report
obtained during investigation, in the call log, certain missed calls
are existing including one in the name of ‘Vmp Ravi’
(+919440281211) at 06:34:04(UTC+5:30) on 15-03-2019.
However, it is revealed that before the call of Ravi Vempalli,
another call originating from mobile phone No. +918008650069
on 15-03-2019 at 06:20:21(UTC+5:30) was rejected. Therefore,
it indicates that M.V. Krishna Reddy had picked up the mobile
phone at 6:20 AM and kept the phone with him. During
investigation, chance print lifted from the mobile phone of

deceased has been found matching with M. V. Krishna Reddy.

The absence of mobile phone at the SoC was noticed by Shri D.
Nagaraja, SDPO Pulivendula, while he was preparing
Observation cum seizure memo of the Scene of Crime. He
observed that though deceased was using mobile phone
however same was not available at the place of offence.
Therefore, he enquired from M.V. Krishna Reddy about the
mobile phone of deceased. On which, Shri M.V. Krishna Reddy

. stated that at his arrival, he noticed that mobile phone of Shri

”“" -Y.S. Vivekananda Reddy was lying on the sofa of bedroom

W 20N
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therefore anticipating misuse of the phone, he took the phone
and kept in his pocket. Thereafter, Shri M.V. Krishna Reddy
directly handed over the mobile phone to Shri D. Nagaraja,
SDPO, Pulivendula, Investigating Officer of the case on
15.03.2019 at 05:00 PM in the presence of witnesses. As per
the statement of Shri M.V. Krishna Reddy the mobile phone of

deceased was in his possession until the same was handed

over to police.

The said mobile phone was got forensically analyzed by local
police during its investigation. On scrutiny of the data extraction
report dated 23.05.2019, it is revealed that deceased had
received a SMS 15-03-2019 01:31:06 (UTC+5:30) from mobile
phone number +91 8309852627 saved in the name of
«Sambasiva Reddy” in his contact list. Since, this message has
been shown as “read” therefore it is indicated that by this time,
the deceased would have been alive. The contents of this

message were as such:

“Eppudunna ni kuturu oka paapisti Munda, manasu& maanavatvam layni
pasuvu. Oka aada puttuka putti,.inko ammaye ayena naa samsara jevitam
naasanam chaysina raaxasi munda ni kuturu. Naa usuru tagili ni kuturi
kuturu jevitam ni kuturi kannula mundaray sarva naasanam ayepotundi.ee
ghoram chusina ni kuturu gundaylu baadukoni kumili kumili adustundi.
Edi ni kannula mundaray jarugutundi bcoz edi kaliyugam. Edi jaragani roju
Dayvudu laydu, Dayvuni Mahima laydu ani naynay oppukunta. Inka small
pig,big pig la chaavulu anta bhayamkaramga untaaye antay....holy Sm

kanniti usuru inta powerful ga untundaa ?ani nuvu talachukuntaav.”
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-

16.137. From

The English translation of the message is as such:

“Your daughter is an animal and who does n

ot have humanity and heart.

Though she born as a lady, she spoiled another lady marriage life. By

having my suffering your da

eyes. By seeing all this your daughter will cry by be

ughter’s life will also collapse in front of your

ating her heart. This

will happen in front of your eyes because this is Kaliyug. If it is not

happened on that day, | will agree that there is no god and his grace.

Then your deaths will be terrible like small Pig and Big

the power of curse of holy woman. 7

the said mobile

Pig. You will feel

phone number +91 8309852627

(Sambasiva Reddy) several other deleted messages were also

retrieved. Details of recovered deleted messages are as under:

Party

Time

From
+918309852627
Sambasiva
Reddy*

| 14-03-2019
11:14:35
(UTC+5:30)

From
+918309852627
Sambasiva
Reddy*

Sambasiva
Reddy*

+918309852627

07:55:22
(UTC+5:30)

13-03-2019
07:53:08
(UTC+5:30)

13-03-2019 |

Message

Anduku naa calls answer
chayyavu lanjakoduka? Satan
lanja ni maatramay satisfy
chaystay chaalu
anukuntunnaavaa cheater?
Niku oka kuturu undi,naa
usuru ni kuturu ki tagili sarva
naasanam  ayepoye  roju
Antho duramlo laydu .

Naa kanniti usuru tagilay...,7
years nundi naasanam
ayepotunnaaru.  Ee saari
kuda naa kanniti usuru
tagulutundi, tagalaali
Dayvudaa....ani balamga
prayer chaysta. Ni kovvu
inkaa inkaa karagadaanikay
Ela prayer chayyaalsi
vastondi.
Naakaynduku

antaav,campaign chaystaav,
Ys inti payru teesaysi
terugutunnaa antaav. Avari
chayvulo puvvulu
paydutunnaavra? Janaallo
untay Kallu kanabadavaa niku
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English

| Translation

Why you bastard
does not answer
my phone calls?
You cheater do you
think that it is
sufficient to satisfy
the evil women.
There is no more
days to destroy
your daughter’s life

| by my curse.

____ |arrogance.
politics

You are being
destroyed for the
past 7 years due to
my curse only. This
time also, | will pray
God and you will be
surely cursed. | am
made to pray like
this due to your

You say that wh
do | need politics
but you campaign.
You say | have
removed YS family
name....whom are
you cheating. You
become blind when




)
(>
()

[RC 052202050004 DATED 09.07.2020]
[SHRI Y.S. VIVEKANANDA REDDY MURDER CASE]

[SC-IIl, CBI, NEW DELHI]

Tthan 5 days avutondi call

chaysi. Dayvudu
chustunnaadu . Naa kanniti
usuru,naa saapam , huvu haa
patlaqA patla chaystunna
paapam mottam tagili 5 days
lo....eppudunna ni kutury,ni
kuturu bhartha Jpillalu
chachipotaaru. Dayvuni mida
ottu.,.,.naa saapamtagalaali,
tagulutundi .

you are amidst
public. You son of a
whore!! Its been
more than 5 days
that you have
called. God is
watching my plight,
my curse... All the
sin done to me.... In
5 days....| curse that
your daughter. your
son-in-law and
children will die. My
curse shall happen.

+918309852627
Sambasiva
Reddy*

12-03-2019
15:04:16
(UTC+5:30)

Afzal anna ticket kosam tana
prayathnaalu tanu
chaystunnappudu...nuvu
interfere ayye

While Afzal Bhai
was making his
efforts for his
Ticket....... You
interfered

+918309852627
Sambasiva
Reddy*

12-03-2019
08:59:08
(UTC+5:30)

Oka innocent& holy parent ki
kuturu ayena nannu prati roju
maanasika  himsaki  guri

chaystunnaav&

chaystunnaaru. Dayvudu
mottam chustunnaadu. Ni
kannula mundaray
eppudunna ni kuturu& ni
kuturu familyni sarva

naasanam chaystaadu ni
kannula mundaray. Edi chusi
ni kannullo raktam kaarina
roju..,nannu baadha payttindi,
adipinchindi falachukoni
nuvu kumili kumili gundaylu
baadukoni adustaav.

Every day you are
harassing me who
is the daughter of
one innocent and
holy parent. God is
seeing everything.
Sometime God will
destroy your
daughter and her
family life in front of
your eyes itself. By
seeing this blood
will come from your
eyes and you
realize all you have
suffered me and
you will cry by
beating on your
heart.

| +918309852627
Sambasiva
Reddy*

12-03-2019
08:44:36
(UTC+5:30)

Ni mida dwaysam, assahyam,
kopam mottam A mida
chupistunna.  Ninna  hyd
nundi taychina bomma ni
pagalagottaanu. Kopam tho
chaytilo unna bat
vesirigottaanu, bat bomma ki
Balamga tagili  mukkalu
mukkalu ayepoyendi. Naa
bomma nuvu anduku
pagalagottaav? Naa bomma
pagilipoyendi " ani A Chaalaa
chaalaa adchaadu. Night 2
am ki kuda nuvu Satan lanja
prakka lo padukuntunnaavu

anay alochana kuda
bharinchalayka, A ni Chaalaa
chaalaa tittaanu

“nidrapokunda

Al the hatred,
anger towards you,
| am showing it on
A. | broke the toy
brought from
Hyderabad

yesterday. | threw
the bat in anger.
The bat hit the toy
forcefully and it
broke into pieces.
Why did you break
my Toy? Saying
that "My toy got
broken" A wept a
lot. Thinking that
you are sleeping
with that whore in
the night at 2.00 |
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masulutunnaadu ani. A
adustu chayppaadu,” nuvu
anduku nannu orikay gatti ga
tidataav,koppadataav,Naynu
akkadiki ayrna vayllipota." Ani
adchaadu. Naynu kaneesam
daggariki kuda teesukolaydu.
Naa kannillaki & innocent A
kannillaki kaaranamayena
nuvu janma janmalaki
eppudunna ni kuturu & daani
family sarva naasanam chusi
kumili kumili adustaav.
Pavitramayena naa Kkanniti
usuru mi kutumbaalani sarva
naasanam chaystundi. Miru
janma janmalaki
baagupadaru,naasanam
ayepotaaru,sarva naasanam
ayepotaaru. U all never enter
into kingdom of heaven.

AM, | could not
bear this and since
he was not
sleeping, | scolded
a lot. He cried
saying that you are
scolding and
abusing me, | will
go somewhere. |
did not even soothe
him. The tears in
my eyes and in
innocent A's eyes
will be reason for
your daughter and
her family's
devastation. The
tears in my pious
eyes will destroy
your families. You
will not flourish and
will certainly be
devastated. You all
will never enter into
kingdom of heaven.

+918309852627 | 11-03-2019 Korikalu unnappudu prayma, | When there are
Sambasiva 15:45:36 praanam ani nammi desires.... Believing
Reddy* (UTC+5:30) B all.... in love, life....
+918309852627 | 11-03-2019 Election code vachay varaku | You have passed
Sambasiva 02:23:54 time pass chaysinaav kadara. | the time till the time
Reddy* (UTC+5:30) Ni laanti neechudu & | of Election Code,
mosagaadi  gurinchi  inta [ isn't it? Nothing
kantay akkuva expect | more can be
chayyalaymu. ela anta Mandi | expected from a
innocent ammayela | cheater. How many
jevitaalani naasanam | lives of innocent
chaysaavra cheater? Prati | girls will you spoil
okkari usuru ado oka roju | like this, you
eppudunna ni kuturu | cheater!!
jevitaanni ni kannula
mundaray naasanam
ayyetatlu chaystundi
chustundu.
+918309852627 | 08-03-2019 Ni family satisfaction kosam | Why are you
Sambasiva 14:33:11 ...naa jevitaanni anduku Ela | destroying my life
Reddy* (UTC+5:30) naasanam chaystunnaav | like this for the sake
paapaathmudaa? of your family's
B satisfaction.
+918309852627 | 08-03-2019 Nuvu musali lanja tho enjoy | You enjoying with
Sambasiva 14:01:53 chaystuntay the old whore
Reddy* (UTC+5:30) B -
+918309852627 | 08-03-2019 Ys family ni | Aren't you proving
Sambasiva 13:57:19 nammukuntay...,"jevitaalu that the lives will be
Reddy* (UTC+5:30) sarva naasanamay " ani | destroyed if we

prove chaystunnaaru kadara.
Naa patla miru chupistunna
vivaksha,anyaayam mottam

trust YS family. God
is watching all the

injustice and bias
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Dayvudu chustunnaadu. Miru being done to me.
Na patlanaa A  patla | The Sin you are
chaystunna paapam  mi | doing to me will

kutumbaalani janma | haunt your families
janmalaki Patti peedistunay | for many births to
untundi. come.

16.138. The Forensic Extraction Report of the mobile phone, shows that
the deceased had received last call from the said phone
number +918309852627 (Sambasiva Reddy) at 16:32:51
(UTC+5:30) on 14-03-2019. Further there is a missed call from
this phone number at 09:22:26 (UTC+5:30) on 15-03-2019.

16.139. Investigation revealed that the said messages were sent by Ms.
Shaik Shameem, whose name deceased had saved in his
mobile phone as ‘Sambasiva Reddy’. Ms. Shaik Shameem
revealed that she is second wife of deceased Y.S. Vivekananda
Reddy. They had entered in marriage during year 2010 and a

son was born in the year 2015.

16.140. As regards sending of aforementioned messages to the
deceased from 08.03.2019 to 15.03.2019 on his mobile phone,
Ms. Shaik Shameem stated that she was annoyed with him and
therefore she cursed the daughter of deceased and her two
children, as at that time her (Ms. Shaikh Shameem) son was
suffering from fever and she was in trouble. Further in the
residential area, there was shortage of drinking water. Thus, she
was furious with YS Vivekananda Reddy, as he was not taking
care of his son. Therefore, she wrote nasty messages and sent

ezeil to deceased. She further stated that whenever she (Ms. Shaik

s S ,Shameem) used to refer N. Suneetha Reddy in her discussions
v‘{}t_ﬁ j-i'./_.”"_i'... ; o \ Ny 3 \.:&
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with YS Vivekananda Reddy, he used to respond, urgently. As
regards problem of shortage of drinking water as narrated by
Ms. Shaikh Shamim, her landlord namely Shri Chennuru Ravi
Shankar has corroborated the same. Further, Shri Shaik
Subahan, brother of Shaikh Shamim, who also lives with Shaik
Shamim has stated that Y.S. Vivekananda Reddy and Ms.
Shaikh Shamim had cordial relations except some annoyance
on odd occasions as Y.S. Vivekananda Reddy was not properly

giving time to Shaikh Shamim.

On the aspect of second marriage of Ms. Shaik Shameem, it is
further revealed after her marriage with Shri Y.S. Vivekanand
Reddy, the relatives of Y.S. Vivekananda Reddy, especially Shri
N. Siva Prakash Reddy was not happy with Shri Y.S.
Vivekananda Reddy and Ms. Shaikh Shameem. Further, N. Siva
Prakash Reddy had objected their relationships several times.
Though, daughter of deceased Smt. N. Suneetha Reddy was
also not happy on account of the second marriage of her father,
however she and her husband N. Raja Sekhar Reddy were
fulfilling the financial needs of deceased as per his occasional

requirements.

It is revealed that during marriage with Ms. Shaikh Shameem,
Y.S. Vivekananda Reddy had given some money to her for
purchasing jewellery and he got one extra floor constructed on
her parental house at Balpanuru. Moreover, he also had given

“an innova Car to her while she was pregnant and 8 cents of

~1anm\n her father's name. In order to take care of his son, Y. S.
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Vivekananda Reddy had also planned to buy a house near a
school in Hyderabad for providing good education to the child
besides making a fixed deposit and some agricultural property
in the name of their son from the proceeds of Rs. 8 Crore, he
was about to receive from a settlement of a property situated in
Bangalore. Even on 14.03.2019 at about 3.15 p.m. during her
conversations, Y. S. Vivekananda Reddy told her that he is
waiting for the expected amount from Bangalore settlement.
She also revealed that Y.S. Vivekananda Reddy was constantly
being opposed by Y.S. Bhaskar Reddy (A-7) and his MP son
Y.S. Avinash Reddy (A-8). There was fight within the family for
political clout. Shri Y.S. Vivekananda Reddy was going through
a financial crisis after he lost in MLC Election due to sabotage
by Y.S. Avinash Reddy (A-8), Y.S. Bhaskar Reddy (A-7) and D.
Siva Shankar Reddy (A-5).

During investigation no evidence has emerged for attributing
involvement on the part of relatives namely Smt. Y.S.
Sowbhagyamma, Smt. Suneetha Reddy, Shri N. Raja Shekar
Reddy, and Shri N. Siva Prakash Reddy in the conspiracy
behind murder of Shri Y.S. Vivekananda Reddy in lieu of any
dispute arising out of transfer of some property in the name of
minor son born from the second wife Ms. Shaikh Shameem.
Further, it is revealed that most of the properties were in the

name of companies, wherein the deceased was a co-director /

- authorized signatory. Therefore, he was not in position to

. transfer property without the consent of other directors/

signatories who were also close family members.
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POST-CONDUCT OF THE ACCUSED PERSONS
16.144. Investigation on the post-conduct of the accused persons
revealed that D. Siva Shankar Reddy (A-5) had offered Rs. 10
Crores to one person namely Sh. K. Gangadhar Reddy (a close
associate of co-accused D. Siva Shankar Reddy (A-5) at the
behest of Y. S. Avinash Reddy (A-8) and Y.S. Bhaskar Reddy

27270 7% D 2 3

(_ (A-7) for taking the responsibility of murder of Sh. Y. S.
(j Vivekananda Reddy as the accused assailants through whom
(\ the murder of Sh. Y.S. Vivekananda Reddy was got executed,
¢ were novice and D. Siva Shankar Reddy (A-5) had
( apprehension that they might reveal the truth before the Police
( about their role behind the murder and larger conspiracy. The
¢ said K. Gangadhar Reddy has died on 09.06.2022 in his house.
(
O 16.145. During investigation on examination of data extracted from
o mobile phone of D. Siva Shankar Reddy (A-5) it is revealed that
D. Siva Shankar Reddy (A-5) was keeping a close watch on
- activities of co-accused persons. During analysis of above
( mobile extraction, it is revealed that there are several video files
‘ of B. Ranganna, video files of CBI team at the house of
“ deceased, video file of Shaik Dasthagiri (A- 4 turned approver)
( arriving at R & B Guest House at Pulivendula and other video
v files in parts containing interview of Sunil Yadav’s family.
C Further, the carbon copy of arrest memo, personal search
( — memo and remand report of accused Yadati Sunil Yadav (A-2)
O / #’; _‘,__“‘\Were also found in the mobile phone.
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16.146. During investigation it was found that Y. S. Avinash Reddy (A-8),

D. Siva Shankar Reddy (A-5), Y.S. Bhaskar Reddy (A-7) through
their close associates were also attempting to influence the
investigation, initially by destroying the evidence at the Scene of
Crime, thereafter through registration of vague complaint at the
Police Station. Moreover, when the case was registered by the
local police, they have shared one message regarding posting of
R. Vasudevan, Dy. SP (Investigating officer of the case). In the
Mobile phone extraction of D. Siva Shankar Reddy (A-5) it is
revealed that there are number of messages regarding
transfer-postings of police officers with Y.S. Avinash Reddy
(A-8), in which one of the messages is related to transfer of R
Vasudevan, Dy SP. After formation of new Government in the
State of Andhra Pradesh, the previous SIT was replaced with a
new SIT and R. Vasudevan was made 1O of the case vide order
dated 13.06.2019 issued by the DGP, AP Office. In this regard, it
is revealed that D Siva Shankar Reddy (A-5) had forwarded one
message on 14.06.2019to Y. S. Avinash Reddy (A-8) intimating
him that R. Vasudevan transferred to Pulivendula as SDPO by
the DGP office. On this message, Y. S. Avinash Reddy (A-8)
replied that it may not be correct news as he had met DGP in
the morning. Thereafter, investigation of the case was taken
over by R. Vasudevan. Further, on the Orders of Hon’ble High
Court when the case was transferred to CBI, said R. Vasudevan,

made a request to D. Siva Shankar Reddy (A-5) for getting him

7=, transferred to Disha PS, Kadapa from Rayachoty Sub-Division of

istrict Kadapa. This message was forwarded by D. Siva
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Shankar Reddy (A-5) to Y.S. Avinash Reddy (A-8). It shows that
Sh. R. Vasudevan, previous 10 of the case got compromised by

these accused persons.

During investigation, it is revealed that when the case was
transferred to CBI, as per statement of Shaikh Dasthagiri u/s 306
Cr. PC, he along with co-accused Sunil Yadav (A-2) and Gajjala
Uma Shankar Reddy (A-3) had met with Y. S. Bhaskar Reddy
(A-7) and D. Siva Shankar Reddy (A-5) at the Eswariah Garden
and enquired saying that “what is our condition”?. Case has
been handed over to CBI?”. They said that, “no problem we
will take care of it.” Please ask us, if you need some money
then we will give you”. On this aspect, it was found that Y. S.
Bhaskar Reddy (A-7), Y.S. Avinash Reddy (A-8) and D. Siva
Shankar Reddy (A-5) tried to influence Shaik Dasthagiri (A-4 —
turned approver) through their close associate namely one
Bharat Yadav and an advocate Obul Reddy who were following
him to dissuade him to not to divulge any fact regarding the

crime either before CBI or before the Ld. Court.

Investigation revealed that on 03.03.2021 when CBI called
Shaik Dasthagiri (A-4 — turned approver) and others at Delhi
by giving the notices. Prior to 10 days leaving for Delhi, D.
Siva Shankar Reddy (A-5) called Shaik Dasthagiri (A-4 — turned
approver) at the house of one Bayupu Reddy at Pulivendula
and induced him to not to disclose their names before CBI and

his life would be settled. Shri Bayapu Reddy has confirmed the

o, visit of D. Siva Shankar Reddy (A-5) at his house in the morning
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at around 06:30 am in the month of March-2021 and stated that
they came to his house and had a discussion at the relevant
period of time. It is further revealed that one Shri Bharat Yadav
accompanied Shaik Dasthagiri (A-4) on his visit to Delhi as per
the instructions of D Siva Shankar Reddy (A-5) to keep a watch
on the facts being enquired by CBI.

Investigation as regards role of Gajjala Uday Kumar Reddy (A-6)
revealed that he is a close associate of Y. S. Avinash Reddy
(A-8), Y. S. Bhaskar Reddy (A-7) and D. Siva Sankar Reddy
(A-5). He was found active in the intervening night of
14/15.03.2019 and had visited several times the house of Y. S.
Avinash Reddy (A-8) / Y. S. Bhaskar Reddy (A-7) beside other
relevant places. It is revealed that he was having the knowledge
of death of YS Vivekananda Reddy early in the morning around
3:30-4:00 AM on 15.03.2019. He had prior knowledge of the
conspiracy and in order to facilitate the coordinate amongst the
co-accused persons he had taken leave for 15.03.2019, the
leave application was submitted on 14.03.2019. He visited the
house of Y. S. Avinash Reddy (A-8) / Y. S. Bhaskar Reddy (A-7)
on 13.03.2019 and 14.03.2019 in the evening while Yadati Sunil
Yadav (A-2) also visited the house of Y. S. Avinash Reddy (A-8) /
Y. S. Bhaskar Reddy (A-7). Further, he had visited the house of
Y. S. Avinash Reddy (A-8) / Y. S. Bhaskar Reddy (A-7) in the
early morning of 15.03.2019 and accompanied Y. S. Avinash
Reddy (A-8) and D. Siva Shankar Reddy (A-5) for destruction of

_-"'evi-dence, which clearly establishes that he was fully aware

about the murder of Y. S. Vivekananda Reddy and thereafter he
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also accompanied with Y. S. Avinash Reddy (A-8) and others at
the residence of Shri Y. S. Vivekananda Reddy. He was also
involved in the destruction of evidence at the Scene of Crime as
he called his father Gajjala Jai Prakash Reddy at 06:35 AM on
15.03.2019, soon after he arrived at the residence of Y. S.
Vivekananda Reddy in conspiracy with other accused persons
for applying cotton and bandages on the grievous injuries of the
dead body of the deceased to conceal the same. Thus, he is
liable for Criminal conspiracy for murder and destruction of

evidence at the Scene of Crime.

Investigation has revealed that Y. S. Bhaskar Reddy (A-7)and Y.
S. Avinash Reddy (A-8) were not having good terms with Shri Y.
S. Vivekananda Reddy on account of political differences as well
as family issues as discussed in the aforesaid paragraphs in
details. It is revealed that Y. S. Bhaskar Reddy (A-7) and Y. S.
Avinash Reddy (A-8) were behind the larger conspiracy of
murder of YS Vivekananda Reddy as disclosed by Shaik
Dasthagiri (A-4, turned approver) in his statement u/s 164
CrPC and 306 CrPC and other corroborative evidence. The
payment of advanced money to the assailants was delivered
through T. Gangi Reddy (A-1). The presence of Yadati Sunil
Yadav (A-2) in the intervening night of 14-15.03.2019
particularly at 01:58:36 hrs on 15.03.2019, inside the house of
Y.S. Bhaskar Reddy (A-7) / Y.S. Avinash Reddy (A-8). Further, in
the intervening night of murder Y.S. Avinash Reddy (A-8) and T.

angl Reddy (A-1) were active on their WhatsApp with certain

1 |Iar timestamps. Moreover, Y. S. Avinash Reddy (A-8) was
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after seeing the dead body in a pool of blood and he was
remained present during the time of destruction of evidence at
the place of occurrence, whereas Y. S. Bhaskar Reddy (A-7) had
actively participated in the destruction of evidence at Scene of
Crime by way of getting the injuries present on the dead body of
deceased bandaged and also getting the blood present in the
bed room and washroom cleaned. The cotton and bandages
were got arranged in furtherance of the larger conspiracy, so
that the grievous injuries of the dead body could be covered by
applying cotton and bandages to make it like a heart attack and
the visitors could not see the grievous injuries on the dead body.
As per the statement of witnesses, who had visited the scene of
crime in early hours, after seeing the grievous injuries on the
dead body and presence of blood in the bedroom and bathroom,
concluded it to be a case of murder. Whereas, the accused
persons including YS Avinash Reddy (A-8) spread a fake story
of heart attack to give it a color of natural death. Further, they
also tried to hush up the registration of case through their
conduit D. Siva Shankar Reddy (A-5). Their post conduct also
establishes their role as they had contacted one K. Gangadhar
Reddy through their conduit D. Siva Sankar Reddy (A-5) for
taking the responsibility of the murder of Shri Y. S. Vivekananda
Reddy as they had apprehension that since the assailants used
by them in commission of murder of Shri Y.S. Vivekananda

Reddy were novice in crime and they might reveal their identity.

§Vunher, during investigation, Y. S. Avinash Reddy (A-8) and D.
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Siva Shankar Reddy (A-5) exchanged mességes regarding
posting of 10 of the case. Thus, both these accused Y. S.
Avinash Reddy (A-8) and Y.S. Bhaskar Reddy (A-7) had
committed the offences of Criminal conspiracy for murder and

destruction of evidence.

During investigation the role of M.V. Krishna Reddy has been

found suspicious on the following aspects:

A. Apart from T. Gangi Reddy (A-1), he had also enquired about
the plan of return of P. Rajashekhar, caretaker in evening of

14.03.2019.

B. M.V. Krishna Reddy had a long-time association with the
deceased as Personal Assistant and had unhindered access
inside the house of deceased, however in the morning of
15.03.2019 he sought permission from YS Sowbhagyamma

to wake up the deceased.

C. He despite finding the side gate of the house opened, asked
B. Ranganna (Watchman) to go and see YS Vivekananda
Reddy inside the house, whereas B. Ranganna (Watchman)
was not allowed to enter inside the house, generally. The
mobile phone extraction of deceased reveals that M.V.
Krishna Reddy has not made any phone call on the mobile
phone of the deceased, before insisting B. Ranganna to go

inside the house.
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D. He was fully aware about the death/ murder of YS

Vivekananda Reddy after seeing the dead body and going
through the contents of the note found at the scene of crime.
However, he attempted to misguide Smt. K. Shashikala and
persons accompanying her who visited the house deceased,
by saying that Y. S. Vivekananda Reddy had gone to Tirupati

and is not available.

. Despite being fully aware about the murder of YS

Vivekananda Reddy, he immediately didn’t inform the police,
rather waited for the intervention of the family members to
get a criminal case registered. Further, he didn’t resist the

destruction of scene of crime and remained silent.

. He had picked up the mobile phone of the deceased on his

volition and handed over the same to police only after being

enquired about the mobile phone of the deceased by Sh. D.
Nagraja, SDPO.

_Itis also revealed that when Y. S. Avinash Reddy (A-8) along

with his associate reached and entered in the house of
deceased at around 06:28-06:29 AM on 15.03.2019,
simultaneously M.V. Krishna Reddy informed N. Raja
Shekhar Reddy regarding the presence of note and its
contents [06:29 AM - 347 Sec. call]. Further, on the
instructions of N. Raja Shekhar Reddy, he sent this note

through Y. Prakash to his wife Smt. M. Sujatha for keeping it

G \n safe custody. It is very intriguing as by this time YS
\ \
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Avinash Reddy (A-8) and persons accompanied with him

had already reached at the house of deceased.

However, M V Krishna Reddy is not being recommended for
prosecution due to insufficient evidence qua his participation in

the conspiracy for murder as well as destruction of evidence.

Investigation as regards role of Y. Prakash revealed he was with
M. V. Krishna Reddy, while discovering the dead body of Shri YS
Vivekananda Reddy lying in a pool of blood. Further, he had
helped M.V. Krishna Reddy in handing over of the note to the
wife of M.V. Krishna Reddy. However, this act has not been
found arising out of any malafide intention. Therefore, he is not

being recommended for prosecution.

Investigation as regards role of Y. S. Manohar Reddy, it is
revealed that Shaik Dasthagiri (A-4, turned approver) in his
statement u/s 164 CrPC and 306 CrPC has also stated his name
to be behind the larger conspiracy of murder, however sufficient
prosecutable evidence regarding his role could not be collected.
Though, during destruction of Scene of Crime, he was also
present along with several other persons, however his
substantive role in destruction could not be established.

Therefore, he is not being recommended for prosecution.

_ The role of T. Gangi Reddy (A-1), Yadati Sunil Yadav (A-2),

Gajjala Uma Shankar Reddy (A-3), Shaik Dasthagiri (A-4 turned
approver) and D. Siva Shankar Reddy (A-5) have already been
ussed in the Chargesheet dated 26.10.2021 u/s 173 (2) Cr.
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PC and Supplementary Chargesheet dated 03.02.2022 u/s 173
(8) Cr.PC. Accordingly, they have already been prosecuted for
their Acts.

In view of the facts and circumstances discussed above,
prosecution of Gajjala Uday Kumar Reddy (A-6), YS Bhaskar
Reddy (A-7) and YS Avinash Reddy (A-8) U/s 120-B r/w 302 &
201 IPC is recommended in continuation to the earlier charge
sheets filed by CBI on 26.10.2021 and 03.02.2022 against the

co-accused persons.

Investigation u/s 173(8) Cr. PC is still continued on following
aspects and outcome thereof will be submitted before this

Hon’ble Court:

A. In order to seek information regarding some suspected IMO
users connected during the relevant period from the Wi-Fi
router installed at the house of deceased in the intervening
night of 14/15.03.2019, an MLAT (Mutual Legal Assistance
Treaty) request has been sent to US Authorities on
20.06.2022 through Ministry of Home Affair, Government of
India. Thereafter, on the request of US authorities, further
clarifications have also been furnished on 29.08.2022,
04.11.2022 & 04.05.2023. However, the response of US
authorities is awaited. Outcome of the same, if any will be

submitted before this Hon’ble Court.
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B. On an application filed by CBI for conducting Ninhydrin
Test on the note written by deceased by CFSL New Delhi,
this Hon’ble Court vide order dated 07.06.2023 has allowed
the application of CBI. Necessary steps are being taken as
per directions of this Hon’ble Court. Outcome thereof will
be submitted before this Hon’ble Court on receipt of report

from Experts.

C. During investigation certain mobile phones were seized and
sent for forensic examination to CDAC, Trivandrum.
Examination report of the same is still to be received. Same

will be submitted before this Hon’ble Court.

17.Refer Notice served (Yes/ No): No Date: N.A.

18.Dispatch No. 1684

19.No. of enclosures- 03 (Three)

20.List of enclosures: -
a. List of witnesses — Annexure (1)
b. List of documents - Annexure (ll)
c. List of articles - Annexure (lll)

Date: 28.06.2023

Forwarded by Signature of the Investigating Officer
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(K. R. Chaurasia)

¢

(Mukesh Sharma)

DIG/ Head of Branch,
CBI, SC-lll, New Delhi
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